
Vatikán je úhlavný nepriateľ Slovákov (aj všetkých Slovanov)

Až 95 % Slovákov nemá ani základné psychologické a filozofické vedomosti.
Máte strach. Ste duchovne zmrzačení!
Ježiš Kristus bol Slovák (Sloven)
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Úvod :

Som hlboko veriaci v existenciu Boha aj Satana. Preto mi nikdy nikto nehovorte, že som 
neveriaci! A to napriek tomu, že táto moja kniha je druhá zásadná kritika Vatikánu a Biblie. Prvá moja „drsná“ 
kritika bola kniha „Kresťanská civilizácia je omyl“, ktorá sa nedá voľne predávať, pretože právnik my povedal, že tá
kniha dokonale splňuje nejaký trestný paragraf o hanobení viery a presvedčenia. Preto sa tá kniha predávala len za 
podmienky dodania „Prehlásenia“ s podpisom overeným u notára, že kupujúci si knihu kupuje len pre vlastné 
použitie a nebude autora ani vydavateľa žalovať. Kniha je už dávno vypredaná..... Pretože si myslím, že viem 
o Satanovi a Bohovi viac ako iní priemerní ľudia, tak som sa odhodlal napísať túto jednoduchú druhú kritickú knihu.
Ale v tejto knihe už nekritizujem kresťanskú vieru v Boha, ale odhaľujem sídlo Satana na tejto planéte! Ak si 
prečítate moje sny z prvej mojej knihy „Demokracia je principiálny omyl“, ktoré odhaľujú Satana, tak pochopíte, 
prečo musím písať moje knihy. Tie sny sú zverejnené aj na www.obrodaslovanov.sk. V súčasnosti moja 
najdôležitejšia kniha je Obroda Slovanov, ktorú doporučujem na štúdium, ak sa čitateľovi bude páčiť táto kniha. 
Prosím čitateľov tejto knihy, aby knihu dali čítať farárom v dedinách a mestách... aj mníchom... Verím, že Slovenskí 
farári aj mnísi pochopia, ako Vatikán totálne sfalšoval naše pôvodné Slovenské (Ariánske) kresťanstvo.

Hovoria nám, že sme Slováci. Ale to nie je pravda, my sme Sloveni. Však si všimnite, že 
našim ženám hovoria Slovenky... Ako teda vznikol tento skomolený názov Slováci? Tak, že Česi 
všetkým hovoria Moravák, Polák, Rakušák, Rusák, Vídeňák, Brňák, Ostravák... a tak si to 
zjednodušili aj s nami Slovenmi. Ale my sme Sloveni a treba začať toto presadzovať masovo a aj 
medzinárodne!! Takže, ak píšem Slovák, tak myslím Sloven! Hoci je pravda, že súčasní Slováci 
už nie sú skoro nič, v porovnaní s našimi predkami Slovenmi, ktorí žili na Slovensku už pred 
8000 rokmi a Slovenské kniežatstvá z oblasti Karpatska a Panónie zničili Rímsku (Satanskú) 
ríšu... Neviete? Podrobne píšem v iných mojich knihách. A neviete, že je geneticky dokázané už 
asi 20 rokov, že my Slováci sme z 85 % potomkovia predkov, ktorí žili na Slovensku už pred 
8000 rokmi a sme najstaršie autochtónne obyvateľstvo v Európe?? Súčasní Slováci sú plní 
strachu, boja sa všetkého a aj smiešneho koronavírusu.... Sú to vystrašené myši... To už nie sú 
dávni Sloveni, bojovníci ducha aj meča.... Ale genetika zostala, takže je možná „duchovná“ 
obroda Slovákov a obrátenie sa na našich predkov Slovenov... Naše staré, až 7500 rokov staré, 
dejiny nás Slovenov (Slovákov) objavil výnimočný talent a výnimočný muž Sloven (Slovák) pán 
Cyril A. Hormník. Jeho kniha „Sloveni a Slovensko“, ktorú vydala Matica Slovenská, je :

- Šok pre Západ a Vatikán a Západné „prostitútky“ na Slovensku, aj v ostatných štátoch 
starého Uhorska – Veľkomoravskej ríše - teda Panónie a celého Karpatska.

- Objavenie našich dejín predRímskych a predkresťanských dejín hlboko až do roku 5500 
pred n.l.

- Dôkaz o tom, že kresťanstvo vychádzalo z predchádzajúceho náboženstva existujúceho 
na Slovensku už asi od r. 5500 pred Kristom. 

- Vysvetlenie, prečo sú Slováci aj po 1000 rokoch nadvlády Satanského Vatikánskeho 
katolicizmu a všeobecnej „demokratickej“ degenerácie stále tak silno veriaci v existenciu 
Boha a jeho Ducha. 

Táto kniha má asi 900 strán formátu A4. Teda je „hrubá“ skoro ako najpodrobnejšie Biblia 
preložená do slovenčiny! Preto je žiaľ jasné, že ju číta len veľmi malé množstvo intelektuálov 
a duchovne zameraných Slovenov-Slovákov .... (ako aj Bibliu skoro nikto nečíta... ha, ha). 
A predstavte si, že takéto kvantum informácii a analýz vypracoval len jeden človek, .. muž... To 
bola neuveriteľne ťažká práca a aj neuveriteľný talent.... toto dokázať!? Je šťastie pre Slovákov, 
že z nás vyrástol taký talent a takto žil a myslel ... a pracoval!
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Myslím si, že k tejto geniálnej knihe pána Cyrila A. Hromníka budem musieť napísať „oslavnú“ 
knihu – ktorá bude ale len veľmi krátka, budem citovať len cca 2-4 % obsahu tejto knihy 
a skromne ich budem komentovať podľa môjho filozofického a duchovného presvedčenia.... 
Bude krátka, aby som „sprístupnil“ objavy a šokujúce informácie z tejto knihy aj pre 
priemerných ľudí, ktorí nie sú schopní čítať zložité analytické knihy.... Mám v úmysle masovo 
rozšíriť informácie z tejto geniálnej analýzy – knihy – aj medzi masy priemerných ľudí. Pretože 
premena z vystrašených Slovákov na duchovne silných „nových a obrodených“ Slovenov je 
možné len cez myslenie, získavanie vedomostí a chápanie Ducha Boha a existenciu Boha! ... Ako
som dokázal v Kapitole 31 v moje knihe OS.... Len ma teraz pri písaní okamžite „nesystémovo“ napadlo, 
že pán Cyril A. Hromník píše, ako vznikli Česi.... Píše, že pravdepodobne to bolo v 7. storočí n.l., „Praotec Čech“ 
v oblasti Hriňovej na Slovensku zabil svojho brata a aby sa vyhol odplate, tak ušiel s čeľaďou pod horu Říp.... 
v Čechách, pri Prahe... ha, ha. A tak vznikol český národ.... Teda český národ v tom prípade má ťažkú duševnú 
karmu na sebe..!! A pri tejto príležitosti si všimnite, že asi až 80- 90 % významných „českých osobností“ (napr. aj 
tenista Lendl) sú Moraváci....... Nechápete? Nečítali ste  moju knihu OS, kde dokazujem, aký je vzťah ducha 
a hmoty, teda myslenia a genetiky?! Moraváci sú geneticky Slováci.... Teda presnejšie, Moraváci majú genetiku 
Slovenskú, teda haploskupina R1a.... Preto Moraváci sa určite musia povinne naučiť jazyk svojich predkov, teda 
Slovenčinu!! Podrobné informácie v mojich ostatných knihách a aj v ďalších kapitolách tejto knihy. Tento názor 
pána Hromníka z jeho knihy píšem preto, pretože som si všimol obrovský duchovný a duševný rozdiel medzi 
Čechmi a Moravákmi.... Zjavne tu niečo nesedí...!!, hoci majú rovnaký jazyk... v súčasnosti? Ak je toto pravda, tak 
Česi nesmú mať svoju českú vládu, pretože sú to potenciálne „karmickí“ zločinci, ale vláda v ČR musí byť zložená 
len z ľudí Slovenov len z Moravy!

Na hranici našej Slnečnej sústavy je údajne  hranica „plazmovej energie“...., ktorá oddeľuje našu Slnečnú sústavu od
ostatného vesmíru.  Cez túto hranicu „plazmy“, vysokej teploty, sa nedostane žiadny zdegenerovaný ľudský druh, 
aby po zničení planéty Zem a celej Slnečnej sústavy, zničil aj iné vesmírne systémy nášho Boha!! Tento ľudský 
druh, po zdegenerovaní z haploskupiny R1a je duševný-genetický degen a je aj duchovne zdegenerovaný!! ... Teda 
pre nich je „Slobodná tržná ekonomika nekonečné šťastie a doslova nirvána“.... jasne ... blázni...  A týchto bláznov 
nesmiete  (vy vysokí duchovní mimozemšťania) vypustiť mimo túto Slnečnú sústavu!!

Psychológia je teória o fungovaní človeka a filozofia o fungovaní vesmíru. Človek, ktorý 
rozumie psychológii, chápe, ako sa má správať k svojim deťom, k svojej žene (mužovi), k svojim
rodičom, k spolupracovníkom, k neznámym ľuďom, k cudzincom z iných štátov, národov rás, 
civilizácii... (myslím náboženstvá). 
Človek, ktorý rozumie filozofii chápe, ako funguje vesmír. Ako nad hmotou vládne Duch od 
Boha a ako funguje Satan a ako nad všetkým aj tak je Boh.

Teda k pochopeniu sa môže človek dopracovať štúdiom a čítaním a celkovo vzdelávaním,
ale jednoducho len žitím života... získavaním životných skúseností... Ale len talentovaní jedinci, 
teda viacnásobné staré reinkarnácie – aj z dávnych dôb, získajú tieto vedomosti len žitím 
a životom. Je ich málo, ale poznáte ich ľahko podľa toho, že majú len základné alebo len 
učňovské vzdelanie, ale ľudia v ich okolí ich majú radi.... to je o psychológii.... A o filozofii? 
Títo ľudia sú vždy hlboko veriaci v existenciu Boha a jeho Ducha, úplne jedno v akej forme 
a prejavovaní ich viery! Ale ostatní musia doslova „študovať“ tieto duševne abstraktné obory. Je 
jasné, že oni sú presvedčení, že je to zbytočné a že to nepotrebujú! Teda bývalý socialistický 
(mylný) a aj súčasný kapitalistický demokratický (zločinecký a mafiánsky) systém ich 
presviedča, aby boli tupci po celý ich život – až do smrti! Neučte sa, buďte somári.... ako 
nevzdelaní ste dobrí otroci........ ha, ha.

Ale zasa musím opakovať, ako v každej mojej knihe! Nemýlim sa zasa? Nie sú moje tú písané názory omyly? Aj 
keď som akokoľvek presvedčený, že sa nemýlim ....., neverte mi. Ja sám o sebe neustále pochybujem....., čo to zasa 
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píšem? ........ však takto nerozmýšľa skoro nikto. Teda okolo seba nepočujem (nikdy som nepočul a ani nečítal) také 
názory, aké rozoberám aj v tejto knihe. Teda som totálne osamotený s mojimi názormi a tak logicky uvažujem, že ak
všetci myslia inak, nemýlim sa? Však všetci hovoria, že nemám pravdu. Preto tento odsek si Ty čitateľ neustále 
pripomínaj a maj na mysli, nepíše ten Kysucký nezmysly? A neverte mi..... a nič mi neverte, všetko si overujte!! Na 
internete hlavne Bratislavčania píšu, že som určite duševne chorý... ha, ha... Takáto pocta môjmu mysleniu od 
zdegenerovaných „demokratických“ Bratislavčanov ma naopak nevýslovne teší... ha, ha.... Existuje všade okolo nás 
veľké množstvo „ľudí lži“. Týchto ľudí poznáte podľa toho, že ak zavediete rozhovor na nejakú „jemu“! citlivú 
tému, tak odmietne ďalej diskutovať a je zlostný a emotívny a hľadá východisko z tejto situácie, aby nemusel 
odpovedať.... atď. Poznáte ich všade okolo seba. Možno sú to aj Vaši rodičia..., alebo Vaše hlúpe deti? Nemajte 
s nimi zľutovanie!, len tak im pomôžete.

Priemerní – duchovne poškodení Vatikánskou Satanskou a Západnou „demokratickou“ 
ideológiou - nerozumejú absolútne ničomu! To je jedno, či sa s nimi budete rozprávať o ich 
deťoch, o ich ženách a mužoch, ich vnúčatách, ich práci, ich názoroch na Svet, politiku, 
ekonomiku.... ničomu absolútne nerozumejú! 
Ako je možné, že títo „iní“ aj bez akéhokoľvek vzdelania rozumejú a chápu??..... a iní s dvoma 
vysokými školami... akademickými titulmi... a totálni hlupáci??!! Ako je to možné? ..... A u žien 
som si všimol, že vzdelávaním – špecializovaným vzdelávaním – dochádza s vyšším vzdelaním 
k ohlúpnutiu týchto žien... Teda aby ste pochopili, tá istá žena, ktorá mala len strednú školu.... 
bola celkom príjemná...., ale ako skončila univerzitu, tak sa z nej stala emancipovaná krava, 
s ktorou už muži nechceli byť. A to nehovorím o duševne chorých feministkách, ktoré doslova 
nenávidia mužov?! Týmto problémom sa podrobne zaoberám v knihe „Obroda Slovanov“ aj 
v knihe „Slobodná tržná ekonomika je KATASTROFA“. 
Žiaľ, ale pre „priemerných“ je cesta k múdrosti a chápaniu Sveta len celoživotným vzdelávaním 
sa!! ... komplexného vzdelávania, kde filozofia a psychológia sú absolútne základy múdrosti.

Napísal som úmyselne túto veľmi jednoduchú základnú vzdelávaciu knižku pre tých, ktorí 
nerozumejú ničomu a sú ako poletujúca suchá slama, ktorá nemá možnosť o sebe rozhodnúť, kde
bude letieť. Zaťažte svoj mozog vzdelaním a možno vám narastú krídla .... proti vetru ....ha, ha... 
To zaťaženie bude úmerné vašim vedomostiam a vedeniu... Tu musím zasa vážne upozorniť, 
opäť a opäť opakovať, ako v mojich všetkých knihách, že akademické úzke odborné vzdelanie je 
pre „duchovne“ nedostatočne „pripravených“ cesta do pekla a zatratenia...
Napísal som tieto knihy :

- Demokracia je principiálny omyl (aj DjePO)
- Kresťanská civilizácia je omyl (ďalej aj KCjeO)
- Zásadné omyly Západu a Vatikánu (ďalej aj ZOZaV)
- Obroda Slovanov (aj OS)
- A potom „Zbytočná vakcinácia“ a druhé vydanie „Nebezpečná vakcinácia“ (aj NV)
- Slobodná tržná ekonomika je KATASTROFA (aj STEjeK)

Možno sa budem odvolávať na tieto moje knihy, ako fundamentálne informačné zdroje! Je to 
logické, pretože moja filozofia a     ideológia nemá nič spoločné s     ničím a     nikým na tejto planéte 
a preto sa nemôžem odvolávať na nikoho!... Aj v tejto knihe opakujem niektoré najdôležitejšie 
informácie z týchto mojich predchádzajúcich kníh, pretože sa musím odvolávať len na celý môj 
predchádzajúci filozofický a psychologický výskum... Nie je to možné inak! Ale texty zobraté 
z týchto kníh sú minimalizované, len najdôležitejšie časti, aby rozsah tejto knihy bol „ľudový“...  
Ďakujem za pochopenie. 
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V knihe Obroda Slovanov som napísal, aký sa mi sníval sen, že zomriem, ak budem letieť 
v piatok (marec r. 1997) do Moskvy, že lietadlo padne a všetci v lietadle a aj ja zomrú. Napriek 
varovaniu sna, som sa rozhodol letieť... Však som nemohol sklamať mojich obchodných 
partnerov, ktorí investovali do mojej návštevy a ja by som neprišiel?! A tak „duchovia zo 
záhrobia“, aby som nezomrel, tak zmenili budúcnosť a lietadlo, ktoré sa vracalo z Moskvy 
nepadlo ... teda v batožine našli na Moskovskom letisku čečenskými teroristami nastraženú 
výbušninu. Teda „ONI“ ma zachránili.... Samozrejme som tak zachránil asi 150 ľudí v tom 
lietadle... ha, ha. Odvtedy viem, že mám povinnosti, o ktorých žiaľ ani len netuším... ale robím, 
čo môžem...

Tiež v knihe OS podrobne píšem moje skúsenosti, ako nejaká veštica – údajne veľmi známa 
a schopná – s použitím farbičiek? ..... v totálnom šoku povedala, že som „karmické číslo“ vyššie, 
ako ona sama......... Bola to neuveriteľná odvaha a „poníženie sa“, že tá, ktorá mi mala lúštiť, mi 
povedala., že ja som schopnejší ako ona... a že prečo som teda za ňou prišiel...?! Odpovedal som 
jej spontánne, že na Slovensku sa hovorí : „Viac hláv, viac rozumu“...

O rok neskôr som bol u tejto veštice opäť. Pýtal som sa na praktické veci. Asi po roku 
som skonštatoval, že všetky jej lúštenia boli chybné!!..... Čo sa stalo? Toto je totiž bežné 
u všetkých veštíc... Oni počujú hlasy z iných dimenzií... asi aj zo záhrobia... Ale nevedia 
vyhodnotiť, či tie hlasy sú od dobrého ducha, alebo od zlého Démona... Myslím si, že práve 
najčastejšie sa napoja na zlých. Oni tí zlí duchovia, aby získali duchovnú energiu, tak najskôr 
hovoria pravdu a potom, keď získajú dôveru, tak začnú klamať..... prejaví sa ich duchovná 
podstata... Zlo a klamstvo... A to sa stalo aj mne!

A.Psychológia

1. Teória C.G. Junga

Podľa mňa najdokonalejšia teória o ľudskej psyché je od švajčiarskeho psychiatra C. G. Junga. 
Preto citujem jeho teóriu, s ktorou som sa už dávno stotožnil. 
Ľudská psyché sa delí na vedomú časť a nevedomú časť. Vedomá časť je tá, ktorú každý má vo 
vedomí a teda vie o veciach..... Nevedomá časť psyché je tá, to sú tie informácie, o ktorých 
neviete. Tie informácie sú vo vašom mozgu, vo vašej psyché, ale o nich neviete! Jasné? Je veľký 
rozdiel medzi „vedomou časťou psyché“ u rôznych ľudí.  Teda je veľký rozdiel medzi 
vedomosťami zvedomenými v psyché u rôznych ľudí. 
Psyché každé človeka je geniálna a vie všetko, čo bolo, je a čo v budúcnosti nastane. Tak dokázal
najväčší génius Západnej civilizácie C. G. Jung. Podľa mňa bol Jung väčší génius ako A. Einstein
s jeho Teóriou o relativite. Šok? Neviete? 
Jung o nevedomej časti psyché hovorí aj ako o kolektívnej psyché, kolektívnom nevedomí. Ako 
sa človek učí v živote, prechádza rôznymi životnými skúsenosťami, tak sa neustále učí. Preto 
starí ľudia sú podstatne múdrejší ako mladí ľudia. Preto mladí majú počúvať starších a si ich 
vážiť. 
V prípade, že človek sa dostane do nejakých problémov, tak v spánku v sne sa mu sníva, čo sa 
mu v budúcnosti stane! Teda u každého človek sa vyskytujú sny, ktoré predpovedajú jeho 
budúcnosť, alebo budúcnosť iných ľudí v jeho okolí. To je vedecky dokázané!! C. G. Jung to 
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dokonale dokázal, že každý človek má občas v sne informácie o tom, čo sa v budúcnosti stane! 
Akurát sú tieto sny bizarné a neškolený človek nedokáže vylúštiť ich zmysel. Tieto sny sú obrazy
a symboly. Školenému človeku sa dajú ľahko lúštiť. Mám s lúštením týchto snov rôznych ľudí 
stovky skúseností a preto viem, o čom hovorím.... Starší psychológ v Prahe mi po sedení 
a vypočutí si mojich analýz snov jeho asi 5-8 pacientov povedal, že som si zmýlil povolanie.... že
sa vyznám v psychológii C.G. Junga lepšie, ako jeho profesionálni spolužiaci, ktorí vyštudovali 
tento obor.... Musel som sa tíško zasmiať v duchu, keď sa nám  stretli pohľady...........
Je teória, ku ktorej sa ja kloním, že existujú nehmotné „Akašické záznamy“, kde je všetko 
zaznamenané, všetky vedecké informácie.... a len záleží na psyché daného človeka, či sa napojí 
na tento informačný zdroj a na aké informácie sa napojí. Je všeobecne známe, že všetky veľké 
vedecké objavy objavili súčasne viacerí vedci. Teda, keď nastal čas, nastala doba zvedomenia 
daného vedeckého objavu vo vedomí ľudstva, tak daný vedecký objav objavilo súčasne viacero 
vedcov. Tak to bolo napr. aj s Einsteinovou teóriou relativity. V tom istom čase na túto teóriu 
prišiel aj nejaký Francúz a aj Rus... asi to neviete? 

Ľudská psyché má 4 funkcie. Dve duálne protikladné hlavné a dve duálne protikladne vedľajšie. 
Dve hlavné sú Myslenia a Cítenie. Funkcia Myslenie je, že človek sa v jeho živote rozhoduje 
podľa toho, ako „logicky“ myslí a ako si to rozmyslí. Druhá rovnocenná funkcia je Cítenie. 
Človek, ktorý má rozvinutejšiu túto Hlavnú funkciu jeho psyché, sa rozhoduje v živote podľa 
Citu.... ako to cíti. Teda Myslenie je u neho nevyvinuté a on nedokáže žiť podľa myslenia. Muži 
sú väčšinou „Mysliaci“ a ženy naopak „Cítiace“. Preto je aj tak obrovský rozdiel medzi mužmi 
a ženami.

Dve vedľajšie, opäť duálne protikladné, funkcie sú Intuícia a Vnímanie. Intuícia je, že 
dotyčný dokáže akoby vidieť za roh. Dokáže vycítiť, čo za tým rohom je, hoci tam zrakom 
nevidí. Intuícia je aj schopnosť komplexného celkového pohľadu na veci... Vnímanie je opak. 
Najlepšie sa mi zdá vysvetlenie týchto dvoch funkcií psyché na tomto príklade. Postavte sa na 
kopec a pozerajte do doliny a do okolitých dolín. Človek s rozvinutejšou funkciou Intuícia vidí 
zelené lesy, modrú oblohu, modrú čiaru tečúcej rieky, červené strechy domov, svetlo zelené 
lúky.... skrátka pozerá sa koncepčne. Človek s lepšie rozvinutou funkciou Vnímanie vidí dole 
rodinný dom, oplotenú záhradku, v tej záhradke sliepky a kačky.... 5 sliepok.... kohúta na 
hnojisku... vidí detaily. Muži majú väčšinou podstatne lepšie rozvinutú Intuíciu a ženy naopak 
Vnímanie. 

C.G. Jung dokázal, že ľudská psyché, ktorá je skoro vždy jednostranná, napr. typu 
Myslenie-Intuícia, alebo Cítenie-Vnímanie sa počas života chce zdokonaľovať. Teda psyché sa 
chce zaokrúhliť – slovami Junga. Preto aj Budhisti v Nepále a Himalájach robia z piesku 
mandaly.... ktoré potom zničia a zasa začnú od začiatku. Je to cvik na „zaokrúhlenie“ psyché. 
Jóga je to isté... cvik na liečenie poškodenej psyché ľudskej. Pravá mozgová hemisféra a ľavá 
hemisféra.... Ľudský mozog je veľmi nerovnomerne využívaný! Je to zásadná chyba ľudského 
mozgu! Podľa mňa je to úmyselná implantovaná chyba našich mimozemských stvoriteľov, ktorí 
si nás vytvorili ako otrokov! Dokážeme to opraviť? Proti vôli tejto Satanistickej Vatikánskej 
mimozemskej civilizácii?

Extrovert a introvert. Základné zákony tohto vesmíru sú Dualita a Hierarchia. Dualita znamená, 
že všetko má svoj protiklad a nič v tomto vesmíre neexistuje bez protikladu. Hierarchia hovorí 
o tom, že rovnoprávnosť a rovnocennosť sú totálne nezmysly – teda aj demokracia je totálny 
nezmysel – ale o tom podrobne v inej mojej knihe. Teda ak je človek vonkajším prejavom 
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extrovert, tak v nevedomí je introvert! A naopak. Preto každý človek má veľký potenciál sa učiť, 
ak tak vedome urobí. 
Akákoľvek jednostrannosť je vždy duševný problém a až duševná choroba. Vývoj duševnej 
choroby je plynulý... Ako človek odmieta Dualitu a Hierarchiu, tak sily tohto vesmíru 
nekompromisne pracujú na svojom programe. Ako daný „nechápajúci a nevzdelaný“ človek 
odmieta sa prispôsobiť – „Zaokrúhliť“ svoju psyché – tak nastupuje najskôr neuróza, človek 
nemôže spať a potom aj psychické duševné problémy a problémy s ľuďmi okolo seba. 

Ak sa psyché človeka nevyvíja správne a dostatočne rýchlo, že jeho psyché správne 
reaguje na zmeny v okolí človeka (veľké zmeny prebiehajú v puberte a potom po puberte asi do 
35 rokov veku človeka) tak vznikne komplex. U týchto „vývojovo zastavených“ ľudí je to vždy 
veľké množstvo rôznych komplexov. Človeka s komplexom poznáte ľahko, sú agresívni 
a odmietajú rozprávať o téme, ktorá je pre nich „komplex“. Ja im aj hovorím „ľudia lži“...... 
Možno ten termín „ľudia lži“ je aj presnejší, ako slovo „komplex“. Pretože tie ich komplexy sa 
prejavujú v tom, že odmietajú realitu... sú ako „pribrzdení“ puberťáci, ktorí majú strach poznať 
pravdu....  a odmietajú o tom svojom komplexe hovoriť!!  Najčastejšie je to nejaký morálny 
konflikt v psyché daného človeka. Jednoducho tento človek má absolútne chybné morálne 
predstavy – najčastejšie náboženské – a nedokáže s touto duševnou deformáciou žiť. Ja tvrdím, 
že všetky súčasné veľké svetové náboženstvá sú chybné a mylné! Dokonca dokazujem, že sú 
úmyselne sfalšované! Preto takýto človek, ktorý nekriticky verí v jeho náboženstvo je 
nevyhnutne „zakomplexovaný“, je to človek lži a nemôže spávať....... Tento svet je tak zariadený,
že po celý život vznikajú situácie, ktoré môžu u človeka vytvoriť komplex. Napr. havária s autom
a dostanete komplex, že už nechcete šoférovať.... Ale to by bola obrovská chyba. Ak sa vzdáte 
v jednom prípade a dostanete komplex, tak komplexy sa len potom na vás začnú hrnúť. Komplex 
vzniká a udržuje sa vždy so strachom. Ak máte komplex, tak preto, že neviete, nerozumiete, 
nemáte potrebné vzdelanie ... a máte strach! Vždy je to o tom, že sa musíte zbaviť strachu. A ako 
sa zbaviť strachu? So strachom musíte bojovať!!!!

Predpovede budúcnosti v snoch sa realizujú prostredníctvom obrazov „Archetypov“. Archetypy 
sú univerzálne ľudské obrazy, ktoré majú určitý význam. V každom jazyku sa povie napr. 
medveď ináč. Ale u každého národa tento „medveď“ má určitý význam. A tých významov je 
vždy viac... Práve preto je lúštenie snov podľa obrazov – archetypov – zložité a pre každý národ 
a človeka a jeho konkrétny sen to môže byť úplne iný význam. Ľudové slovenské snáre sú však 
veľakrát pre Slováka dosť presné.... Len treba opatrne pri lúštení sna podľa okamžitej psychickej 
situácie daného človeka rozhodovať, či ten konkrétny Archetyp“ znamená kladný stav alebo 
záporný!
Súhrn Archetypov tvorí kolektívne nevedomie. A lúštenie snov podľa toho, čo znamená aký 
archetyp je preto veľmi zložité. Šamani z primitívnych domorodých národov veľmi dobre chápu, 
ako fungujú archetypy a ako sa napojiť na nevedomie daného človeka, teda určitú časť 
„Akašických záznamov“. Sny u každého človeka vytvárajú kompenzáciu nevedomia na omyly 
vedomia daného človeka. Čím má daný človek viac bizarných snov, ktoré si po zobudení pamätá,
tým je väčšie napätie duálne medzi jeho vedomým a nevedomým! Ten človek žije mylný život.
Na závažný aspekt pôsobenia archetypov poukázal Jung v jeho práci „Synchronicita ako princíp 
nekauzálnych súvislostí“. V tej práci sa zaoberal javmi mimozmyslového vnímania, telepatie, 
jasnovidectva. Archetypy sú duševné sily a neakceptovanie ich sily má za následok ohrozenie 
„duše“ človeka.
Opakujem „Synchronicita“.... 
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U mnohých ľudí nastáva duševná porucha kvôli ich sexualite a túžbe po moci. Ak sa bránite silou
a násilím svojej sexualite, tak práve Dualita zafunguje a sexualita vás ovládne. So sexualitou 
majú problémy hlavne fanatickí kresťania, pre ktorých je sex hriech. A aj svojej túžbe po moci sa
nebráňte násilím. Násilie na vašej psyché vás vždy porazí. Ak sa chcete odnaučiť fajčiť, tak to 
nerobte nasilu.... Premýšľajte a presvedčte sa sami seba, že je to dobré, že nebudete fajčiť a aj to 
tak chcete....... bez násilia.... duálne... ovládnete aj svoju túžbu po moci.

Prírodné materiálne vedy sú v podstate veľmi primitívne a jednoduché... zaoberajú sa 
hmotou. Preto ak niekto je materialista a neverí v existenciu Ducha a svojej duše, tak je isté, že 
bude mať komplexy a rôzne duševné problémy a že teda bude to pravdepodobne „človek lži“... 
Ale ako aj v duchovnej oblasti odlíšiť pravdu od omylu? 

K určitej ucelenosti osobnosti človeka dochádza vtedy, keď je jeho vedomie v súlade 
s nevedomím. Ale tento stav je vždy len dočasný a dynamický. Človek na tom musí pracovať po 
celý život. Tak funguje psyché človeka. Kto prestane „pracovať duchovne“, teda prestane sa 
vyvíjať, tak psyché ho začne ničiť.... Ale potom nastávajú aj skutočné materiálne veci,.... napr. 
Vás naberie na rohy jeleň... ha, ha..... Pre veriacich, Boh vás núti po celý život pracovať na 
vašich dušiach. Tomuto procesu Jung hovorí vývoj osobnosti. Je to cesta morálky a oddelenia sa 
od stáda. Jung tomuto procesu hovorí individuácia. Rozvoj osobnosti je milosťou aj prekliatím. 
Nie je možné tento proces zastaviť. Kto tak urobí, dostáva sa pod tlak božský a vesmírny.... 
Jediná možnosť je pokračovať a pozorne sledovať, čo sa okolo nás deje a ovplyvňovať veci tak, 
ako to chce morálne založenie duše človeka.... a Duch... Sledujte okolo seba vždy signály od 
Ducha!!!!

Tento vesmír je Duálny. Preto v duši každého človeka je jeho tieň. Je to opačná strana 
našej duše. Je to to najhoršie zlo, ktoré existuje. A tento tieň, to zlo je v nás všetkých. Ak to 
vieme, vieme ten tieň – to zlo – ovládať. 
Citujem od jedného Jungovského autora, ale prečítal som asi 15 kníh zaoberajúcich sa 
Jungovými objavmi a žiaľ nedokázal som „okamžite“ zistiť, z ktorej knihy som toto dole 
odpísal.... Dúfam, že autor knihy, ktorého text dole citujem, mi to nebude mať za zlé, že 
propagujem myslenie C.G. Junga, ďakujem : 
Tieň a jeho vlastnosti často upadajú do nevedomia, alebo dokonca aktívne, nemilosrdne ho 
potlačujeme, aby sme udržali skoro pobožnú slasť našej iluzórnej dokonalosti. Nevedomie však 
nepripraví tieň o jeho existenciu a silu, rovnako ako ignorovanie fyzikálneho tieňa nezabráni 
tomu, aby padol na kohokoľvek a čokoľvek, kto alebo čo mu príde do cesty. To platí nielen pre 
jednotlivca, ale aj pre národy.
Jung videl, že tento psychický tieň, keď je popretý, zatajený, potlačený, pôsobí ďalej za scénou 
a spôsobuje všetky možné nutkavé a neurotické prejavy. Tvrdil tiež, že miesto potláčania 
a popierania môžeme tieň premietať na iných ľudí a pripisovať im svoje odporné a nechutné 
vlastnosti, ktoré by sme chceli poprieť. Projekcia tieňa môže teda vyústiť do paranoje, 
podozrievavosti a straty blízkosti a dôvernosti. 
To všetko postihuje samozrejme jednotlivcov, skupiny aj celé národy. 
Jung zdôrazňoval, že je psychicky nevyhnutné poznať svoj vlastný tieň. Jungovo poňatie 
psychoterapie demonštruje, že individuačný proces takmer vždy začína pokornou integráciou 
tieňa do vlastného vedomého sebacítenia – je to prvá a najdôležitejšia úloha na ceste 
k duševnému zdraviu. Tieň privedený do vedomia je tým zbavený svojej sily. 

Iný aspekt tieňa Jung analyzuje o náboženstve a kresťanstve. Tieň je tu archetypom 
temnoty ako takej, to znamená absolútneho zla, ktoré ako tvrdí Jung, musí existovať 
v kolektívnom nevedomí ako logická protiváha jasu absolútneho dobra. Tento objektívny tieň, 
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temnota, ktorú vrhá jas Boha, je to, čo podľa Junga popiera a potláča doktrína kresťanskej 
teológie. Jung preto naliehavo žiadal, aby bol Diabol akceptovaný ako objektívna realita. Podľa 
Junga je dualita dobra a zla lepšia reprezentácia skutočného psychického stavu ľudstva než 
kresťanská koncepcia života a duše. Táto druhá koncepcia je ešte dôležitejšia idea tieňa, na 
základe ktorej stojí tieň človeka, „temná strana Sily“, s ktorou sa stretávame znova a znova 
samozrejme aj v 21. storočí.
Akokoľvek môže byť tento kalich trpký a neznesiteľný, nikto ho nemôže byť ušetrený! Len ak sa
naučíme rozlišovať seba a svoj tieň, tým že poznáme a uznáme jeho realitu ako súčasť vlastnej 
podstaty, len vtedy začne cesta človeka k dosiahnutia úplnosti, teda „zaokrúhlenosti“. 

Dualita v psyché človeka sa prejavuje aj v tom, že žena má duchovné vlastnosti muža 
a muž naopak ženy. Jung tomu hovorí animus a anima. Teda muž má v psyché obraz opačného 
pohlavia animu a žena animusa. Toto môže spôsobiť, že chybný obraz ženy v psyché muža 
dovedie tohto muža k zlej žene a naopak, ženu k zlému mužovi.
Človek, ktorý je duševne chorý, alebo len jednoducho stratil zmysel života, stojí pred 
problémami, ktoré sa nedajú vyriešiť. Pretože takéto zásadné problémy sú väčšinou neriešiteľné. 
Tieto problémy sa dajú riešiť len „prežitím“ a chápaním duálnej podstaty psyché, čo spôsobí 
postupné prerastanie týchto problémov až sa nakoniec stratia, ako by neexistovali. Neriešte tieto 
neriešiteľné problémy, vzdelávajte sa duchovne a duševne..... a problémy sa vyriešia akoby samy.

Ale k aminusu a anime.... Toto je duálny vzťah. Ja rozlišujem duálny „ostrý-bojový“ 
protiklad a potom „mierovú“ duálnu kompenzáciu... teda duálne vyvažovanie nedostatkov 
protikladu. Ha, ha, viem, že nikto teraz nechápe z tých „univerzitných obmedzených a 
jednostranných“, čo som napísal?. Poslal som 950 kníh „Zásadné omyly Západu a Vatikánu“ na 
katedry psychológia, filozofia, sociológia, ale aj ekonomika..., aby so mnou diskutovali o mojich 
analýzach! Zoznam adries, ktorí dostali moju knihu samozrejme mám. Ale oni tí psychológovia 
a filozofi, sociológovia... NIČ! Sú impotentní na myslenie? Alebo nie... im to je jedno.... hlavne, 
že majú svoj príjem a platy..., že učia nezmysly?? To je im úplne jedno!

Jungová teória o Psyché človeka má žiaľ dôležité chyby v mnohých jej aspektoch..... Pritom 
tvrdím, že pre mňa je to najlepšia teória o psyché človeka, akú som ja študoval. A myslím si, že 
v súčasnosti lepšia teória neexistuje. Ale musím odhaliť principiálne chyby tejto „vynikajúcej, 
úžasnej teórie. Chyby som mohol odhaliť len preto, že som „duchovne aj genetiky Sloven“ a 
dávna reinkarnácia z hlbokej minulosti a preto my bolo umožnené „nahliadnuť“ do „Akašických 
záznamov“...  a tiež aj preto, že nie som „profesionálne “ (teda psychiatricky) postihnutý 
jednostrannosťou... som technik a matematika (logika) bola môj najobľúbenejší predmet až po 
vysokú školu?... ha, ha. Teda nepatrím medzi „hlavy pomazané Západné a USA“.... Som len 
Slovák?!.... Vzývate „hlupáci“ Západ a cudzincov a pritom naša Slovenská genetika a kvalita 
vedomostí je na najvyššej úrovni na tejto planéte! Podrobne dokazujem v iných mojich knihách! 
Chápem... čítate sfalšovanú Bibliu a Vás jednoduchých a bez vzdelania táto Vatikánska Biblia 
skutočne oklamala, že židia sú vrchol ľudstva...?? Ha, ha. A Západ prišiel s civilizáciou.... ha, 
ha.... Skutočne veríte v „kapitalizmus“? ... teda nekonečnú a     nekončiacu zločinnosť?!  Prečítajte 
si moju poslednú knihu STEjeK. 
Celá Jungová teória je v podstate „len Duálna“... Niekedy pri čítaní jeho kníh som mal pocit, že 
veľa študoval „jednoduchú“ čínsku duálnu filozofiu jing/jang?.... A v  tom je práve tá chyba tejto 
teórie... Hoci je to určite najdokonalejšia teória o psyché, ktorú vyprodukovala Západná 
civilizácia!! Ale ja – Kysucký – tvrdím, že druhý zákon existencie tohto vesmíru a teda -  
hmoty aj ducha – je Zákon o hierarchii!! Podrobne v mojich knihách, ale asi najlepšie v knihe 
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OS. Existencia a zásadný vplyv tohto Zákona o     hierarchii nie je možné neakceptovať.....!!!! Preto
teória génia Západnej civilizácie, ktorý dokázal, že myslenie a psyché odhaľuje našu budúcnosť 
a tiež „omyl materializmu“,  sa musí opraviť a doplniť!! C.G. Jung bol výnimočný génius..., ale 
žiaľ opakujem, jeho teória psyché neakceptuje môj „Druhý zákon existencie tohto vesmíru“,  
„Zákon o hierarchii“... V tejto knihe nie je priestor na filozofickú a psychologickú analýzu týchto
detailných vážnych omylov v Jungovej teórii o ľudskej psyché... bez „započítania“ mnou 
objaveného druhého zákonu existencie vesmíru: „Zákona Hierarchie“...... Nemajte strach 
z myslenia a z toho, že ste len „úbohý – malý - Slovák“... Chápte.... pochopte konečne.... že ste 
Slováci - Sloveni - geneticky a teda potenciálne duševne (aj duchovne) podstatne schopnejší, než 
všetky národy zdegenerovanej Západnej civilizácie! Ak budem mať čas (musím pracovať a živiť 

rodinu, nie som univerzitný humanitný profesor, ktorý pláca tie nezmysly o demokracii a ľudských právach...), 
napíšem analýzu Jungovej teórie a jej zásadné opravy a doplnenia!!

2. Darwinova evolučná teória

Darwinovej teórii o vývine druhov veria len tí, ktorí nemajú dostatočné a komplexné vzdelanie.
Budem len v krátkosti rekapitulovať, to čo som aj napísal niekde inde v mojich knihách. Niečo
rozpíšem podrobnejšie.

Kto stvoril náš vesmír? Nevieme. Niekto to však urobil. Samo sa to nedokáže urobiť. Vznikol
Veľkým treskom. Všetci tvrdia, že áno. Ale je dosť možné, že jedného dňa sa zistí, že to nebolo
Veľkým treskom. Ja si myslím, že to nebolo Veľkým treskom. Hovorí sa, že vo vesmíre sa všetko
rozpína a všetko sa od seba vzďaľuje a rýchlosť vzďaľovania sa zvyšuje. Ak by to bola pravda,
tak by od bodu Veľkého tresku vznikala neustále rastúca guľa priestoru, odkiaľ všetko uniká a
tam je prázdno a táto guľa prázdneho priestoru sa neustále zväčšuje uvedenou rýchlosťou. Táto
prázdna guľa sa však zatiaľ  nenašla,  nečítal  som o tejto  „guli“  nikde.  Naopak, hovorí sa,  že
„všade“ sa všetko vzďaľuje od seba. Vyzerá to tak, ako by Boh stvoril vesmír odrazu všade. Ale
toto nie je dôležité. Či už Boh stvoril náš vesmír formou Veľkého tresku z jedného bodu, alebo
tento  vesmír  stvoril  odrazu  všade  v  našom vesmíre,  je  to  jedno.  Niekto  ho  musel  stvoriť.
Existencia nášho vesmíru je dôkaz o existencii Boha.

Sú 2 zákony termodynamické.  Prvý zákon je o zachovaní  energie  a hmoty.  Nie je možné
vyrobiť ďalšiu energiu a ani hmotu. Druhý termodynamický zákon je však podstatne radikálnejší
a podľa mňa definitívny dôkaz existencie Boha. Tento zákon hovorí, že chladnutím sa znižuje
množstvo energie,  ktoré je možné použiť na prácu. Neustále narastá chaos, dochádza k strate
pôvodného poriadku. Tomu fyzici hovoria ako nárast entropie. Ináč povedané, že všetko smeruje
ku konečnému stavu rovnováhy. Koniec sveta. Posledný súd. Hovoria tomu ako tepelná smrť
vesmíru. Podľa tohto zákona musí nastolený poriadok a systém postupne klesať a znižovať sa
jeho kvalita.  To platí  pre  všetko  hmotné.  Tomuto  môže  uniknúť  len  to,  čo  nie  je  hmotné  z
pohľadu nášho vesmíru. To znamená, že funguje náš vesmír tak, že sa mu musí cielene dodávať
energia,  aby nevznikal  prirodzeným spádom chaos.  Preto ani  nie  je možné,  aby sa živočíšne
druhy na Zemi vyvíjali náhodne, ako hovorí Darwin. Taktiež nie je možné, aby sa druhy vyvíjali
od nižšej kvality k vyššej kvalite. To nie je možné. Ak sa musí do systému dodávať energia, tak
bez tvoriacej energie nemôže dochádzať k opačnému procesu. Podľa tohto 2. termodynamického
zákona je prirodzený systém len ten, že po počiatočnom stvorení systém stále viac degeneruje a
udržiavanie pôvodného je veľmi ťažké a stojí  veľa energie.  Tak to v skutočnosti  aj  na Zemi
prebieha. Postupne vymierajú rôzne druhy fauny aj flóry a znižuje sa diverzia života na Zemi. Je
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všeobecne známe,  že najviac druhov „vzniklo“  v kambriu.  A odrazu.  Z ničoho nič  a  boli  tu
odrazu všetky druhy a plne vyvinuté: ulitníky, bezstavovce, hmyz, ryby, plazy a jaštery, vtáky a
aj  cicavce.  Ako  je  to  možné?  Jedine  tak,  že  ich  niekto  okamžite  „stvoril,  vyrobil,  oživil...“
Darwinova evolučná teória hovorí, že z počiatočného stavu sa postupne zvyšuje počet druhov a aj
ich rozmanitosť. To nie je možné, to by odporovalo tomuto druhému termodynamickému zákonu.
Toto  môžu  hovoriť  len  diletanti  a  nevzdelanci.  Podľa  tohto  zákona  je  jasné,  že  akýkoľvek
energetický  systém  chladne  a teda  degeneruje,  bez  dodávania  novej  potrebnej  energie.  To
znamená nie je možná pozitívna evolúcia od nižšej  kvality k vyššej kvalite,  ale je možná len
negatívna degenerácia a znižovanie počtu druhov. Z toho je teda jasné, že niekto v histórii našej
Zeme niekoľkokrát vedome a zámerne obnovil faunu a aj flóru. Ten kto rozumie fyzike, nikdy
nemôže tvrdiť, že sa niečo vytvorí samo, popretím základov tohto vesmíru. Nakoniec aj všetky
skutočné dôkazy,  ktoré nie  sú sfalšované,  potvrdzujú platnosť tohto zákona. Počet  druhov sa
znižuje a všetko degeneruje. Môže sa rozvíjať len myslenie a duša človeka, ktorá nie je závislá
len od hmoty tohto vesmíru a ani hmoty záhrobných svetov. Ak by človek bol len z hmoty tohto
vesmíru,  tak  by takisto  musel  zákonite  len  degenerovať.  Preto  človek,  ktorý  nebude veriť  v
existenciu svojej duše, tak jeho podstata sa bude už počas jeho života stále viac zhmotňovať a
bude už za života na Zemi degenerovať. Len duchovne založený človek, ktorý čerpá viac energie
od iného energetického systému, ako je systém tohto vesmíru, bude sa cítiť čím bude starší tým
duševne  lepšie.  Ten,  kto  toto  necíti,  môže  mať  problémy  v  tom,  že  sa  mýli.  V  2.
termodynamickom zákone  vidím základný  dôkaz  aj  toho,  že  ľudská  duša  je  nehmotná  a  jej
podstata nie je ani z hmoty tohto vesmíru a ani z hmoty záhrobných svetov, pretože je schopná
čerpať energiu z iných systémov. Dôkaz o čerpaní energie z iných systémov je práve ten, že u
malého percenta ľudí človek nedegeneruje s pribúdajúcim časom, so starnutím, ale čím sú títo
ľudia starší, tým sú citlivejší, vzdelanejší,... skrátka múdrejší. Nie sme si teda, my, ľudia na Zemi,
v žiadnom prípade rovní.

Všetky základné dôkazy Darwinovej evolučnej teórie sú sfalšované. A podvody. Neexistuje
žiadny dôkaz o pozitívnej evolúcii. Však napr. ak by platila evolúcia, tak ľudia by nestratili hustú
srsť, ktorá chráni pred zimou, pretože by to bolo evolučne výhodné mať hustú srsť ako opice
a nemuseli  sa obliekať do šiat.......  ha, ha. Ten, kto si chce nájsť informácie,  tak ich určite aj
získa. Odporúčam okrem iného tieto knihy:

Genesis Konflikt – autor Walter J. Veith
Život po smrti dôkazy – autor Dinesh D´Souza
Hlavné dôkazy Darwinovej evolučnej teórie okrem jeho stromu života, vyššie vysvetleného

fundamentálneho omylu,  vývoja druhov sú : zobáky piniek zo súostrovia Galapágy,  Millerov
experiment, Haeckerové embryá, Archeopterix, nohy koňa, a iné. Všetky tieto uvádzané dôkazy
sú nepravdivé a sú doslova sfalšované!! Darwinova teória nemá žiadne dôkazy o jej pravdivosti.
Úplne naopak, každým dňom dramaticky pribúdajú dôkazy o tom, že náš svet bol stvorený !!

Ale tu sa natíska otázka, prečo teda tak veľké percento bielej rasy tak dogmaticky a úpenlivo
sa drží tejto neudržateľnej teórie a to za každú cenu??

Tých dôvodov je veľa, ale hlavné sú asi tieto:
Ak padne Darwinova teória,  tak  padne hlavný pilier  a  základy neveriacich.  Boh pre nich

neexistuje a to im umožňuje kradnúť, klamať, nevzdelávať sa, robiť si, čo sa im zachce. Na Zemi
nie sú platné iné zákony, ako zákony, ktoré si oni vymyslia. To všetko padne. Týchto ľudí lži
poznáte podľa toho, že ak s nimi hovoríte o nejakých veciach a argumentujete im, oni neberú
argumenty, ale tupo a tvrdohlavo si presadzujú stále „svoju pravdu“. Nemá význam s takýmito
„trubirohmi“ diskutovať. Nechajte ich tak....
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3. Teória Pjakina a ruskej Petrohradskej školy DVTR a KSB 
o psychických typoch ľudí

Táto Ruská teória, ktorej hlavným tvorcom bol evidentne Zaznobin (myslím si), je mediálne na 
Slovensku a v Česku šírená cez veb www.leva-net.cz  a je dobre prezentovaná jedným zo 
spoluautorov tejto teórie pánom Pjakinom. Hovoria jej aj Petrohradská škola. Pán Zaznobin 
výrazne a verejne kritizoval židov .... A je možné, že nezomrel (asi pred 2-3 rokmi) prirodzenou 
smrťou, ale že ho zavraždili... V každom prípade sa pán Zaznobin – jeho duša – reinkarnuje a ak 
skutočne bol zavraždený, tak s o to väčšou silou ducha, než mal pred smrťou a bude bojovať proti
Satanovi..... ha, ha...  To je „duchovný“ zákon tohto vesmíru! V tejto maličkej knižke nie je 
priestor toto podrobne analyzovať, odkazujem sa na moje predchádzajúce knihy.... alebo možno 
sa k tomu dostanem v nejakej mojej budúcej knihe?? Po napísaní každej knihy som si vždy 
myslel, že je to moja posledná kniha... teraz už fakt neviem?? 
Podľa tejto ruskej teórie sú 4 typy psychiky človeka :

- Typ človek zviera
- Typ zombí/biorobot
- Typ démon
- Typ ľudskej psychiky

Budem trochu aj citovať z knihy „Rozhovory o živote“, autor Michal Veličko, plus doplním moje
komentáre.
a). Človek  duševného typu „zviera“ je duchovne primitívny a skutočne nerozumie žiadnym 
„vyšším“ duchovným hodnotám.... Tento človek žije ako zviera – nažerie sa, vyspí sa, zasúloži 
si.... a v podstatne nič iné k životu zvieraťa nepotrebuje.... Teda jeho životným cieľom je dom, 
kde môže bývať, energie na kúrenie a svietenie, peniaze na jedlo a na jeho ženu (muža)... Jeho 
myseľ je chápe len kauzálne vzťahy (ako zviera) a abstraktné myslenie je pre neho nekonečný 
a nedosiahnuteľný vesmír....   Asi pred 5 rokmi mi hovoril jeden človek o tom, aká je duševná 
úroveň jedného policajta, služobne kapitána.... Pýtal sa ho dotyčný, ako on rozmýšľa, keď nemá 
prácu a len tak sedí na verande svojho rodinného domu (treba aj vedieť, že má 4 deti)... o čom 
tento policajt kapitán premýšľa?.... Tento kapitán policajt povedal, že nemyslí o ničom... V jeho 
mozgu je ticho... Nič... Funkcia jeho mozgu je jednoducho „vypnutá“.... Nič.

b). Človek typu biorobot a zombí. Týchto ľudí je na tejto planéte najviac. Sú to všetci tí, ktorí 
poslušne počúvajú a poslúchajú.... a nemyslia... nie sú schopní abstraktného myslenia... 
Premýšľanie ich BOLÍ.... To nie? Budú robiť ako otroci.... len od nich nechcite, aby mysleli...  
Títo bioroboti sa vyznačujú strachom... Boja sa celý život a všetkého... A k tomu im tie ich 
súčasné svetové náboženstvá (ako kresťanstvo, islam, budhizmus, hinduizmus...) hovoria, že ak 
nebudete „bohabojní“... tak pôjdete do pekla... ha, ha. Teda strach, strach.... a strach! Títo 
vystrašení zombí sú po celý ich život totálni otroci.... Napríklad, čítali ste Korán? Je preložený do 
slovenčiny. Korán otvorene píše, že neveriacich (aj kresťanov) treba vraždiť a likvidovať. A čítali ste židovský 
Talmud? Ako židia píšu, že Slovanov treba vraždiť a žid nezodpovedá za zabitie „gója“, teda otroka.... teda títo 
vyznávači Talmudu si môžu podľa ich „ideológie“ zabiť kohokoľvek a pre ich ideológiu sa nič nestalo... ha, ha. Len 
čo, ak tomu vyznávačovi Talmudu, nejaký Slovák oplatí podľa princípu „Oko za oko, zub za zub“? Že ho tiež 
zabije? Ha, ha. Čítali ste Dostojevského „Zločin a trest“... duševne chorý človek... Ak JA sa rozhodnem niekoho 
zabiť, podľa Biblického princípu „Oko za oko a zub za zub“, to je duchovne Božsky správny princíp!! ... tak ho 
zabijem a nebudem mať absolútne žiadne výčitky svedomia... Pretože som konal v súlade s Božími zákonmi!  
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August Rohling: Talmudský Žid (1890) : Knižka “August Rohling: Talmudský žid” sa venuje priamo pasážam z 
rôznych rabínskych spisov a priamo cituje najvýraznejšie nenávistné texty a dokladuje nenávistnú mentalitu židov 
proti kresťanom a “gójom” (označovaným za zvieratá). Knižka napísaná autorom Augustom Rohlingom je 
považovaná za jeden z najkvalitnejších zdrojov k téme Talmudu. Vznikla na základe prekladov Talmudu 
iniciovaných pri súdnom vyšetrovaní židovskej rituálnej vraždy v Damašku okolo roku 1860. 

c). Človek typu démon... Aj v roku 2021 je týchto geneticky poškodených max. 0,5 % populácie 
medzi Slovanmi (aj Slovákmi), teda hovoríme o genetike haploskupina R1a... Hoci ešte v r. 1990 
bolo týchto „pošahaných démonov“ podstatne menej ako 0,01 %!! Teda menej ako jeden 
z 10 000 ľudí! Ale u zdegenerovaných genetík Západnej civilizácie, ako napr. haploskupiny 
R1b ...., je týchto „démonov“ v súčasnosti už možno aj 1-10 %!!.. Neviem.... Ale však si pozrite 
ich „násilné filmy, knihy, celú kultúru.....“ Sú to duševne psychopati... Ich jediný celoživotný 
cieľ je zisk a majetok... Čím majú väčší majetok, tým si sami seba viac cenia...!! Čistí 
psychopati... V mojej knihe OS dokazujem, že percentuálny počet týchto psychopatov je napr. 
v Nemecku 100-1000 krát vyšší, ako na Slovensku! Tak ako chcete Slováci prijímať Západné 
a teda aj Nemecké duchovné vzory myslenia, ak je Západ totálne duchovne zdegenerovaný??

d). Človek typu ľudskej psychiky....? Smejem sa, ale takáto ľudská psychika je už masová asi len 
medzi Slovanmi. Teda asi len v genetike Slovanskej, haploskupina R1a... a „možno“ ... tá 
podružná slovanská genetika I2? Tej ja ale moc neverím... Zdá sa (dúfam, že to tak nie je!), že 
v žiadnych rasách a národoch okrem Slovanov už skoro neexistuje tento druh myslenia...  ľudskej
psychiky.... A čo je to tá ľudská psychika? Na prvom mieste kolektivizmus a pomoc vzájomne 
medzi sebou, títo ľudia pomáhajú slabším....  potom čestnosť, pracovitosť, človek s ľudskou 
psychikou neklame, nekradne, nerobí úmyselne zlo iným .... mám pokračovať?.... U tej pomoci 
slabším sa zastavím. Základný rozdiel medzi Slovanskou civilizáciou a Západnou civilizáciou je 
práve tento psychologický a filozofický postoj k slabším!! Západ preferuje a podporuje silnejších
a naopak Slovania podporujú slabších (podrobne o tom je samostatná kapitola v mojej knihe OS).
Vidíte to všetci na športových zápasoch. Západný človek, fanúšik, ak nie je fanúšikom ani 
jedného mužstva, tak podporuje z jeho pohľadu silnejšie mužstvo?? Chce byť na strane 
silnejšieho! Slovania presne naopak, podporujú slabšieho!!! Chápete ten nekonečný rozdiel 
medzi Západnou civilizáciou a Slovanskou civilizáciou? Západ má už len málo ľudí s „ľudskou 
psychikou“. Západ je duchovný odpad, je to zdegenerovaná genetika!! Podľa mňa ľudia na 
Západe s ľudskou psychikou (je ich už veľmi málo) sú len geneticky Slovania, teda haploskupina 
R1a .... Celý ostatný Západ je psychika zvierat, biorobotov/zombí a démonov... S týmito ľuďmi, 
národmi a štátmi sa nedá spolupracovať na „ľudskej“ úrovni.... Slovanskej úrovni. Oni klamú 
a klamú a kradnú a podvádzajú.... je to ľudský odpad! Sú to ľudia Vatikánu! Sú to Satanisti. 

4. Lemúrania a Atlanťania a iné teórie o Zemi

Predstavám o tom, že tento súčasný primitívny ľudský druh je tu prvotný na tejto planéte, môže 
veriť len totálny nevzdelanec. Prečítajte si napr. knihu od ruského autora Ernsta Muldaševa „Z 
koho jsme vznikli“.  Jasné.... a dokonale logické! Podľa tejto ruskej teórie, prvotná ľudská 
civilizácia na Zemi pred mnohými miliónmi a desiatkami miliónov rokov boli Lemúrania. Títo 
ľudia sa vyznačovali tým, že boli vysokí možno až 15-20 m, mali tretie oko, dorozumievali sa 
telepaticky, dokázali sa premiestňovať v celom vesmíre, mali technológie, ktoré rušili gravitáciu 
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a tak dokázali ľahko stavať stavby ako egyptské pyramídy a iné obrovské kamenné stavby. 
Lemúrska civilizácia zanikla, pretože začali medzi sebou bojovať a ich zbraňami sa zničili. 
Po Lemúranoch vznikla prechodná rasa Lemúrania/Atlanťania. A po tejto ďalšej – asi - ne-
ľudskej rase vznikla rasa Atlanťanov. Atlanťania boli pravdepodobne aj Budha a iní duchovní 
vodcovia, ktorí prišli učiť túto poslednú „ľudskú“ civilizáciu... Ale táto súčasná civilizácia ľudí je
už totálne zdegenerovaná a už im logicky po celkovej degenerácii nefunguje ani tretie oko.... A to
nehovorím o tom, že „vedci“ (ha, ha... už len pri slove vedci sa smejem, pretože nikto nevie, aké 
výskumy sú ako sfalšované .... týmito „mimozemšťanmi?) tvrdia, že súčasný človek využíva 
kapacitu svojho mozgu max. z 5 %?! A ako to je teda?, ... prečo je zvyšných 95 % 
nevyužiteľných? Prečo a ako je mozog zablokovaný..., dá sa tento mozog odblokovať? 
Toto oko na budhistických chrámoch v Tibete a Nepále je oko Lemúranov. 

Je to oskenované z knihy vyššie uvedeného ruského autora Ernsta Muldaševa.
Ja osobne som presvedčený, že ani Lemúrania, ani Lemúrano/Atlanťania a ani Atlanťania už by 
neboli schopní sa krížiť s touto ľudskou rasou.... Teda ak neboli schopní sa krížiť s nami 
„debilmi“, tak je to jasný dôkaz toho, že toto ľudstvo vzniklo inou cestou..... ? Neviem. Ale zdá 
sa mi reálne, že ako sa tieto výnimočné rasy na Zemi vyvraždili..... a tak prišli iní!!

Je teória, že mimozemská rasa Nephilim vytvorila súčasného „zdegenerovaného“ človeka
„rekombináciou“ genetiky Nephilim a genetiky myši a opice......... Teda my súčasní ľudia sme 
geneticky vytvorení z genetiky mimozemšťanov rasy Nephilim a myši a opice..... ha, ha... 
Chápete, že si nás tu pestujú ako zajacov?,... a ak sa zajace premnožia, tak ich treba 
eliminovať...!! 
Aj preto sa asi všetky vedecké experimenty v súvislosti s genetikou človeka realizujú na myšiach 
a opiciach.....! 
Teda tí mimozemšťania Nephilim vedome zablokovali mozog človeka? A teda zablokovali aj 
dĺžku života človeka? Však predstavte si, ak by ste žili „Biblický“ vek 800 rokov?? Chápete, aké 
vedomosti a životné skúsenosti by ste za tie stovky rokov získali?? A je potom logické, že títo 
mimozemšťania, ktorí si nás vytvorili ako otrokov, nám zablokovali mozgy a aj dĺžku života, aby
sme slúžili ako otroci... Nezdá sa Vám to logické?
Pre mňa je to logický postup, ako vyspelé mimozemské civilizácie si pre seba vytvárajú 
poslušných „biorobotov“... Teda zablokujú im schopnosti mozgové a aj možnosti dosahovania 
vysokého veku, aby ich „nadradená“ rasa mohla využívať na prácu pre seba... Prečo „nám“ 
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blokujú vek a možnosti využitia kapacity mozgu? Ak sa napr. Nephilim dožívajú veku 5000 
rokov, tak majú vynikajúce možnosti zlepšovania svojich „mozgových“ schopností. Ale preto 
vytvoreným biorobotom sa musí zablokovať možnosť dožívania sa vysokého veku, aby 
„náhodou“ nedobehli vývojovo a schopnosťami svojich tvorcov a majiteľov... 
(A pritom sú tu ďalšie rasy mimozemšťanov ako Šediváci, Reptiliáni.... ha, ha....)

Ale je tu zasa rozpor. Však na Zemi žijú rôzne ľudské rasy, ktoré sú strašne rozdielne : 
Belosi a černosi, Číňania, Japonci ... Aziati šikmo okí (žltá rasa) a všetci ostatní.... Kto vytvoril 
tieto rasy? Pritom rozdiel medzi týmito rasami, aj keď sa medzi sebou môžu páriť 
a rozmnožovať, je obrovský... Fyzická stavba rôznych rás je zjavne rozdielna, ale duchovná 
stránka môže byť aj 100 až 1000 násobne rozdielna medzi týmito rasami....! Kto vytvoril tieto 
rasy?? Nič nie je jasné... Neverte Sloveni a Slovania v súčasnosti ničomu!! Je aj teória, že my 
Slovania sme prišli z inej planéty a z inej hviezdnej sústavy... Pretože My Slovania sme vysoko 
morálni a     kolektivistickí... na rozdiel od všetkých ostatných „ľudských“ rás....!!!!

Mimochodom, keď v súčasnosti počúvam tie nezmysly o robotoch... ako ich vyvíjajú 
v USA, Japonsku... Čína... ha, ha?! Totálne tuposti!!! Viete si predstaviť, aké obrovské „výrobné 
náklady“ budú na tieto „kovové“ monštrá?? A aké obrovské „prevádzkové náklady“ budú na 
mazanie a udržiavanie týchto „hrdzavejúcich“ šrotov?? Min. 1000 krát vyššie, ako na 
biologické „ľudské“ roboty!!.... ha, ha. 

Z knihy Obroda Slovanov kopírujem Kapitolu 27 - Archeologické nálezy „neľudských“ 
rás. Pre priemerného človeka, neveriaceho v Boha, jeho Ducha, Satana, záhrobie, zlých duchov, 
druhé svety .... - je moja kniha OS bláznovstvo. Samozrejme, že títo „jednoduchí“ materialisti 
neveria ani v existenciu dávnych civilizácii na Zemi (v pred Potopnom období), ktoré boli 
zničené a ani v Mimozemšťanov. Samozrejme, že všetci „veriaci“ v rôzne súčasné mylné 
náboženstvá budú tiež totálne šokovaní z     reality tu na tejto planéte. Pre týchto „nevediacich a 
nevzdelaných“ v tejto kapitole uvádzam niektoré archeologické nálezy, ktoré som našiel na 
internete a ktoré asi nejakou náhodou ušli pozornosti satanistickej globálnej Vatikánskej moci, 
ktorá všetky tieto artefakty síce horlivo pre seba zhromažďuje, ale súčasne vyvíja maximálne 
úsilie, aby tieto informácie boli zatajené a ich otroci-     nevzdelaní ľudia - o tom nič nevedeli. To, 
čo je na internete v súčasnosti voľne dostupné, je len smiešny zlomok toho, aké  má táto 
satanistická mocenská Vatikánska mafia nazhromaždené informácie o dávnych civilizáciách 
a rasách na Zemi. 
Je  možné, že niektoré fotografie sú sfalšované a ja som to nedokázal jednoducho overiť. Tým sa 
nerozčuľujte. Hlavná je masa ostatných fotografických dôkazov, ktorá jasne dokazuje tiež, že 
Angličan   (možno žid)   Darwin bol debil!! A súčasní vyznávači jeho evolučnej teórie, toho totálneho
nezmyslu,....... no nechcem povedať rovno, že sú „debili“ tiež, poviem diplomaticky, že sú 
totálne nevzdelaní! 

Pre mňa je dole zaujímavá lebka a múmia s tretím okom. Tiež sú zaujímavé tie predĺžené 
lebky. Pochádzajú z archeologických vykopávok v púšti Paracas pri pobreží, na juhu Peru. 
Hovorí sa im Paracaské lebky. Bolo ich vykopaných asi 300. Mozgová časť je cca o 50 % väčšia 
ako u človeka. Genetické výskumy preukázali jasne, že mitochondriálna DNA (mtDNA) 
vykazuje mutácie, ktoré nie sú známe u žiadneho človeka, primáta ....., ani iného zvieraťa na tejto
planéte. Sú tak biologicky odlišní, že by sa s ľuďmi nemohli krížiť...... !! Jasné?!
Ešte stručne budem citovať z knihy „Bystvor“, autor Svetozár. Na strane 92 : „To svedčí o tom, 
že civilizácie Ameriky, ktoré vznikli v postpotopnom období, stratili spojenie so svojimi Vyššími 
Svetmi.... V dôsledku toho post potopné národy začali degradovať. Takže archeologické nálezy, 
ktoré neuznala a nevysvetlila oficiálna akademická veda, nás vedú k nasledovným záverom : Po 
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prvé, rozumné spoločenstvá na našej Zemi vznikli pred viac ako 500 miliónmi rokov. Po druhé, 
boli výsledkom príletov a činnosti Vyšších Svetov z rôznych častí našej galaxie ..... „
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Náhodou som sa dostal k tomuto zaujímavému videu (My techno lab) na internete : 
https://www.youtube.com/watch?v=7QSL5Z5JK0Y&list=PLtXlh6PIKxKEAI-
cyAPD98PJTtoXgp056. 
Mladý ruský vedec hovorí .... ďalej uvediem len heslovite : 
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Magnetické pole Zeme je dvojité, ako motýľ. V strede Zeme je reaktor ako na Slnku. Zemská os 
je indukčná cievka, ktorá vytvára magnetické pole v podobe dvojitej osmičky. To isté prebieha aj
na Slnku, preto všetky naše planéty sú rozmiestnené v jednej rovine, v rovine ekliptiky. Pyramídy
sú umiestnené tam, kde magnetické siločiary vstupujú do Zeme. Pyramídy tento tok koncentrujú 
do jedného bodu a tak môžu využiť túto energiu. Pyramídy môžu fungovať len tam, kde 
magnetická deklinácia je nulová.
Neutrína (podľa Teslu éter) sú najmenšie častice, z ktorých sa skladajú atómy. Neutrína neustále 
prúdia do stredu Zeme a čím bližšie sú k Zemi, tým je hustota toku väčšia a tým viac tento tok 
pritláča predmety k povrchu Zeme – to je gravitácia. Reaktor v strede Zeme vyrába všetky prvky.
Vodíku je na Zemi najviac, aj vo forme vody. Voda vznikla v hĺbkach Zeme a je vyrábaná 
neustále. Aj ropa, plyn a uhlie sa vyrába v zemských hĺbkach a nie milióny rokov, ale oveľa 
rýchlejšie.... Ropné vrty sa neustále plnia a mnohé sa po niekoľkých rokoch otvárali už aj 3 
krát........ Vo vnútri všetkých planét a aj mesiacov sa nachádza tento reaktor....... Zem sa neustále 
zväčšuje a zvyšuje sa množstvo jej hmoty. Neustále prísun neutrín – tok neutrín (Tesla hovoril 
o étere) do stredu Zeme - spôsobuje trvalé zväčšovanie Zeme... Kontinenty sa od seba neustále 
vzďaľujú a nepresúvajú sa, sú magnetickým poľom pritlačené na to isté miesto. (Teda teória 
o posúvaní kontinentov je nezmysel? Skutočnosť dokazuje, že ten Rus má pravdu.)
Všetky planéty, aj Slnko, majú ten istý náboj a preto sa odpudzujú – ich náboje rastú. Zem 
s menším nábojom bola v minulosti bližšie k Slnku, na orbite Merkúra. Planéty sa presúvajú 
z jednej obežnej dráhy na druhú skokovo! Na každej orbite magnetický oblak udržuje planétu na 
stálej orbite, ale keď sa planéta zväčší tak, že magnetický oblak ju už neudrží, planéta skokovo 
preskočí na ďalšiu orbitu asi 1,7 násobok predchádzajúcej orbity. Dôkazom je Biblia, potopa..... 
Vtedy sa zníži gravitácia a voda z podzemia začne prúdiť na povrch..... Planéty vznikajú z hviezd
výronom energie a preto majú ten istý náboj! Mesiac vyletel zo Zeme. Mars bol v minulosti na 
našej orbite a bol tam život ako na Zemi....Marťanská civilizácia povedala Noemovi, aby staval 
Archu, vedeli, čo sa stane s Marsom ......... Je to civilizácia, ktorá priletela z Marsu a tisíce rokov 
vládla v Egypte. Iná jej časť založila Atlantídu... Dinosaury boli veľkí, pretože bola menšia 
gravitácia.

Tí, ktorí po pozretí týchto fotografií - archeologických nálezov - povedia, že tomu neveria
– tým fotografiám neveria?, tak oni sú mozgovo „nevyvinutí“ a nehádajte sa s nimi. Jasné? Títo 
ľudia neprijmú žiadne dôkazy, ktoré nezapadajú do ich „primitívnych opičích a     myších“ 
predstáv. Sú to tiež zadubení „Ťapákovci“ a nemá význam sa s týmito somármi vôbec zaoberať – 
treba ich poslať do RITI. Oni nedokážu čítať ostatnú časť tejto knihy..... To by sa už úplne 
„zjašili“ z toho, čo je tu napísané. Týmto „Magorom“ doporučujem rovno túto knihu roztrhať 
a spáliť..... ha, ha. A vy „Magori“ nedovoľte nikomu, hlavne vašim deťom, aby sa dostali k tejto 
„bláznivej“ knihe, ináč budete odhalení, že ste „Magori“, ha, ha.

B.Filozofia

5. Dejiny filozofie

V Európe sa nekriticky propagujú starí Grécki filozofi ako Platón, Sokrates.... Hoci Sokrates bol 
múdry muž! Povedal o demokracii : „Demokratické zriadenie doplatí na to, že bude chcieť 
vyhovieť všetkým. Chudobní budú chcieť časť majetku bohatých a demokracia im to dá. Mladí 
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budú chcieť práva starých, ženy budú chcieť práva mužov a cudzinci budú chcieť práva občanov 
a demokracia im to dá. Zločinci budú chcieť obsadiť verejné funkcie a demokracia im to umožní. 
A až zločinci demokraciu nakoniec ovládnu, pretože zločinci od prírody tiahnu po pozíciách 
moci, vznikne tyrania horšia, než dokáže najhoršia monarchia alebo oligarchia.“

Ale mne sa podstatne viac páčia filozofické úvahy nemeckých filozofov A. 
Schoppenhauera a Fridricha Nietzscheho. Osobne si myslím, že dokonalosť  myslenia 
Schoppenhauera je neprekonateľná. A emotívnosť a dokonalé analýzy myslenia človeka vo 
vzťahu k existencii je od F. Nietzscheho. Jeho kniha „Tak hovoril Zarathustra“ je psychologicko-
filozofická dokonalosť a vrchol súčasnej Západnej civilizácie. Táto kniha, analýza Západnej 
civilizácie už asi nikdy nebude prekonaná! .... Komplexnú degeneráciu celej Západne civilizácie 
a ich Satanského Vatikánsku popisuje aj táto moja minimalistická kniha.

Toto stačí o dejinách filozofie. Rozsah tejto knihy mi neumožňuje, aby som analyzoval 
napr. tú knihu „Tak hovoril Zarathustra“ od F. Nietzscheho. Ale genialita tejto knihy ma neustále
provokuje a možno to raz urobím... A potom táto kniha – analýza – bude mať asi 1000 strán... 
Kto to bude čítať? Ale bude to zaznamenané.

6.  Základné zákony tohto vesmíru

Základné zákony vo vesmíre sú dualita a hierarchia. V západnej civilizácii sú všeobecne známe 3
Heglové zákony dialektiky vysvetľujúce, ako funguje dualita v našom vesmíre : „Jednota a boj 
protikladov - Zmena kvantity na kvalitu - Negácia negácie“.
V mojej knihe DjePO objavujem a doplňujem 4. zákon duality : „Hmota ovplyvňuje dušu a duša 
definitívne a konečne mení hmotu bez možnosti návratu k pôvodnému stavu“.
Dualita je, že všetko vo vesmíre má svoj protiklad, alebo svoju protikladnú kompenzáciu. 
Heglové 3 zákony sú zákony protikladu. Môj 4. zákon je zákon kompenzácie. Lepšie vysvetlím 
kompenzáciu tak, ak si predstavíte, že máte dve nohy, pravú a ľavú. Ak vás bolí koleno v pravej 
nohe, tak pri chôdzi prenesiete váhu na ľavú nohu a ľavá pomáha pravej, kompenzuje jej 
nedostatok, dopĺňa jej funkciu.  Dobrý príklad o dualite v kvalite kompenzácie je aj Jungová 
teória o psyché. C.G. Jung hovorí, že psyché je zložená zo 4 funkcií. Dve hlavné a dve vedľajšie. 
Hlavné sú myslenie a protiklad cítenie. Vedľajšie sú vnímanie a protiklad intuícia. Každá dvojica
je vzájomne protikladná, ale psyché podľa Junga sa chce „zaokrúhliť“ a chce mať rovnomerne 
vyvinutú každú z funkcií. Znížená schopnosť psyché v niektorej z týchto funkcií znamená 
„chybu“. Teda úlohou myslenia vývoja psyché človeka je kompenzačná duálna vyrovnanosť. 
Ešte dôležitá poznámka ku vzťahu muža a ženy. Vzťah muža a ženy je duálne nevyhnutný 
a povinný.... Ale tento vzťah môže byť duálny boj protikladov alebo kompenzácia protikladov. 
Samozrejme, že boj protikladov, teda boj muža a ženy medzi sebou musí skončiť rozchodom 
a rozvodom.... Ale naopak kompenzačný duálny vzťah muža a ženy je taký, že sa navzájom 
doplňujú a pomáhajú si.... šťastie obidvoch.

Z dôvodu duality, ak existuje hmota, tak protikladom hmoty je nehmota, teda duch. Takže 
existencia hmoty je vlastne dôkaz o existencii ducha. Niektorí mi namietajú, že nemám pravdu, 
že protikladom hmoty je antihmota... Nesúhlasím. Antihmota v tomto vesmíre neexistuje. Je tu 
len hmota. Píšem o tomto vesmíre a základných zákonoch platných v tomto vesmíre a nie o iných
dimenziách! Preto ak má platiť zákon duality v tomto vesmíre, tak existujúci protiklad hmoty, je 
jedine nehmota, teda duch a nie neexistujúca antihmota!  Toto podstatne zložitejším spôsobom 
dokazuje aj nemecký filozof Arthur Schopenhauer vo svojom diele „Svet ako vôľa a predstava“. 
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Preto je zbytočná hádka západných kresťanských filozofov čo bolo skôr, či hmota, alebo duch 
v našom vesmíre. Odpoveď je jednoduchá, od začiatku existencie nášho vesmíru tu bola aj hmota
a aj duch. Preto všetko, čo človek robí vo svojom živote, musí brať do úvahy, že okrem hmoty, tu
je aj duch. A pravdivý politický a mocenský systém musí toto zohľadňovať!! 

Druhý základný zákon nášho vesmíru je hierarchia. Nie je myslená len hierarchia 
materiálna, teda rozdiel medzi ľuďmi v tom, koľko má kto peňazí a majetku. Alebo aký je kto 
fyzicky pekný. Niekto je silnejší, iný slabší, niekto je vyšší, iný nižší ....... atď. Všade je 
materiálna hierarchia. Alebo kto sa krajšie a modernejšie oblieka – a iné hierarchické rozdelenia 
podľa hmoty. Dôležitejšia hierarchia pre ľudí je hierarchia duchovná. Základná duchovná 
hierarchia od najnižšieho po najvyšší stupeň je asi takáto :
- kameň
- rastlina
- zviera (postupne ryba, vták, cicavec, opica)
- človek
- UFO (na podstatne vyššej duchovnej úrovni ako človek)

Mohlo by sa to podrobnejšie rozpísať, že medzi rastlinou a človekom je baktéria, vírus, 
bezobratlovce, hmyz, ryby, plazy, vtáky, cicavce........) Tu je duchovná hierarchia jasná každému.
Preto ale zo zákona logiky plynie, že duchovná hierarchia musí byť aj medzi ľuďmi!! A dokonca 
aj medzi národmi. Preto ľudia a ani národy nie sú si rovní a ani rovnocenní. Preto je demokracia 
duchovný aj materialistický nezmysel, pretože odporuje zákonu o hierarchii. Nie je možné, aby 
človek s nízkymi schopnosťami a vedomosťami pri voľbách v demokracii mal rovnaký počet 
hlasov, ako človek s veľkými životnými skúsenosťami a schopnosťami. 
Opakujem inými slovami vyššie napísané. Žena je duálny protiklad muža. Teda ich vzťah je buď 
zničujúci boj medzi nimi, alebo ich vzťah je ich vzájomná duálna kompenzácia! Ak nie sú 
obidvaja vzdelaní a múdri, (v tejto dobe zdegenerovaného duchovného temna je múdrych ľudí 
málo) je problém hlavne so ženami. Ak žena chápe svoju rolu, tak je to kompenzácia, teda si 
pomáhajú, v opačnom prípade je to žiaľ boj. Žena aj muž nemôžu byť bez druhého, pretože 
zákon duality požaduje, aby boli spolu. Avšak súčasne zákon o hierarchii hovorí, že nemôžu byť 
rovnoprávni. Niekto z nich musí byť duchovne vyšší a druhý nižší. V knihe DjePO podrobne 
vysvetľujem a dokazujem, že vyšší duchovne je muž. Hlavne v kapitole „Žena slúži a muž 
vládne“. Vzhľadom na to, že vládnutie je určené len mužovi, tak ženám treba čo najskôr úplne 
zakázať volebné právo. Žena si má vybrať za partnera takého muža, ktorý bude voliť tak, aby so
svojim mužom súhlasila aj sama. A ak nesúhlasí s názormi svojho muža, tak má dosť času, hoci 
aj celý život pred sebou, aby ho presvedčila o svojich názoroch a omyloch svojho muža. 
Hierarchia znamená aj to, že Boh a jeho zákony sú nadradené nad ľuďmi a všetkými tvormi 
v tomto jeho vesmíre. 
Nemôže byť, aby Bohu povedali jeho žiaci - počúvaj, už si nás tu dosť učil a mudroval, my sme 
sa rozhodli, že odteraz tu zavedieme demokraciu a teda ty budeš mať 1 hlas, ako my ostatní. Ak 
získaš najviac hlasov, tak na najbližšie 4 roky nám môžeš rozprávať tie svoje „drísty“. Ale ak 
nevyhráš, budeš počúvať toho, kto vyhrá?...... A Boh je podľa súčasných demokratov tiež 
demokrat, a teda im to – svojim žiakom – odsúhlasil.  Tento Boh je podľa takýchto ľudí asi 
skutočný somár! No nie? Umožnil stvorenie vesmíru, ale povolá si vedľa seba – za seba rovných 
– nevediacich rovnostárskych demokratov a humanistov. Je zaujímavé, že žiadna kresťanská 
cirkev (hoci ovládaná hierarchicky) nie je proti demokracii. V žiadnom štáte kresťanské cirkvi 
nevystupujú otvorene proti demokracii a ich politikom... Sú to obchodné organizácie!! 
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Ešte dôležitá vec. Ak tu vládne dualita, tak musí byť aj opak hierarchie. Opak hierarchie je 
„nehierarchia“. Čo je nehierarchia? Je to chaos. V prípade, že je nedostatok energie na udržanie 
hierarchie, nastáva chaos. V prípade dostatku energie vládne vždy hierarchia. Pretože vo vesmíre 
neustále klesá množstvo využiteľnej energie, tak nakoniec sa vesmír zmení na chaos. 
Čitateľ pochopí do hĺbky zásadnú fundamentálnu dôležitosť tejto kapitoly až po prečítaní celej 
knihy „Obroda Slovanov“.

7. Ako sa prejavuje Boh – zdroj energie - v našom vesmíre

Boh je prítomný v našom vesmíre formou sily, alebo energie, ktorej ja hovorím „živá a večná
energia“. Je dosť možné, že daný druh sily (energie) ľudia nikdy nebudú poznať priamo. Budú
schopní dokázať existenciu tejto energie len nepriamo. Prejavom tejto „sily“ je, že čím je daný
človek bližšie svojím zmýšľaním k Bohu, tým viac na neho táto sila – energia - pôsobí a tým viac
je pod vplyvom tejto sily. To znamená, ak to preženieme, človek neveriaci, materialistický, má v
hmotnom svete ľahší život,  pretože na neho daná sila,  energia pôsobí na Zemi menej než na
duchovného človeka. Materialisti – konzumenti – racionálne uvažujúci a jednajúci, majú preto v
našom svete ľahšie možnosti uspieť materiálne, než duchovne založení. 

Materiálne založeným jednoduchším ľuďom podstatne ľahšie prejdú rôzne klamstvá, nepravdy, zlé skutky voči
ľuďom, zvieratám a voči Bohu, ako ľuďom duchovným. Duchovne založený človek urobí jednu špatnú vec a už to
„všetci vedia“ a musí si to ťažko odpykať. To je ale nespravodlivosť...  !?  Nie, to nie je žiadna nespravodlivosť.
Jednoducho duchovní ľudia dostanú odplatu – odozvu – Božej sily (energie) rýchlo. Zatiaľ čo hrubí materialisti nie.
Trvá aj veľa rokov, dokiaľ títo materialisti dostanú reakciu od tejto sily a potom oni už ani nevedia, že prečo majú
odrazu také nešťastie.... A duša skutočne „ťažkého materialistu“ dostane svoje až po smrti. 

V našom vesmíre je množstvo vysoko vyvinutých civilizácií. A tie najschopnejšie civilizácie dosiahli vysoký
stupeň rozvoja, pretože sa stali viac duchovnými. Čím sú však viac duchovní, tým sú viac pod vplyvom Božej sily –
energie.  Preto  tieto  „duchovne  vysoké“  civilizácie  nemôžu  tak  ľahko  robiť  zlé  veci.  Tu  nehovorím nič  o  tých
mimozemšťanoch, ktorí túto duchovnú vysokú úroveň nedosiahli a sú zlí!!!....  Duchovne vysokí ak by urobili zlé
veci  – boli by okamžite  systémovo trestaní touto energiou.  Preto tie najrozvinutejšie civilizácie sú najlepšie.  Sú
Bohu najbližšie, Satanovi najďalej a preto sú v pozícii, že môžu byť touto neutrálnou silou najľahšie zničené, ak sa
nebudú správať v súlade s prianím a zákonmi tejto „neutrálnej“ energie. Táto teória nevyvracia možnosť, že v našom
vesmíre môže byť veľa planét s duchovne podstatne horšou populáciou, ako je tá naša – a táto civilizácia môže byť
aj na podstatne vyššej vedeckej, materialistickej úrovni a úrovni technológií a znalostí o hmote a vesmíre, pretože
bude jednoducho podstatne staršia. Avšak ich znalosti sa ďalej nedostanú, pretože možnosti hrubej hmoty bez vlády
ducha sú obmedzené, a preto tieto civilizácie sa ďaleko od svojej  planéty nikdy nedostanú. Celý náš vesmír od
svojho vzniku sa neustále rozpína. Vzdialenosti medzi jednotlivými hviezdami a planétami sa neustále zväčšujú. Tak
sa „špatné civilizácie“ dostávajú do izolácie, z ktorej niet úniku. Uniknúť môže len duchovná civilizácia. 

Tejto  Božej  energii  ja  najradšej  hovorím  „živá  a  večná  energia–sila“.  Ja  túto  energiu
charakterizujem takto:

1. Je večná, nedá sa zničiť, pretože je od Boha. Nie je z tohto vesmíru.
2. Je to živá energia, bez nej by nebol život ani ľudí, ani zvierat.... ničoho.
3. Je to absolútne neutrálna energia. Táto energia sa nedá ovládať ani citom, ani rozumom. Na

túto energiu sa človek napája len svojim myslením. Ten kto je zlostný, dostane zlosť a depresiu.
Ten,  kto  je  nadšený,  dostane  šťastie.  Človek  sa  na  túto  energiu  napája  len  a  len  svojim
myslením!!!! 
Píšem  to,  o čom mám  skúsenosti  zo  svojho  života.  Vyskúšal  som si  na  sebe  už  veľa  krát
pôsobenie tejto sily a aj to, že je táto energia skutočne neutrálna.

Tak ako človek rozmýšľa, to dostane. Preto je úplne jedno, čo hovoríte a ako konáte. Vaše
skutky a vyslovené slová, vety a názory sú absolútne vedľajšie. Na túto energiu sa napojíte len
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myšlienkami.  Výnimočne  schopní  a  duševne  vyvinutí  ľudia  túto  energiu  dokážu  myslením
ovládať!  Ale rozumom a kalkuláciami  sa to  nedá!  Dá sa to  len  neutrálnym myslením a bez
emócií a bez chcenia..... Toto priemerní ľudia nikdy nepochopia. Priemerní ľudia nemajú a ani
nikdy ani nebudú mať prístup k vedomému ovládaniu tejto energie. To sa môže podariť len tým
najschopnejším a teda najduchovnejším. Ak by ste chceli túto silu ovládať, tak vaše myšlienky
musia  byť  neutrálne,  také,  aká  je  táto  energia–sila.  To  však  bežne  nikto  nedokáže!!  Len
výnimočne vyspelá duša dokáže rozmýšľať bez emócií, neutrálne a pritom chcieť ovládať túto
energiu. Priemerným (a už vôbec zločincom) sa to nikdy nepodarí, aj keď by mali mať presný
návod,  ako to  urobiť.  Jednoducho to nedokážu!!!!  Veľa povolaných,  málo  vyvolených.  A ja
otvorene  hovorím,  že ja  dokážem myslieť  neutrálne.  V knihe DjePO som vysvetlil,  ako som
k tomu prišiel....

Toto má dramatický dopad na všetkých ľudí. Príklad: Ak hovoríte niekomu, že ho máte radi,
ale pritom ho neznášate? Na túto energiu sa napojíte len svojim myslením a teda skutočnými
citmi. Ona, tá energia, nevníma vaše slová „lásky“. Ona nevníma, že ste tomu človeku daroval na
Vianoce darček za 100 000 eur. Tej energii je to jedno. Ona počúva len vaše myšlienky a city.
Tej energii neujdete nikde a nikdy. A dostanete podľa toho. Nemá žiadny význam, aby ste to čo
i len  skúšali.  Je  to  úplne  zbytočné.  Nie,  to  nedokáže  žiadny človek a ani  živý  tvor  v našom
vesmíre. Nikto tejto energii neujde. To sa z princípu existencie tejto sily nemôže podariť. Pretože
tvrdím, že všetko živé je živé len v dôsledku existencie tejto neutrálnej energie, ktorá je od Boha.

Ak naopak nadávate niekomu, že je „debil“ a neschopný a lenivý ..., ale pritom ho máte rád a
tak aj  v skrytu  v myšlienkach o ňom rozmýšľate!,  tak len vaše myšlienky sa napoja na túto
energiu. Preto úplne zbytočne dávate dary a dobre sa správate k ľuďom, aj zvieratám a všetkým
okolo  seba,  ak  na  nich  „seriete“  a  myslíte  si  opak!  Je  to  zbytočné!  Len  vaše  myšlienky sa
napájajú  na  túto  energiu,  všetko  ostatné  zostáva  pre  túto  energiu  absolútne  nepovšimnuté.
Ale podľa toho spätne dostanete! Dostanete vyúčtovanie.  Možno okamžitú skorú reakciu tejto
sily, ak ste duchovne na vysokej úrovni a teda ste citlivý k tejto sile. Alebo ak ste priemerný, teda
trochu hlúpy, materialistický, tak pôsobenie tejto sily bude trvať dlhšie a výsledky prídu neskôr.
Váš účet vám príde oneskorene. A potom ani neviete, že to bolo vyúčtovanie za vaše myšlienky
a city, ktoré ste mali pred mnohými rokmi? Je to však len vaša chyba, že neviete o existencii tejto
večnej sily, ktorá sa nedá ovládať nízkymi dušami a že všetkým vystaví nekompromisne neutrály
účet podľa toho, ako ste v     minulosti mysleli. Pretože, ako myslíte, tak to aj chcete. Ona teda tá
sila vám v skutočnosti dá len to, čo chcete? Je to asi sranda? Ten náš (prvotný) Boh sa nad nami
asi pekne smeje. Je jasné, že sa baví lepšie než my tu v tomto pekelnom pozemskom hoteli (dočasnej ubytovni),
kde priemerní sú duševne zmrzačení, a majiteľ toho hotela sa tvári, že je ako oni, ale pritom len hrá divadlo, aby
tých duševných mrzákov ovládal a im vládol (Kapitola „Ako rozvrátim ten podzemný brloh“, kniha DjePO) .

Preto  vlastnosť  ako  taktnosť  ja  prekladám že,  chcem ťa  oklamať.  Nepoviem ti  to,  čo  si
skutočne myslím. Nemusíš, ak nechceš, ale „Živá a večná energia“ sa nedá oklamať a tá ti to
spočíta  aj  s úrokmi  a za  mňa,  že  si  mi  „taktne  klamal“  a nepovedal  mi  to,  čo  ja  omylný
potrebujem vedieť. Nemajte strach, nikto pred ňou neujde!!!!

4. Myslím si,  že  táto  energia  je  asi  hmotná,  ale  jej  hmotnosť  je  iného druhu.  Alebo ináč
povedané, táto energia je v našom vesmíre nehmotná. Preto jej prítomnosť sa v našom vesmíre dá
dokázať len nepriamo. Jej existenciu určite raz jasne a definitívne dokážu, samozrejme, vedci. 
Podľa mňa, náš vesmír sa skladá zo 4 častí : Priestoru – Času - Energie materiálnej (prvotný bol
tok plazmy, energie, vychladnutím vznikla hmota) - Energie duchovnej nehmotnej (myšlienka je
tiež nehmotná). Zasa číslo 4 – čítajte o tomto čísle v knihe DjePO.
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Túto duchovnú energiu – živú a večnú energiu - by som mohol nazvať aj vedomie. Vedomie je
pre ľudí to, že sú schopní myslenia. Vedomie – túto energiu - však majú aj zvieratá a všetko, čo
existuje v tomto vesmíre! A je rozdiel len v množstve – kvantite – tejto energie (vedomia) u ľudí,
zvierat... Aj kameň má maličkú časť tejto energie a asi v kryštáloch je významne koncentrovaná
táto energia...?
Teda živá a večná energia – je všade prítomná. Síce v malej  koncentrácii,  ale  všetko v tomto
vesmíre môže čerpať túto energiu, ale kvantitatívne len na ich duchovnej úrovni! Preto duchovne
(myslením)  vysoký  doslova  „nasáva“  túto  veľmi  zriedenú  energiu  z celého  vesmíru.  Ale
duchovne nízky (svojim myslením)  túto  energiu  stráca  – podľa  jeho myslenia  -   uniká   mu
a nedokáže ju udržať! Nízke – materialistické – myslenie znamená stratu tejto energie a teda aj
genetickú degeneráciu hmoty, jeho tela... Už A. Schopenhauer pred asi 200 rokmi dokázal, že
duchovná úroveň mnohých ľudí môže byť podstatne nižšia než mnohých zvierat! Ako je možné,
že  väčšina  ľudí  môže byť  horších než zvieratá?!  Pretože  majú nižšie  „kvantum“ tejto  „živej
a večnej  energie“  než  mnohé  „duchovné“  zvieratá.  Ľudia  s „kriticky“  nízkou  úrovňou  tejto
energie  sú horší  ako zvieratá!!  Takže ak vraždíme zvieratá  kvôli  mäsu a pritom mnohí  ľudia
môžu byť duchovne nižšie ako tieto zvieratá, tak asi je možné vraždiť tieto „ľudské zvieratá“ ako
„prasatá“ tiež! Nie? Neviem, ale logika myslenia je strašná vec! Určite sa nemýlim? Čítal som
niekde na internete, že nejaký Západný mysliteľ a osobnosť vyhlásil, že má zvieratá radšej ako
ľudí.......! Šokovaní Západní ľudia?... chudáci? Je isté, že to ten muž myslel vážne a bol o tom
presvedčený... je to tak!

Primitívni materialisti, jednoduchí ľudia, neveria v urieknutie a kliatbu. Moji milí hlúpi : „Niektoré staré
ženy veľmi ľahko dokážu urieknuť dieťa tým, že sa sústredene na dané dieťa upriamia.“ Len tým a aj nechtiac....! Je
to preto, že ich myslenie je podstatne zložitejšie než u mladých ľudí, v starobe strácajú emócie a tak sa približujú
neutralite a teda získavajú schopnosť ovládať túto neutrálnu energiu. Ale pretože žena je hlavne záporná časť tohto
vesmíru, tak takáto stará žena, ktorá sa priblíži „neutralite“ veľmi často krát vyprodukuje zlú energiu proti ľudom
okolo nej. Najviac sú ohrozené malé deti, ale neujdete im ani naivní materialisti, ktorí nemáte obranu. Dávajte si
pozor na staré ženy ... nevzdelanci! Naopak, muži sú kladná časť vesmíru, tak ich duchovné pôsobenie je väčšinou
kladné... Avšak to nehovorím o zločincoch mužov v myslení aj konaní!
Schopný človek – muž, žena - ktorý dokáže „vedome“ ovládať túto neutrálnu energiu, dokáže bez problémov cielene
a vedome  zabiť  akéhokoľvek  človeka,  ktorý  sa  nedokáže  „duchovne-energeticky“  brániť  vyslanej  zabijackej
„neutrálnej“ energii duchovnej proti nemu. Vy materialisti ste skutočne len „hlúpe deti“ v tomto nekonečne zložitom
vesmíre a Božom stvorení.

8. Aký je Diabol-Satan v našom vesmíre

V predchádzajúcej kapitole sa podrobne vysvetľuje, ako funguje Boh v našom vesmíre cez svoju
„živú  a večnú“  energiu,  ktorá  je  neutrálna  a dokáže  túto  energiu  z vonkajška  ovládať  len
absolútne nezaujaté (teda neutrálne) naladenie ducha.
Ale, aký je Diabol? Ako funguje a pôsobí v našom vesmíre? 
Základný zákon v našom vesmíre je dualita.  Tento zákon dokazuje, že ak existuje hmota, tak
musí  existovať  aj  protiklad  hmoty  a teda  duch.  Teda existencia  hmoty priamo a  nevyhnutne
dokazuje existenciu ducha. Je zbytočné sa o tom sporiť. Ak ste presvedčení, že existuje hmota,
musí  ako protiklad  hmoty existovať  aj  duch –  teda  nehmota.  Je  preto  jasné,  že  od začiatku
existencie nášho vesmíru vedľa seba neustále existovala, aj existuje, hmota a aj duch. Dohady
a hádky medzi materialistami a idealistami, čo bolo skôr, či duch alebo hmota, sú hlúposť. Aj
duch,  aj  hmota,  tu  v našom  vesmíre  boli  od  začiatku  okamžite  (vždy)  spolu.  Ináč  by  tu
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neexistovala ani dualita.  Všetky filozofické západné a kresťanské názory za posledných 3000
rokov, ktoré neakceptujú tento fakt, sú preto totálne somariny.

Ak v našom vesmíre platí zákon duality, tak ak existuje Boh, musí existovať aj protipól,
teda Diabol. Zákon duality nie je len zákon o protikladoch, ale radšej hovorme aj ako o zákone
kompenzácií.  Všetko má, ak nie rovno svoj protiklad, tak určite svoju kompenzáciu.  Teda ak
niečo nefunguje dobre, tak určite nájdete dobre fungujúci kompenzačný element, ktorý vyvažuje
daný nedostatok. 
Geniálny švajčiarsky psychiater 20. storočia C.G. Jung hovorí, že každý človek má vo svojej
psyché tieň. Každá vlastnosť v psyché človeka má svoj protiklad a tento protiklad je prítomný
v psyché, či chcete alebo nechcete. Chcete byť dobrý? Určite to nedokážete, ak si neuvedomíte,
že  ste  z podstaty  duality  duchovne  rozpoltený  medzi  dobro  a zlo.  A to  zlo  má  rovnakú
energetickú hodnotu, z princípu duality, ako vaše dobro!!

V predchádzajúcej kapitole sa tvrdí, že Boh (okrem hmoty)  dodal do nášho vesmíru aj
svoju energiu.  A táto jeho energia  je neutrálna.  Tvrdím, že duchovná energia od Boha, ktorá
udržuje tento vesmír pri existencii je neutrálna...... a nikto iný ako neutrálny ju nedokáže ovládať.
Potom na základe duality musí byť Diabol opačný, musí byť protikladom Boha v našom vesmíre!
Je  zaujímavé,  že  náš  Boh  si  vo  svojom vlastnom vesmíre  vytvoril  aj  Satana.  Satan  je  jeho
spolupracovník?! 
Náš  vesmír  je  od  založenia  nedokonalý.  Ak  by bol  dokonalý  od  Veľkého  tresku,  nikdy  by
nezačalo  chaotické  zhlukovanie  sa  hmoty  a vytváranie  hviezd  a planét.  A potom  ich  zrážky

a likvidácie a ničenie.... Niekde som čítal, že krátko po veľkom tresku sa vyparilo minimálne 5 častíc,
aby sa všetka dokonalosť zrútila  a začal  sa hmotný a časový vývoj nášho vesmíru v súčasnej
podobe.  Odstránením piatich  elementárnych  častíc  z dokonale  sa  rozpínajúceho systému,  kde
všetky častice mali rovnakú vzdialenosť od seba a teda pôsobili rovnakou príťažlivosťou na seba,
sa porušila rovnováha v systéme.  Vznikla chyba. Bez tejto chyby by sa nikdy nezačali častice
k sebe zhlukovať  a vytvárať  hviezdy a planéty.  Bez tejto  chyby v systéme,  by zostalo  všetko
dokonalé, dokonale rozdelené medzi sebou a bez nerovnomerností. Ale kto odstránil zo systému
týchto minimálne 5 častíc??!! Naši vedci nevedia kto, alebo ako sa to stalo. My, veriaci v Boha,
to však vieme, kto to urobil. Takže náš dokonalý Boh zámerne umožnil (Satanovi) vytvorenie
tohto nedokonalého a chaotického vesmíru?! Prečo to urobil? Vysoké duchovné reinkarnácie to
vedia....... je to dobrý plán!
Čo  je  opak  Boha  v našom  vesmíre?  Boh  dodal  do  nášho  vesmíru  svoju  neutrálnu  energiu
a vesmír žije z nej. Satan (Diabol) musí byť opak tomu. Teda Satan v našom vesmíre energiu
vysáva  a spotrebúva.  Znova  zákon  duality  –  Boh  energiu  dodáva  a Satan  (aj  ostatní  diabli)  ju
spotrebúva.  Ďalej,  energia  Boha  je  neutrálna,  tak  potom  energia  Satana  musí  byť  v našom
duálnom vesmíre opačná a teda nie neutrálna! Aká teda? No predsa ako sa píše „Nie neutrálna“.
Aká duchovná energia nie je neutrálna? Aká je opačná energia?........ Opak neutrality je emócia.
Teda energia emócií je energia Diabla-Satana. A Satan spotrebúva túto energiu. Satan potrebuje
energiu  emócií  pre  svoju  existenciu.  Satan-Diabol  vysáva  túto  energiu  z ľudí,  aj  zvierat,  aj
všetkého živého,  čo túto energiu produkuje.  Je jasné,  že najkvalitnejšiu a najsilnejšiu energiu
emócií musia produkovať ľudia, pretože sú na Zemi na geneticky najvyššom stupni vývoja. 
Napríklad  emócie  lásky  a nenávisti  (sú  v podstate  to  isté),  aj  keď  sú  tieto  emócie  úplne
protikladné. Na nekonečnej teoretickej priamke v nekonečne sú od seba veľmi ďaleko a súčasne
veľmi blízko (dokázal som to v Kapitole „Priamka“, kniha DjePO), prakticky vedľa seba. Poznáte ľudí,
ktorí sa ešte včera milovali, a dneska sa nenávidia?! A nikto tomu nerozumie? 
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Je to preto, pretože energia emócii je energia, ktorú Satan spotrebúva a on nás núti,  aby sme
produkovali  tejto  energie  čo  najviac.  Preto  Diabol-Satan  chce,  aby  boli  ľudia  čo  najviac
emocionálni. Čím vyššie emócie, tým viac energie pre Satana. Je totiž úplne jedno, či ste šťastný,
alebo nešťastný, je to vždy len energia pre Satana. Akékoľvek emócie prežívate, len živíte svojho
Diabla v sebe, ale aj Diablov v našom vesmíre. Funguje to ako kyvadlo. Ak ste teraz šťastný, tak
kyvadlo energie sa vychýli doprava. Produkujete pozitívnu energiu. Čím väčšiu pozitívnu energiu
vytvoríte,  tým  viac  sa  zväčšuje  nerovnováha  medzi  protikladmi.  Dualita  tu  nekompromisne
funguje a vytvára sa obrovský energetický tlak deficitu, aby kyvadlo prehuplo na druhú stranu do
negativity. A vy sa určite prehupnete doľava! Neexistuje žiadna sila v tomto vesmíre, ktorá by
dokázala zabrániť vyrovnávaniu tejto energetickej nerovnováhe medzi pozitívnou a negatívnou
energiou.  Dualita  v našom vesmíre  vždy a večne  zabezpečuje  vyrovnávanie  protikladov  a ich
kompenzáciu. Je úplne jedno, ako dlho trvá, dokiaľ dôjde k tejto kompenzácii. Ale určite k nej
dôjde. Je však z energetického hľadiska jasné, že čím dlhšie trvá, kým dôjde ku kompenzácii
a čím  väčšia  energetická  nerovnováha  v energii  emócii  vznikne,  tým  búrlivejšia  a
„emocionálnejšia“ je kompenzácia!!!! 

A duchovne priemerní ľudia teda kmitajú na kyvadle energie emócie z jednej strany do druhej.
A vôbec nechápu,  čo sa deje,  že sú len spotrebnými otrokmi tohto systému.  Satan pre svoju
existenciu potrebuje túto ich energiu emócii. Je to jeho potrava. On z tejto energie žije. Čím má
viac emocionálnej energie, tým je silnejší a naopak.
Na  tomto  energetickom  duálnom  kyvadle  –  sprava  doľava  a naspäť  –  medzi  pozitívnou
a negatívnou energiou je v strede neutrálny bod. Je to bod Boha. V najnižšom mieste, nie je (tu)
žiadna emocionálna energia, pretože v tomto bode neutrality nie je ani pozitívna a ani negatívna
emócia. Je to bod prechodu. Asi skôr, je to bod, kde Satan nemá žiadny vplyv v tomto vesmíre.
Je  to  bod neutrality.  V tomto bode nie  je  žiadna  emocionálna  energia.  Je  tu  koncentrovaná
neutrálna energia! – o ktorej sa píše v predchádzajúcej kapitole.

Prečo náš dokonalý Boh nám ľuďom vytvoril  takúto  pascu  duálneho samoničenia??!!  A táto
pasca samoničenia a samozničenia je platná pre celý náš vesmír, nielen pre našu planétu. Preto
len tie  civilizácie,  ktoré sa vymania  z tejto pasce samozničenia,  môžu získavať neobmedzene
Božskú energiu neutrality a nezničia sa vo vnútri samy medzi sebou. Tie civilizácie (planéty),
ktoré budú produkovať silnú energiu emócii, budú Satanom zničené!! Najväčšia sranda je však
v tom,  že  tí,  ktorí  teraz  slúžia  Satanovi  –  tí  ekonomickí  cudzopasníci  –  nechápu,  že  sú  len
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duchovná potrava Satana. Keď sa na to pozrieme logicky, je jednoduché pochopiť, ako to náš
Boh dokonale naplánoval. Dá sa aj ľahko pochopiť, prečo to náš Boh tak urobil??!!
Musíme si uvedomiť, že Diabol-Satan je pre nášho Boha jeho nenahraditeľný pomocník a partner. Boh si Diabla
zámerne vytvoril a ho aj ochraňuje a udržuje, aby existoval až do konca nášho vesmíru. Nikto nemôže hovoriť, že
Diabol je v našom vesmíre slabší ako Boh. Sila Satana je priamo úmerná sile energii emócií, ktoré získava od ľudí,
alebo iných vesmírnych civilizácii. Len tam, kde túto energiu nemá, alebo „presnejšie“ jej má málo, tam má úmerne
nedostatku  svojej  sily  aj  slabú  pozíciu.  Je  teda  jasné,  že  čím má Satan  menej  emocionálnej  energie  od  danej
civilizácie, tým viac táto civilizácia dokáže čerpať neutrálnu energiu od Boha. 
Takže máte sa radi a ste nekonečne šťastní, že sa milujete? Pod vládou vašich emócií už skoro sa
budete ak nie nenávidieť, tak mať menej radi ....  A žiaľ „zamilujete si“ inú ženu, iného muža. To
však  nie  je  znak  nejakej  kvality,  ale  len  znak  emocionálneho  otroctva  k  Satanovi.  Človek
duchovne silnejší ako Satan, je len z poľa B, miluje všetky ženy a ženy milujte všetkých mužov!!
Ak chcete čerpať neutrálnu energiu od Boha, tak :
- Musíte si uvedomovať nedostatky svojej milovanej ženy, muža, aj nedostatky svoje.
- Vzťah so svojou milovanou ženou (mužom) musíte  dokázať  riešiť  kľudne a neutrálne

a určite bez emócii a ak zistíte, že vám vaša súčasná žena (muž) nevyhovuje?, nie je to
žiadny problém, nájdite si 5 nových, ale preboha, žiadne veľké emócie! – To neznamená,
že nemáte súložiť!,  „trtkajte“, koľko chcete,  pretože sexuálna energia nie je duchovná
energia.  Sexuálna  energia  je  živočíšna  energia  a závisí  len  od  človeka,  či  to  chápe
a dokáže ovládať svoje duchovné emócie, alebo nie. Ak si pletiete živočíšnu energiu sexu
s duchovnou energiou lásky?, tak nerozumiete ničomu. 

Teda musíme sa pozrieť na Bibliu a kresťanstvo. Ak ste veriaci kresťan a silou mocou sa snažíte
milovať, tak neustále duchovne emocionálne stúpate po kyvadle na pozitívnej strane. Čím vyššie
sa emocionálne dostanete, tým viac dávate zo svojej energie svojmu Diablovi. Potom sa zákonite
(podľa zákona duality) musíte zhlúpnuť na tomto kyvadle do druhej strany, teda zápornej strany.
Takže v tom momente začnete nenávidieť. Čím viac ste sa snažil milovať, tým viac budete teraz
nenávidieť! Nikto nedokáže toto zmeniť a odolať tejto zákonitosti duality. Nikto, teda určite ani
Ježiš kresťanský, ani Budha.... Určite poznáte mnohí extrémnych veriacich, ktorí chodia neustále
do kostola a čím viac do kostola chodia a úpenlivo sa modlia, tým sú horší a tým viac nenávidia,
ako náhle vyjdú z kostola. Ináč to nemôže byť. Žiaľ, ale preto je kresťanská viera v skutočnosti
vyznávanie  Satana!!!!  Čím  viac  vzývate  kresťanského  Boha,  tým  viac  v skutočnosti
podporujete Satana, vládcu tohto vesmíru!! Viete to?! 
Tento duchovný duálny omyl platí na všetky zásadné omyly kresťanstva (a aj ostatných súčasných

náboženstiev).  Napríklad  čím  viac  veríte  a snažíte  sa  veriť,  tým viac  túto  vieru  v skutočnosti
strácate a preto ako narkoman musíte zvyšovať svoju snahu po viere a chodiť do kostola stále
viac a viac. Svoje kyvadlo rozhúpavate z jednej strany na druhú stále viac a viac. Dobre živíte
svojho Diabla v sebe!!
Alebo kresťanské presvedčenie, že všetci ľudia sú si pred Bohom rovní a teda všetci majú mať
rovnaké práva. Čím viac sa snažíte uplatňovať tento princíp všeobecnej rovnoprávnosti, tým viac
budete musieť realizovať praktickú nerovnoprávnosť!! Samozrejme tak skončí aj  demokracia,
pretože demokracia je totálna hlúposť!
V súčasnosti v západnej Európe a postupne sa to presadzuje aj v strednej Európe, sa všetci snažia
byť tolerantní. Opak tolerantnosti je netolerancia. Tolerancia je opäť emocionálna energia. Ale
hlavne tolerancia popiera hierarchiu a zodpovednosť za svoje činy. Urobili ste zlé? Tak tolerantní
ľudia vám povedia.... nič sa nestalo. Máte chuť potrestať toho, kto berie viac, ako dáva? Nie,
nemôžete, tí  hlupáci sa snažia byť tolerantní. Ako narastá vaša skupinová, masová, národná a
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štátna tolerancia na jednej strane kyvadla, tak je samozrejme len otázka času, kedy vám nakoniec
bude chýbať energia postupovať ešte vyššie (pretože koniec sa exponenciálne urýchlene blíži
v závislosti  od výšky polohy na  tomto  kyvadle)  a určite  sa  prehupnete  na druhú stranu -  do
netoleratnosti.  Je  to  len  otázka  času,  kedy po duchovných emóciách  lásky a tolerancie  príde
opak! A samozrejme, čím sa viac a dlhšie budete snažiť a viac budete produkovať túto emotívnu
energiu pre svojho Satana, tým bude „sranda“ (vraždenia) potom väčšia.... Tu musím upozorniť
na to, že zmena je vždy exponenciálna a dramatická. Ale ľudský mozog ľudí z poľa A pracuje
lineárne  a toto nedokáže odhadnúť.  Teda títo  primitívni  demokratickí  politici a tržní  globálni
ekonómovia  nemôžu z podstaty svojej  obmedzenej  existencie (mylnosti  ich myslenia)  vôbec
odhadnúť, kedy dôjde k „prehúpnutiu kyvadla“ na druhú stranu!!!!

Tento princíp duality rozdúchava všetky veľké (aj  svetové)  vojny.  Aj 3. svetová vojna,  bude
Satanská  emocionálna  a  „netolerantná“  vojna,  ako  duálna  „kyvadlová“  reakcia  na  omyl
a nechápanie  ľudstva,  ako  funguje  tento  vesmír.  A všeobecná  masová  snaha  v Západnej
civilizácii  po duálne jednostrannej  mylnej  láske a tolerantnosti  Západ privedie Svet  do ďalšej
svetovej  vojny.  Obidve  svetové  vojny vyvolala  mylná  kresťanská  ideológia,  myslenie,  život,
presvedčenie  priemerných  ľudí  a podpriemerných  politikov  a zločineckých  ekonomických
skupín, ktoré využili  zločinecké židovské spolky!  Židia boli  tí,  ktorí rozpútali obidve svetové
vojny a oni rozpútajú aj poslednú vojnu..! Židia sú poškodená genetika od Satana!
Priemerní ľudia sa nedokážu sami ovládať na tomto duálnom kyvadle. Priemerní ľudia musia byť
ovládaní ľuďmi z poľa B, ktorí sú duchovne blízko neutrálneho bodu. Priemerní ľudia nesmú
mať  právo  na  slobodu,  slobodu  prejavu,  rovnoprávnosť  s tými,  ktorí  im  majú  duchovne  aj
prakticky  vládnuť.  Len  „hierarchická  duchovná“  vláda  dokáže  ovládať  toto  samodeštrukčné
duálne kyvadlo národov, rás, civilizácie a planéty pred samozničením!!!! 
Preto  kresťanská  viera  (aj  všetky  ostatné  súčasné  nepravdivé  náboženstvá)  sa  musí  zrušiť
a doslova zakázať. Neexistuje na tejto planéte v súčasnosti žiadne masové pravdivé náboženstvo.
Všetky majú podstatu pravdivú, ale ostatok a koncovku „zámerne“ sfalšovanú, alebo nevediacu! 

Satan  je  dokonalý  cudzopasník.  Žije  z emócii.  A pre  svoj  život  potrebuje  túto
emocionálnu energiu. Ale ak sa v samodeštrukcii zničia všetky civilizácie vo vesmíre, výrazne sa
zníži aj sila Satana, pretože potom bude môcť čerpať emocionálnu energiu len od zvierat, ktoré
prežijú.... Je preto logické, že Satan má záujem, aby prežívalo vo vesmíre čo najviac civilizácii,
ale aby sa čo najintenzívnejšie ničili medzi sebou.... Preto je isté, že Satan v skutočnosti nášmu
Bohu pomáha?! Aj keď Vás konkrétnych zničí. Je to jedno nielen Satanovi, ale aj Bohu. Tento
systém pomáha tým málo osobnostiam, ktoré sa oddelia  už počas svojho života  na Zemi  od
ostatných „zombí“ a aj keď sa im nepodarí pomôcť ostatným okolo seba, akokoľvek sa o to budú
snažiť, aj tak nevyhnutne pomôžu sami sebe – toto je však dokonale nepochopiteľný paradox pre
„Satansky mysliacich“ ľudí ........ ha, ha. Oni vôbec nebudú chápať, čo som napísal?
Satan je, preto pre všetko vyššie uvedené, priamo prítomný v našom vesmíre. Ale Boh tu nie je.
Nemôže tu byť, ak platí pravidlo duality. V našom vesmíre je len jeho božia energia, tá neutrálna
energia, z ktorej sme všetci živí.
Takže tento vesmír je dielom Satana a nie Boha. Vesmír využíva božskú neutrálnu energiu pre
svoju existenciu a Satan vládne v tomto vesmíre a túto neutrálnu energiu mení na emocionálnu
energiu. Satan žije z emocionálnej energie. Satan potrebuje vaše emócie, aj emócie zvierat ......
Akékoľvek emócie sú protiklad božskej neutrálnej energie duchovnej.
Takže  v tomto  vesmíre  vládnu  dvaja  bohovia  :  Satan  a Boh.  Satan  priamo  a Boh  nepriamo.
Dôkazom toho je dualita. Ale títo dvaja bohovia nie sú si rovní. Pretože všade je hierarchia, tak
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na základe toho musí  byť, že hierarchia je aj medzi týmito dvoma bohmi – v tomto vesmíre?
Jeden z nich musí byť silnejší..... Boh je nekonečne silnejší, vládnuci a Satan je slabší, slúžiaci.
Boh dáva, Satan berie. Preto, že Satan je slabší, tak človek dokáže ovládať Satana v sebe, ak bude
vedieť, že ho v sebe má, ako má aj Boha a bude chápať, ako to všetko funguje. Toto všetko však
platí aj o národoch, štátoch, civilizáciách. Sú civilizácie a národy, ktoré sú Satanské, teda u nich
vládne  omylom Satan  a môžu byť  národy a civilizácie  božské.  Ľahko sa stane  božský národ
Satanským, ale ťažko naopak. Klesnúť na nižšiu úroveň sa dá oveľa ľahšie, ako postúpiť vyššie.
Klesnúť je ľahké hlavne lenivosťou myslenia, vyznávaním omylov. Postúpiť sa dá len pracovnou
námahou,  všeobecným kvalitným vzdelaním,  kritickým hľadaním pravdy a myslením.  Ak má
niekto  z priemerných postúpiť,  dobrovoľne to  neurobí,  treba  ho doslova  donútiť....  V mojich
knihách  navrhujem, ako by takýto donucovací štátny systém mal fungovať.
Náš  vesmír  je  zložený  z viditeľného  vesmíru  a toho  neviditeľného.  Vedci  tvrdia,  že  ten
neviditeľný je 10 krát väčší, ako ten viditeľný. Ale aj neviditeľný vesmír je hmotný, aj keď z inej
hmoty a my jej existenciu vieme dokázať len nepriamo na základe zákona o príťažlivosti. Preto aj
ten druhý svet – záhrobie – kde odchádzajú naše duše po smrti tu na Zemi, bude asi hmotný.
Preto aj v Záhrobí – na druhom svete – musia vládnuť títo dvaja bohovia – Satan a Boh. Je dosť
možné, že ako sa mení mocenské postavenie týchto bohov v Záhrobí, tak sa to mení aj na Zemi
a iných planétach viditeľného vesmíru. A tiež je pravdepodobné, že ako sa mení pomer síl medzi
nimi v svete viditeľného vesmíru, tak sa mení situácia aj v Záhrobí. Pretože sa tak vážne zhoršila
situácia na Zemi, tak je možné, že sa zhoršila aj na Druhom svete. Neviem...  Ale Boh nemôže
prehrať  nikdy!! Naopak,  Satan  má  spočítané  svoje  dni,  ako  bude  chladnúť  tento  viditeľný
vesmír, bude mať stále menej emocionálnej energie, až nakoniec nebude mať nič... Možno je už
málo  času  na  Zemi  na  duchovný  rast  a odpútanie  sa  od  Satana  naučením sa  ovládať  svoje
myslenie. 
Starý  slovanský  (predRímsky)  znak  Satana  je  horizontálny  kríž  ako  kríž  u súčasných
Vatikánskych  kresťanov.  A ak  sa  tieto  dva  kríže  spoja,  ako  sú  Satan  a Boh spojení  v tomto
vesmíre, tak vznikne osemcípa hviezda. V knihe DjePO dokazujem, že základ tohto vesmíru je
číslo 4 a duálny dvojnásobok je osmička – teda číslo Boha. (Všetko dôležité je zložené zo 4
častí : náš vesmír má 4 rozmery, ľudská krv má 4 skupiny, DNK molekula je zložená zo 4 častí,
psyché človeka podľa Junga je zložená zo 4 častí .....) A pre zaujímavosť, ak prekryjete túto 8
cípu  hviezdu  kresťanským  trojuholníkom,  ktorý  je  omyl  a teda  odoberiete  3  cípy,  tak  vám
vznikne Sovietska 5 cípa hviezda. Neviem, či je to náhoda, alebo tajný úmysel Sovietov, keď
odstránili kresťanstvo, tak symbolicky odstránili aj 3 cípy zo symbolu a tým ukázali, že sa mýlia.
Sovietsky systém bol mylný, chýbali im 3 cípy. 
Bol som prekvapený, že v Trenčianskych Tepliciach v Síne – liečebný dom s horúcou sírnatou
minerálnou vodou - sú na stenách len 8 cípe hviezdy a 8 cípe ornamenty....  Umelec,  ktorý to
vytvoril, podvedome cítil, že toto je významný symbol. To znamená, že na Slovensku je stále
veľa  duchovne  silných  ľudí,  vysokých  reinkarnácii,  ktorí  aj  v tomto  kresťanskom
a demokratickom  „duchovnom  temne“ majú  vysokú  energiu  „Tači  svetlá“(vysvetlenie  o Tači

svetlách v knihe OS).
Dualita  je  protikladná,  bojujúca  proti  sebe,  ničiaca  sa  navzájom  -  alebo  kompenzačná.
A myslením bez  emócii,  znalosťou  pravdy,  človek  dokáže  zmeniť  boj  na  kompenzáciu  a tak
ovládať Satana, aby Satan nedokázal neovládať človeka. Chápete??!! Robte tak, ovládnite Satana
v seba  a aj  Satanov  okolo  seba.  Ak  treba  niekoho,  niečo,  zabiť,  tak  urobte,  ale  bez  emócii
a s hlbokým súcitom, že to bolo potrebné, aby Satan neovládol nás, situáciu, štáty, civilizácie .....
Reálny Boh nie je nevediaci, mýliaci sa, ako všetci bohovia súčasných mylných náboženstiev....
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Všetky  súčasné  svetové  náboženstvá  sa  musia  zrušiť  a vytvoriť  nové  štátne  –  závislé  -
náboženstvá, ktoré budú pravdivejšie chápať realitu! 

C.G. Jung hovorí, že ľudská psyché má dve hlavné a dve vedľajšie duálne protikladné
funkcie. Podrobne vyššie. Muži sa riadia v živote podľa svojho myslenia a ženy podľa cítenia.
Teda muž, ak sa rozhoduje, tak si svoje rozhodnutia premýšľa (toto neplatí u umelcov, ktorí sa
rozhodujú ako ženy). Zatiaľ čo žena sa rozhoduje podľa toho, ako to cíti (neplatí u žien, ktoré sú
silne  mužsky  založené).  Síce  žena  samozrejme  tiež  premýšľa,  ale  nakoniec  sa  vždy  aj  tak
rozhodne,  ako to  cíti  –  teda  podľa  svojich  emócií.  Preto  islam správne označil  ženu bližšie
k Satanovi  a muža  zasa  k Bohu.  Emócie  sú  energia  Satana.  Myslenie  je vrcholný  prejav
Božského vedomia – tej živej a večne energie (sily). Preto v islame sa ženy obliekajú do čierneho
a muži do bieleho – sú to duálne protiklady. 
Všetko živé na Zemi – všetky organické bunky – ich všetku funkciu riadi DNA molekula. DNA
molekula  je  softvér,  ktorý  rozhoduje  o všetkom nielen  u človeka,  ale  aj  u psa,  vtáka,  ryby,
hmyzu,  baktérie  ....  A tento  softvér  je  klamlivý,  zámerne  falošný,  zámerne  chybný
a nedokonalý....  Táto  DNA  molekula  je  systémovo  chybná  –  jej  „tvorca  -  mimozemšťania“
úmyselne zakomponoval do tohto softvéru chyby a systémovú degeneráciu – tak si ja myslím.
Ale takto je to zakomponované do celého tohto vesmíru.  Musíme sa pýtať :  „Je to skutočne
zámer, alebo neschopnosť jeho tvorcu?!“ Takže chápete, že my všetci sme zákonite a nevyhnutne
– nedokonalí, mylní, chybní, ... jednoducho sme naprogramovaní, že sme hlúpi?! Teda nie som
hlúpy len ja, ale ste hlúpi aj vy všetci!..  ha, ha?..... a tí najhlúpejší sa bijú do hrude, že majú
pravdu..... ha, ha, skutočne totálni hlupáci.
Naši starí Slovania aj na Slovensku, aj v Rusku, aj u iných Slovanských národov, vyznávali veľa
Bohov. Myslím si, že mali pravdu. Predstavte si, že v Záhrobí, kde po smrti odchádza veľa duší
(určite nie všetky) sú „tvorovia“, ktoré organizujú a ovládajú tento „posmrtný svet“. Je jasné, že
sú z pohľadu ľudského, pre nás „tupcov“, Bohovia. Ale predstavte si, že za súčasným hmotným
vesmírom, aj Záhrobím, sú ďalšie svety medzi týmito a Bohom – a jeho nekonečnou energiou
a duchom – čo je  v skutočnosti  na tejto  úrovni  to  isté!  Tie  bytosti,  ktoré  existujú „za týmto
vesmírom“ sú večné..... Je preto jasné, že všetky tieto bytosti sú z pohľadu človeka Bohovia. 

9. Kastové rozdelenie ľudí na dve základné skupiny

Ako som písal vyššie,  všetky základné dôkazy Darwinovej evolučnej  teórie  sú sfalšované.
Zločinci a Satanisti teda majú problém. 

Ak im padne Darwinova teória, tak padne hlavný pilier a základy neveriacich – otrokov a aj zotročovateľov. Boh
pre nich neexistuje a to im umožňuje kradnúť, klamať, nevzdelávať sa, robiť si, čo sa im zachce..... Zúfalo sa snažia
udržať túto ilúziu medzi svojimi malomyseľnými – ktorí im slúžia z presvedčenia, ale bez myslenia. Duše všetkých
organizátorov tohto duševného otroctva po smrti sa nedostanú z tejto hmotnosti do Záhrobia a tak budú s koncom
tohto hmotného vesmíru zničené a už nebudú existovať! Už pred smrťou budú trpieť strašnými depresiami. Ľudia
klamstva – organizátori aj ich otroci - budú do konca svojich životov zapierať pravdu. Poznáte ich podľa toho, že ak
s nimi hovoríte o nejakých veciach a argumentujete im, oni neberú argumenty, ale tupo a tvrdohlavo si presadzujú
stále  „svoju  pravdu“.  Nemá  význam  s  takýmito  „zákernými  neľuďmi  lži“  alebo  ich  „trubirohmi“  diskutovať.
Nechajte ich tak, ich duše určite budú recyklované.

V tomto vesmíre určite budú vládnuť zákony Božie a nie zákony Vatikánske - Satanské.  Chápte, že sú platné len
jedny  zákony  v tomto  vesmíre!!  Ak  to  nebude  platné  na  Zemi,  tak  táto  planéta  aj  s ich  zdegenerovaným
obyvateľstvom bude zničená! Je to logické? 

Z  Druhého  termodynamického  zákona  vyplýva  veľmi  dôležitá  vec.  Slabá  duša,  málo
rozvinutá, nemusí byť schopná odolávať hmote a teda degenerácii hmoty, alebo nárastu entropie.
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Teda slabá duša človeka nemusí byť schopná odolávať mozgu – hmote, ktorá láka človeka na
ničnerobenie, klamanie, podvádzanie – degeneráciu. Len silná duša dokáže ovládnuť hmotu a ju
aj meniť tak, ako táto duša chce. Ak to platí, tak sloboda pre priemerných a neschopných bude
teda asi fundamentálny omyl?? Potom slobodu môže mať a dokáže s ňou žiť len silná duša, ktorá
nepodľahne lákadlu mozgu – hmote, nepodľahne degenerácii!! Len človek so silnou dušou, ktorý
ovláda svoj mozog, dokáže byť morálny a nepodľahne lákadlu podvodu a nemorálnemu chovaniu
sa. Je to stále len to isté, že demokracia je principiálny omyl ľudstva (kniha DjePO). Dôsledky z
toho sú ohromujúce. Opakujem : „Slobodu môže mať len silná duša, ktorá nepodlieha lákadlu
hmoty“.  Slabé duše slobodu nemôžu mať, pretože okamžite podliehajú svojmu mozgu, svojej
duchovnej  lenivosti.  Majú málo „Tači  svetiel“.  Majú málo tej  „živej  a večnej  energie“,  ktorá
umožňuje život v našom vesmíre. Teda Boh (a jeho zákony) rozdeľuje túto energiu nerovnomerne!
Niekto jej má viac a iný menej. Boh určil,  že nie je rovnosť, ale hierarchia v jeho stvorení –
v jeho vesmíre. Podľa vyššie uvedeného je tu určitá jasná hranica v množstve tejto energie. Kto
jej má toľko, že dokáže vzdorovať a ovládnuť mozog – hmotu, a kto jej toľko nemá a nedokáže
to. Ten, kto toto nedokáže, je duševne slabý a pod vplyvom svojho mozgu - hmoty. Ten nemôže
mať  slobodu  vo  svojom  rozhodovaní,  vo  svojom  živote.  Takýto  človek  totiž  podľa  2.
termodynamického zákona, ak má slobodu, musí nevyhnutne a zákonite degenerovať.  Tomuto
človeku sa musí  pomôcť a musí sa  zrušiť jeho  právo na slobodu. Takýto človek nesmie mať
slobodu, sloboda pre neho znamená degeneráciu a nevyhnutný duchovný pokles. Teda sa musí
zrušiť  demokratický  degeneratívny  systém.  Preto  masy  ľudí  nesmú  mať  slobodu.  Čím  je
v ktorom  národe  väčší  počet  ľudí  s energiou  pod  uvedenú  hranicu,  tým  rýchlejšie  celý
demokratický systém v tomto štáte sa rozloží a celý národ zdegeneruje. Toto vždy musí skončiť
vojnou medzi  silne degenerovanými a menej  postihnutými,  pretože oni sú ich opak, ktorý im
nastavuje zrkadlo – a degenerovaný, duševne chorý, odmieta byť „menejcenný“.....

Ľudia sa hierarchicky delia podľa vyspelosti ducha na dve základné skupiny. Človek z poľa
A a z poľa B (viď graf). Nižší stupeň je pole A a vyšší stupeň je pole B. Do poľa B sa môže
dostať človek len na základe svojej duchovnej schopnosti. V súčasnosti len málo ľudí sa na Zemi
dostane do poľa B. Z mnohých reinkarnácii sa len málo duší dostane na túto kvalitatívnu úroveň.
A je to logické, prečo to tak je .....
Rozdielnosť duchovného stavu ľudí z tých dvoch skupín je jasná z dole uvedeného grafu.
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Človek sa vyvíja od narodenia a od narodenia sa menia jeho „intelektuálne schopnosti
poznať pravdu“ od najnižších po najvyššie – os X. Človek sa nevyhnutne chová podľa pravdy,
ktorú pozná, nemôže ináč. Ale žiaľ s narastajúcim vekom, aj jeho schopnosťami poznať pravdu
(rozpoznať  ju  od  nepravdy),  narastá  pravdepodobnosť  predčasnej  smrti  –  os  Y.  Narastá
pravdepodobnosť „náhodnej“ predčasnej smrti. Ale to len po určitú hranicu. Túto hranicu som
nazval  „Hranica  smrti“,  na  grafe  je  označené  ako  „Hranica“.  Život  schopného  človeka  je
vyznačený ako exponenciálna krivka, s vrcholom na tejto Hranici.
Alebo ináč táto „Hranica smrti“ je neutrálny bod, neutrálna hranica, kde je rovnováha síl medzi
dušou človeka a jeho mozgom!!!! Tu nevládne ani mozog, ani duša. Je to veľmi nestabilný bod
po celej dĺžke tejto hranice. Je to ako ostrie noža, na tejto hranici sa nikto neudrží, pretože by
smeroval  so  svojou  krivkou  okamžite  vysoko  hore  a okamžite  by  sa  preto  zvýšila
pravdepodobnosť  jeho smrti  nekonečne (limitne  ku 100%) a teda  okamžite  by zomrel.  To je
strana  A.  Ten,  kto  sa  dostane  skokom  cez  túto  hranicu  z časti  A do  časti  B,  už  sa  vezie
samospádom, akoby dole kopcom a rýchle sa zmenšuje pravdepodobnosť náhodnej smrti, aj keď
sa  intelektuálne  schopnosti  poznať  pravdu  ešte  zväčšujú  len  pomaly.  Je  veľmi  dôležité  si
všimnúť, že je to krivka. Na ľavej stane grafu, plocha A je určená pre ľudí priemerných, ktorí žijú
svoj život materiálne (bez vedomostí o ich existencii) a sú ich masy, sú všade okolo. Ich duša je slabá
a nedokáže ovládnuť chúťky svojho mozgu.  Na pravej  strane je plocha  B, ktorá  určuje ľudí,
ktorých duša už ovláda mozog a je teda silnejšia než mozog. Tento graf tiež ukazuje miery a že
nič nie  je rovnocenné.  Čím je človek vo svojom vývoji  nižšie,  tým má menšie  intelektuálne
schopnosti. Ako sa zvyšujú jeho intelektuálne schopnosti a duša chce ovládnuť mozog, tak musí
sa to stať čo najskôr, aby daný človek bol len minimálne vystavený riziku výrazného zvýšenia
pravdepodobnosti  „náhodnej“  smrti.  Mnohí  ľudia,  keď  sa  dostanú  už  blízko  k tejto  hranici,
dostanú strach a     ustúpia po krivke naspäť dole. Títo ľudia s veľkou pravdepodobnosťou už nikdy
do  konca  života  túto  hranicu  neprekročia.  Krivka  1  znázorňuje,  ako  to  prebieha  u človeka
s vysokou vrodenou karmou a teda  s vysokou už vstupnou energiou  „Tači  svetiel“.  Krivka  2
znázorňuje,  ako to  prebieha  u človeka s nízkou karmou.  Tento  človek „Krivky 2“  len  veľmi
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ťažko dokáže prekročiť túto hranicu a preto sa zvyčajne v     strachu spustí po krivke dole a naspäť.
Najdôležitejšie  je, aké sú schopnosti  odolávať dlhodobo „duševnému utrpeniu“ tohto človeka
„Krivky 2“. Ten, kto je „samorast“ a má silnú ruku, aj keď mal nižšiu štartovaciu pozíciu, toto
môže dokázať....  Poloha Hranice smrti je pre každého človeka iná. Človek s horšie fungujúcim
mozgom má túto hranicu akoby posunutú v smere šípky vľavo „L“. Človek s dobre fungujúcim
mozgom, ktorý by dokázal ľahko oklamať iných ľudí, má túto hranicu posunutú výrazne šípkou
v pravo „P“. Je znova jasné, že nie sme si rovní. Človek, ktorý má dobre fungujúci mozog a teda
sa asi dostal  aj k nadpriemernému vzdelaniu, má preto menšiu pravdepodobnosť dostať sa do
poľa B, ako človek, ktorý je akoby trochu hlúpy a má teda „asi“ aj  nižšie vzdelanie.  Je vám
dúfam jasné, prečo to tak funguje?! Je to „božsky geniálne“.
Ten, kto sa raz dostane cez túto hranicu smrti  do poľa B, už sa nikdy nedostane vo svojom
súčasnom (ani budúcom) živote do poľa A. Cieľom v živote je dostať sa po ose X čo naďalej. Ale
máme  tu  pred  sebou  skoro  neprekročiteľnú  horu,  teda  pre  mnohých  neprekročiteľnú  horu  -
„Hranicu smrti“. 
Ten, kto sa dostane do poľa B, na toho už silno pôsobí môj 4. zákon Heglovej dialektiky uvedený
aj knihe DjePO, Kapitola 38. Takže som presvedčený že platí: „Hmota ovplyvňuje dušu a duša
definitívne a konečne mení hmotu bez možnosti návratu k pôvodnému stavu“.
 U ľudí z poľa A je účinnosť tohto zákona nevýrazná a mení sa jeho vplyv podľa jeho polohy na
krivke vzhľadom k „Hranici smrti“. Teda vzhľadom k schopnosti jeho duše a  množstva „Tači
svetiel“  – živej  a večnej  energii.  Môže to  fungovať tak,  že človek sa s vypätím všetkých síl
dostane do bodu 2.1, ale potom dostane strach a spustí sa do bodu 2.2. Tam sa však dlho nezdrží
a zasa stúpa. Boh mu nedovolí stagnovať. Nikomu z Vás Boh nedovolí stagnovať. C. G. Jung to
svojím dielom dokazuje. Všetkých nás ženie cez „Hranicu smrti“. Ale je veľmi pravdepodobné,
že tento nešťastník zasa dostane strach a zasa skĺzne dole a tak osciluje až do konca života medzi
týmito dvoma bodmi v poli A. To je väčšina ľudí. Nikdy sa nedostanú do poľa B, pretože : majú
poškodenú genetiku - nie sú preto už schopní myslenia - odmietajú pochopiť, že len ich myslenie
je  schopné  opraviť  ich  genetické  poškodenia  –  neexistuje  sila,  ktorá  by  týchto  priemerných
donútila vzdelávať sa a myslieť (prečítajte si Kapitolu 31 v knihe OS).

Tak, ako sú rozdielni ľudia, sú aj rozdielne národy. Výnimočne šťastné sú národy, ktoré dokážu
prežiť aj pri extrémne ťažkých Satanových podmienkach, ktoré majú aspoň 5 % ľudí v poli B.
Asi sú to len Slovania Rusi? Šťastné sú národy, ktoré majú v poli B aspoň 1 % populácie. Určite
sú takéto národy duchovne výnimočné! A čo tie, ktoré tam majú len 0,00001 % populácie!?
Je pravdepodobné, že za touto Hranicou smrti je ďalej kolmo k osi X ďalšia hranica, ktorá by asi
mala byť duálne opačná, teda Hranica života.
Hranica smrti symbolizuje vyslobodenie z duševnej smrti, aj keď existujete ako telo a duša. Aj
tak  ste  pred  touto  hranicou  odsúdený  na  „duchovnú“  smrť.  Indická  filozofia  tvrdí,  že  duša
človeka sa reinkarnovala stovky a viackrát a bude sa ďalej reinkarnovať, pretože duša je večná
a vždy tu duša bola a vždy bude. Nie. Nie je to reálne a ani to nemá logický zmysel. Ani náš
vesmír tu nebude večne a nebol tu večne ani pred nami. Vznikol údajne pred 13-14 miliardami
rokov. Má teda začiatok a bude mať aj koniec. Tá ľudská duša, ktorá neprekoná „Hranicu smrti“
bude s koncom vesmíru  zničená  a nebude večná!!  V našom vesmíre  je  len  obmedzený  počet
planét ako je Zem, kde malý počet duší má šancu chodiť „do školy“.... Preto ten, kto sa neučí, kto
nedosiahne potrebné vzdelanie a výkon a nepostupuje dostatočne rýchlo dopredu, NEDOSTANE
ďalšiu  možnosť!!  Zostane  v záhrobí  a záhrobné  vysoké  bytosti  dajú  možnosť  iným.  Ináč  to
nemôže byť.... V záhrobí je nepomerne väčšie množstvo duší, než sú možnosti „škôl“ v našom
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vesmíre.  Preto  tu  nie  je  žiadna  sloboda,  že  si  každý  pôjde  do  akejkoľvek planetárnej  školy
v našom  hmotnom  vesmíre,  ako  sa  on  sám  rozhodne.  Tieto  duše  nemajú  žiadnu  slobodu
rozhodovania a ani nie sú si vzájomne rovnocenné, nemajú v žiadnom prípade rovnaké práva!!,
ha, ha.... Tam, „za smrťou“, nie je žiadna demokracia! Tvrdím, že vysoké záhrobné bytosti, ktoré
riadia toto Božie stvorenie sa rozhodujú podľa potenciálu, podľa diferencii a podľa rýchlosti sa
učenia konkrétnej duše, podľa originality talentu konkrétnej duše, podľa .......... koho pošlú „do
školy“ a on dostane možnosť, a koho nechajú v záhrobí a nedajú mu ďalšiu šancu. Okrem toho
asi veľké množstvo duší zostáva po fyzickej smrti uväznených tu na Zemi a naspäť do záhrobia
sa  vôbec  nedostanú.  To  sú  všetky  tie  duše,  ktoré  príliš  prilipli  svojim  životom  na  hmotné
prostredie.  Oni  sa  zhmotnili.  Tieto  „zhmotnené“  duše  sú  známkou  nesprávneho  rozhodnutia
Záhrobia. Aj keď sú podstatne bližšie k Bohu ako my, aj tak robia chyby?

Ďalšia  hranica  v mojom  grafe  bude  asi  „Hranica  života“?  Ten,  kto  prekoná  aj  túto
hranicu,  bude  večný?  Kto  túto  druhú  hranicu  neprekoná,  bude  tiež  zničený?  Avšak  asi  táto
pokročilá duša nebude zničená s koncom tohto nášho vesmíru. Táto duša postúpi do ďalšej školy
v iných svetoch. Ale musí prekonať túto druhú hranicu, či už v životoch v našom vesmíre, alebo
v životoch v druhých vesmíroch? Pre náš pozemský život to nie je dôležité vedieť, ako a kde sa
tak, alebo ináč udeje. Ja to neviem..... Pre nás je dôležité vedieť len to, že musíme pokračovať
a nemôžeme sa zastaviť – to hovorí aj C.G. Jung - pretože ináč dostane prednosť niekto iný, kto
ukáže viac talentu!!!! Boh nie je „demokrat“.... ha, ha.

Toto zodpovedá aj základným hodnotám ako funguje psyché podľa C.G. Junga!! Kanadský
autor Farley Mowat napísal zaujímavú knihu „Nehaňte vlkov“. Stručný obsah. Autor píše ako v roku 1957 išiel na
kanadský sever študovať vlkov za účelom, že mal vedecky potvrdiť svedectvá stoviek kanadských lovcov, že vlci
vybíjajú a nivočia stáda sobov a len vlci sú zodpovední za dramatické zníženie početných stavov sobov. Tento vedec
zistil pravý opak. Vlci sa živili v lete hlavne drobnými hlodavcami ako myšami, lumíkmi a pozemnými vevericami
a občas  rybami,  ale  prakticky  vôbec  nie  sobmi.  Sobov  lovili  len  v zime,  ak  nemali  inú  korisť.  Dôvod  bol
jednoduchý,  vlci  sa správali  vyslovene racionálne a ekonomicky.  Uloviť hlodavcov a nažrať  sa z nich,  ich stálo
podstatne menej energie, ako keď by mali uloviť soba. Ale vedec prišiel na to, čo spôsobilo tak dramatické zníženie
stavov sobov. Boli to lovci. Bežne jeden lovec ulovil za rok 200 až 300 sobov. Takže spolu za rok to bolo minimálne
100 000 až 200 000! Tu je zaujímavé, že nikto, z tých stoviek opýtaných lovcov, nepovedal pravdu! Všetci spoločne
tvrdili  toto  klamstvo  o soboch  a o sebe  samom,  že  oni  ulovia  za  rok  len  zopár  kusov.  Z dlhodobého
„demokratického“  pohľadu  uvažovania,  boli  presvedčení,  že  sú  slobodní  a teda  môžu si  povedať,  čo  chcú.  Na
Slovensku aj po 20 rokoch demokracie minimálne 90 % poľovníkov by povedalo pravdu!! Ale viem si predstaviť,
ako sa ľudia na Slovensku zmenia po 100 rokoch demokracie!!??  V knihe bolo krásne vysvetlené,  že soby,  ak
nebolo  vlkov,  tak  zdegenerovali.  Boli  nezdravé  so  slabou  fyzickou  kondíciou  a len  vlci  ich  dokázali  udržať
v telesnej kondícii a zdraví. Pretože ten sob, ktorý bol slabý, toho vlci chytili  a zabili. Ale zdravý a silný sob im
ľahko unikol. Mäsožraví vlci, ak chceli uloviť nejakého zdravého a silného soba, tak sa im to nepodarilo, ani keď na
to išli ako organizovaná vlčia svorka. 
To je zaujímavé zistenie?! Tak sa dajú charakterizovať aj ľudia z poľa A. Ak nie sú donútení, tak
sami nie sú schopní sa primäť k činnosti,  ktorá vyžaduje disciplínu, námahu a znášať duševnú
bolesť. Sú ako zvieratá. Musia byť donútení!!!! Ináč to s nimi nejde. Ľudia z poľa B sú však už
úplne iní ľudia. Ovládajú sa a dokážu sa prinútiť aj k činnosti, ktorá im nie je príjemná, ak sa
rozhodnú, že to je dobré. Napríklad, že cvičia a udržujú si dobré fyzické zdravie a držia dobrú
životosprávu a pod..... Hlavne však sú títo ľudia už obdarení schopnosťou poznať, čo je pravda
a čo omyl a preto oni vôbec neklamú – tak ich tiež poznáte. To ľudia z poľa A nedokážu! 
Takže  žiaľ,  drvivá  väčšina  ľudí  je  na  úrovni  zvierat.  S týmito  ľuďmi  nemá  význam jednať
a dokazovať a vysvetľovať....., tých treba len donútiť, ináč z nich nič nebude a zdegenerujú ako
tie soby! A určite nemá význam ich počúvať, pretože aj tak budú v sebaobrane klamať, ako tí
kanadskí  „demokratickí“  lovci.  A ak sa títo  ľudia „zvieratá“  príliš  rozmnožia – dovolí  sa im
rozmnožovať ako zvieratám, tak zničia svoje okolie, ako keď sa v lese príliš rozmnoží diviak,
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alebo medveď, alebo na poliach syseľ...... Demokracia so svojimi zásadnými princípmi vyrába a
rozmnožuje  práve  týchto  ľudí  –  ľudí  zvieratá.  A dokonca  demokracia  absolútne  nedokáže
regulovať rozmnožovanie „ľudí zvierat“. Oni potom samozrejme zničia prírodné prostredie, keď
sa premnožia. Je to taká háveď, ktorá nemá prirodzeného nepriateľa a teda množí sa až dovtedy,
dokiaľ sa sami medzi sebou nevykynožia vo vojne na tejto malej planéte. Ako potkany na lodi,
keď zožerú všetko, čo bolo, začnú sa žrať medzi sebou. 
Demokracia zničí Zem a aj týchto ľudí, ktorých podporuje v ich zvieracích inštinktoch a nenúti
ich  stať  sa  človekom  –  teda  v skutočnosti  nadčlovekom,  podľa  nemeckého  filozofa  F.
Nietzscheho. Medzi nami je už veľa nadčlovekov, však sú to tí, z poľa B. To je úplne iná kasta.
Ľudia zvieratá (tí z poľa A) sú najnebezpečnejšie „zvieratá“ na Zemi. Neverte týmto „dravcom“
a sluhom „Satana“ nič.... Len ľudia z poľa B – nadľudia podľa Nietzscheho (kniha „Tak hovoril
Zarathustra“)  -  musia  mať právo rozhodovať a vládnuť....  Nikto iný!!!! Ak na Zemi  vznikne
svetová atómová vojna, tak určite zomrie väčšina obyvateľstva. Teda tento DNA program a tieto
Satanské školy sa zasamovraždia. To je jasný znak samovražedného myslenia a aj chovania sa
Satana. Indická filozofia, ktorá rozdeľuje ľudí na kasty má pravdivý základ. Nie je možný vysoký
duch  v nízkej  genetickej  hmote.  Nie  je  možné  byť  schopný  vysokého  myslenia,  ak  nemáte
vysoko schopnú genetiku (DNA) vášho mozgu a tela. Preto nízke genetiky ľudskej rasy nie sú
schopní vysokých duchovných a duševných výkonov. Preto je logické, že rôzne rasy ľudského
druhu majú rôzne schopnosti myslenia a iné prednosti a nedostatky.  Každý chápe, že sú rôzne
druhy psov – teda rôzne rasy psov. A rôzne rasy psov majú rôzne prednosti a nedostatky. To isté
platí aj pre ľudí. Sú rôzne rasy ľudí – rôzne druhy, ktoré majú rôzne prednosti a nedostatky. Sú
rasy, ktoré dobré behajú, ich predstavitelia majú silné končatiny a iné, ktoré dobre myslia a majú
horšie schopnosti fyzického výkonu. Je to logické, či nie?
Čím má človek viac vedomostí, tým má viac aj  tej neutrálne energie. A táto energia je súčasne
informácia!! Teda tí ktorí sa učia, získavajú túto energiu a tí, ktorí sa neučia, tí ju nezískavajú,
alebo ju dokonca strácajú – teda hlúpnu. Takže osobné aj kolektívne  nevedomie je „duchovná-
božská“ energia, ktorá je všade okolo nás a dostane jej viac ten, kto sa učí!! Preto ako hovoril
Lenin : „Učte sa, učte sa, učte sa“.
Otroctvo v myslení je hlavný problém, prečo ani talentovaní ľudia nedokážu prekročiť túto „Hranicu smrti“ a dostať 
sa do poľa B. Ako si mám vysvetliť napr. u Japoncov Bonsaje? Však je to otroctvo na úrovni rastlinnej sféry. Bonsaj
sa pestuje tak, že sa rastline-stromčeku dáva len toľko živín, aby prežili.... ale musia meniť svoj tvar podľa želania 
otrokára..... Presadil som môj maličký stromček – bonsaj -  do veľkého kvetináča. Má mnoho živín, vody, svetla, 
priestoru .... ako mi povedali v obchode, že tento Bonsaj toto potrebuje -  ale on stále len živorí...... Nedokáže sa 
rozbujnieť.... Akoby bol „zakliaty“..... Kto ho duchovne zaklial? Alebo si len vymýšľam? Však 2 roky robím všetko 
preto, aby sa z bonsaja stal normálny strom!? Prečo z ubitých a zničených už asi nie je možné mať „veľké 
stromy“? Ale ich deti majú možnosti, dokiaľ ich zasa v tomto systéme neubijú. Chápete vy rodičia? Ste aj nad 
hrobom zodpovední za svoje deti, ako ste ich vychovali a     ako im dávate vzor svojho života až do svojej smrti. 
Nikto vám neodpáše vašu „psiu“ zodpovednosť za vaše deti. 
Nielen Japonci,  ale aj Číňania sú duševne veľmi problematickí. Číňan si váži sám seba len podľa toho, aký má
majetok?! Ak má veľký majetok, tak sa cíti „vážený“ a dôležitý, ale ak má malý majetok, tak sa cíti „nedôležitý“, až
skoro ponížený! Je to primitívne materialistické myslenie?

Páčilo sa mi v knihe „Bystvor 1“, autor Svetozár na str. 177 : „Takže vrodené vlastnosti
delia ľudí na tri kategórie. Treba vedieť, že forma aury taktiež závisí od genetiky človeka. Preto
žrec alebo volchv vidí nielen farbu, ale aj tvar aury. ... Ak spočítame všetkých členov spoločnosti
schopných sa zaoberať duchovnou činnosťou, zistíme, že sa ich narodí menej ako 1 %. ... Ešte
počas pôrodu veštci určovali, pre ktorý druh činnosti má vlohy novorodeniatko. Potom všetky
tieto  schopnosti  zohľadnili  v procese  výchovy  a vzdelania.  Nebrali  ohľad  na  urodzenosť
rodiny, ale vrodené schopnosti novorodenca.“
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Moja poznámka k autorovi : To bolo v Árijskej a Ruskej civilizácii na Sibíri (asi od 4000 rokov
pred n.l. až do asi 1800. n.l.). Ale v súčasnej dobe „duchovného temna“ a všeobecnej genetickej
aj duchovnej degenerácie, je schopných zaoberať sa duchovnou činnosťou na Západe maximálne
1  z  50 000  ľudí  a na  Slovensku  (už  postupne  duchovne  degenerovanom  Západom)  max.  1
z 5 000!! Chápete?, k akej degenerácii ľudí došlo na Slovensku? A akí budú „degeni“ naše deti
za 20-40 rokov – v tejto tupej demokracii a Vatikánskemu satanizmu?! 
100-krát som zistil, že „debilov“ nie je možné učiť vysvetľovaním a argumentovaním ... Nikdy 
ma nepočúvali títo „duchovní primitívi“. Oni nie sú schopní počúvať a chápať, čo im je 
hovorené. Duševní nedostatoční musia ryť ksychtom zem pred sebou, len vtedy začnú „trochu“ 
myslieť. Ale ani vtedy nie je isté, že títo „nedostatoční“ čo-to pochopia! Teda viac ako 50 % 
populácie na Slovensku musí „skapíňať“, aby sa duchovne obrodili??!! Bez bolesti a „šľahania 
bičom“ to už nedokážu... 

David Icke s jeho teóriou o Reptiliánoch a iných mimozemských civilizáciách ma donútil premyslieť a opraviť moju 
optimistickú filozofickú teóriu o „Hranici smrti“.
Je tu logický duálny problém. Ak existuje graf pre „ľudsky“ mysliacich, graf „Hranica smrti“, tak musí existovať aj 
duálny opak, pre „neľudsky“ mysliacich, teda „Hranica života“. Princíp grafu bude ten istý. Na ľavej strane 
„Hranice života“ – pole A – budú ľudia, ktorí ešte stále majú šancu žiť aj po ich smrti...., ak zmenia svoje myslenie!!
Ale na druhej strane – za „Hranicou života“, v poli B, už život ďalší po smrti – po konci tohto vesmíru - nebude  
možný!! Oni už nedokážu zmeniť svoje myslenie! Týmto „ľuďom“ ich „život po smrti“.... aj s koncom vesmíru 
určite skončí tiež. Tieto duše z poľa B sa už nikdy nedostanú cez „Hranicu života“ naspäť do poľa A. Teda tí, ktorí 
prekročia „Hranicu života“ sa už do života nikdy nedostanú! Týchto „duchovných najnižších“ nič a nikto 
nepresvedčí o iných hodnotách – hodnotách života. Ich hodnoty sú mylné sebectvo, egoizmus, mylné „ezoterické 
a duchovné“ predstavy ..... 
Je jasné, že medzi ľuďmi z poľa B z grafu „Hranica smrti“ a z grafu „Hranica života“ nie je možná duálna 
kompenzácia, ale len duálny nekonečný boj, kde „neľudia“ určite prehrajú. Princípy existencie tohto vesmíru 
neumožňujú iné riešenie. Týchto ľudí a neľudí, ale aj mimozemské civilizácie, z týchto principiálne duchovne iných 
systémov myslenia, nie je možné spojiť v duálnej kompenzácii, teda v spolupráci. Je to utópia somárov – pozitívne 
mysliacich nevediacich.... S koncom tohto vesmíru samozrejme určite skončia aj všetci neľudia z poľa B za 
„Hranicou života“. Koniec týchto „chrapúňov“ je istý. Ale oni môžu a aj sa intenzívne snažia, strhnúť so sebou veľa 
somárov naivných – pozitívne mysliacich a Vatikánskych veriacich - okolo. Ste „nekriticky“ a dokonca pozitívny?, 
tak ste URČITE somár!! Je mi ľúto, ale priemerní ľudia – naivne optimistickí - nebudú rozumieť... Tvrdím, že 
optimisti v tomto „satanovom demokratickom“ systéme musia byť všetci len somári .... neschopní myslenia.

Tento odsek je malým písmom, pretože to skoro nikto nebude chápať... ak niekoľkokrát 
nepreštudujete knihu OS.... Ľutujem, veľa povolaných, málo vyvolených....!

10.  Kresťanstvo a islam a ich budúcnosť

Kresťanská filozofia, kresťanské náboženstvo, sú žiaľ neprirodzené a ľutujem, ale sú to doslova 
proti prírodné ideológie (odporujúce dvom základným zákonom tohto vesmíru : Dualite 
a Hierarchii) v týchto 4 zásadných omyloch :

- Rovnosť všetkých ľudí pred Bohom – tento omyl priamo podporil zavedenie 
demokracie v USA, ktorá sa presadila potom aj v Európe a ktorá nakoniec viedla 
k Októbrovej socialistickej revolúcii, ktorá zničila Rusko. Tento princíp vyvolal obidve 
svetové vojny. Rovnosť nie je možná, pretože to odporuje základným zákonom nášho 
vesmíru. Hierarchia je doslova protiklad rovnosti. O Dualite píšem inde. Hierarchia je 
prirodzenosť. Rovnoprávnosť je neprirodzenosť. Vysvetlil som inde, ako tieto zákony 
fungujú.
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- Slepá viera. To je systém na ovládanie otrokov. Viera je opak myslenia... Slepá 
náboženská a aj politická viera bez myslenia je životný omyl... všetkých tých veriacich, 
žiaľ... Len myslenie je cesta k poznaniu pravdy. Inde v mojich knihách dokazujem, že myslenie je
základ existencie nielen človeka, ale celého tohto vesmíru. Preto slepá „náboženská“ viera je hlúposť 
najvyššieho stupňa. Ale pritom sa stala táto skutočnosť, ktorá odporuje môjmu presvedčeniu... ?
Viera je opak myslenia.....! Vieme, že slepá náboženská viera je omyl. Len myslenie je 
cesta k poznaniu pravdy. Inde v knihe a ostatných mojich knihách dokazujem, že myslenie je základ 
existencie nielen človeka, ale celého tohto vesmíru. Preto slepá „náboženská“ viera je hlúposť najvyššieho 
stupňa.“ A teraz si myslím, že som sa zasa zmýlil.... Opakujem. Neverte mi!! Cítim sa ako 
totálny somár a     debil! V októbri 2021 som na internete našiel článok o pokuse s krysou. Dali krysu do 
nádoby s vodou, ale hladina vody bola tak, aby krysa nemohla z nádoby vyjsť. Plávala v nádobe asi 15 
minút a potom „to vzdala“ a začala sa topiť. Pred utopením ju  experimentátor vytiahol z nádoby. Vysušil 
ju, nechal trochu zotaviť a vrátil ju naspäť do tej nádoby s vodou. Čo si myslíte, koľko vydržala teraz 
plávať tá krysa? Bola unavená... vydržala 5 minút?, alebo 10 minút?........ Nie plávala 50 
minút!!!!!!!!! Šok..... Čo sa stalo? ... Krysa verila, že ju zasa zachránia....

- Odmieta sa reinkarnácia duše človeka. To je veľmi dôležitý omyl, ktorý klame o reálnom 
vesmíre a našom stvorení.

- Láska ku všetkým, teda aj k nepriateľom. Toto odporuje Dualite. Je to ale aj veľmi 
nebezpečná deformácia zdravého rozumu. Ale neustále omieľanie vo Vatikánskych
 kostoloch túto psychologicky chorú filozofiu – a teda vsugerovávate tieto duševne choré 
názory počúvajúcim – tak to spôsobí, že z kresťanských veriacich sa stanú nerealisticky 
uvažujúci ľudia, ktorí samozrejme potom žijú „protiprírodne“. Ich život je život omylu. 
Zákon duality z milujúcich aj svojich nepriateľov zákonite a určite vyprodukuje občanov 
zabíjajúcich nakoniec aj svojich priateľov. Podrobne sa vysvetľuje mechanizmus 
pôsobenie tohto diabolského geniálneho plánu, ako zničiť a ovládať akýkoľvek národ 
v mojej knihe Obroda Slovanov. Alebo malo by stačiť aj jednoducho „Prečo vy, 
pravoslávni kresťania (Rusi), nemilujete Hitlera?“ Mali by ste ho milovať!!, aj keď vás 
chcel vyvraždiť.... 

Pýtali  sa  ma  mnohí,  a  čo  islam?  Čítal  som nielen  podrobnú  Bibliu,  ale  aj  Korán,  ktorý  je
preložený do slovenčiny – sú to dve knihy. Takže môžem povedať svoj názor. Islam s Koránom
je tiež len náboženstvo emócii. Kresťanstvo je náboženstvo vyznávajúce pozitívne emócie (všetci
chcú byť pozitívni a milovať aj svojich nepriateľov). Islam je presne opačný. Zasa len vesmírna
Dualita a teda vyvažovanie, alebo boj!?
Ako píšem vyššie, ak božia energia je neutrálna, tak doslova slúži akýmkoľvek emóciám. Preto,
ak vzniklo kresťanské náboženstvo s masovými pozitívnymi emóciami, tak ako duálny protiklad
okamžite musel vzniknúť opak.  Pretože, ak je v našom vesmíre základný zákon Dualita, tak to
ani  nie  je  možné  ináč.  Islam  a ich  Korán  vyznáva  negatívne  emócie.  Ak  sa  na  tieto  dve
náboženstvá pozriem z pohľadu len emocionálnej energie, slúžiacej Satanovi, skutočne neviem,
čo je bližšie k omylu, či kresťanská láska, alebo islamská nenávisť. Preto je isté, že islam vznikol
jednoducho  len  ako  prirodzená  vesmírna  Duálna  reakcia  na  jednostrannosť  a mylnosť
kresťanskú. Nič na tom nemení fakt, ako historicky islam vznikol. Musel vzniknúť a je úplne
jedno, ktorý človek a jeho stúpenci to urobili. Bola to energetická Duálna nevyhnutnosť vytvoriť
protiklad šialenej kresťanskej lásky – reálnu islamskú nenávisť.
Kresťanstvo  zavrhlo  Hierarchiu,  neuznáva  Hierarchiu  ako  zásadný  duchovný  princíp.  Pre
kresťana sú si všetci  ľudia pred Bohom rovní a Boh ich má všetkých rovnako rád – zásadný
omyl.

40



Islam naopak vyznáva Hierarchiu a preto je islam podstatne silnejší ako kresťanstvo. Preto islam
zničí západnú civilizáciu a kresťanstvo. Opakujem, islam doslova vznikol ako Duálny protiklad
ku kresťanstvu. Ako reakcia na kresťanskú neprirodzenosť, nepravdy a falzifikáty. Preto žiaľ aj
islam (ako reakcia na nepravdu) je proti prírodný a nepravdivý, ale z opačnej strany pohľadu.
Islam je teda opak nepravdy kresťanskej, teda tiež len nepravda.
Dualita  má  dva  významne  odlišné  prejavy,  ako  píšem  aj  vyššie.  Jeden  prejav  je  duálna
kompenzácia protikladov a druhý prejav je duálny boj protikladov. Zákony dialektiky Hegla sú
zo systému druhého prejavu :
- „Jednota a boj protikladov“
- „Zmena kvantity na kvalitu“
- „Negácia negácie“

Toto  je  systém boja  duálnych  protikladov  medzi  sebou  a vzájomného  ničenia  sa  za  účelom
vzniku  niečoho  nového  –  v  skutočnosti  sa  však  vždy  jedná  len  o duchovnú  degeneráciu
a materiálny nárast je len omyl nemysliacich, čo dosiahli. (Mnou objavený a vysvetlený posledný
4. zákon dialektiky v knihe DjePO je duálna kompenzácia medzi hmotou a duchom. Jeho znenie
je :  „Hmota ovplyvňuje dušu a duša definitívne a konečne mení hmotu bez možnosti návratu k
pôvodnému stavu“. (To je absolútne iná úroveň myslenia....) Vzťah kresťanstva a islamu je jednoznačne
a jasne Duálny boj  protikladov.  Výsledok je preto podľa mňa istý  – islam zničí  kresťanstvo.
Islam a kresťanstvo  je  vzájomný protiklad  z úrovne boja  protikladov  medzi  sebou.  Určite  sa
medzi  sebou  nekompenzujú.  Teda  islam  nedoplňuje  chýbajúce  veci  z  kresťanstva.  Tak  ani
kresťanstvo nijako nedoplňuje a nevyvažuje islam. Korán nie je doplnením Biblie.  Ani Biblia
nechce mať nič spoločné s Koránom.
Kresťanstvo  určite  bude  zničené  islamom.  Ak  by ste  chceli  zistiť,  ako  to  bude  v USA,  tak
jednoducho  postupujte  pri  analýzach  presne  podľa  návodu  a myslenia,  ktoré  som  dôkladne
rozpracoval v mojich knihách. Všetko bude násilné a duálne opačné a hierarchicky sa chovajúce.
Ani  jedno  náboženstvo,  islam,  kresťanstvo,  budhizmus,  hinduizmus,  .....  nemá  pravdu.....
Samozrejme, že sa môžem mýliť.... Aj keď ja som presvedčený teraz, že sa nemýlim. Ale neverte
mi. Študujte, debatujte, rozmýšľajte, neverte ani sami sebe ......

A čo  sa  teda  stalo  s ľuďmi  okolo  mňa?....  Všetko  na  Zemi  sa  vraždí.  Mäsožravce  zabíjajú
bylinožravcov, ryby sa žerú medzi sebou, rastliny bojujú o pôdu a aj o slnko ..... a ľudia vraždia
všetkých, aby ich zjedli. Ale hlavne ľudia sa vraždia aj absolútne bezdôvodne medzi sebou. Ak
nezabiješ  ty mňa,  zabijem ja  Teba.  Ale samozrejme teraz  už údajne len v rámci  demokracie
a humanizmus,  ha,  ha.  Ste  skutočne  teda  totálne  nevediaci,  ak  toto  nechápete!  Toto  chápe
akýkoľvek vlk, pes, mačka .... a vy to nie ste schopní chápať?, demokratickí a kresťanskí ľudia?!
Toto má byť božie stvorenie?! Nezmysel.

Tento vesmír nevytvoril Boh, ale Diabol. Toto je vesmír nášho Satana. A my sme otrokmi
tohto Diabla-Satana, ktorý je možno najbližší spolupracovník Boha. Ja to neviem. Skutočne toto
je problém, ktorý neviem jednoznačne vyriešiť. Je Diabol nepriateľ Boha, alebo je to len jeho
duálny opak v tomto vesmíre a obidvaja sa dopredu dohodli na tomto spoločnom experimente?
Potom Satan je jeho najbližší spolupracovník v tomto vesmíre? Neviem. Satan ničí a deštruuje,
aby vytvoril čo najsilnejšie emócie. Je isté, že tento vesmír má spočítané svoje dni  a postupne
zanikne  a zaniknú  aj  všetky emócie,  takže  zanikne  aj  Satan.  Z tohto  systému sa  vymaní  len
duchovný človek, ktorý dosiahne duchovnú múdrosť a bude vedome pracovať na sebe, svojej
duši, aby unikla z tohto systému Satana a jeho nekončiacich emócií.....
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Preto si myslím, že Satan nie je spolupracovník Boha a že Satan bude zničený a pohltený Bohom,
ako aj  všetky duše,  ktoré  sa  nedostanú z tohto  Satanovho hmotného systému.  Myslím si,  že
energia Boha má rôzne duchovné úrovne a súčasný vesmír je jeho najnižšia duchovná úroveň aj
so Satanom. Preto tí, ktorí neuniknú z tohto systému Satanových emócií, sa stanú po skončení
vesmíru a vyhasnutí všetkej využiteľnej energie súčasťou najnižšej energie – podľa mňa budú
recyklovaní!

Aká  bude  budúcnosť  kresťanstva  a islamu?  Jednoduché,  ak  ste  dobre  rozumeli
predchádzajúcemu uvedenému.  Nepriateľstvo  –  duálny boj  –  medzi  kresťanstvom a islamom
bude narastať. Ako bude narastať kresťanské snaženie presadzovať svoje názory na život a svet,
tak bude narastať odpor islamu. Nakoniec to v západnej EU (a potom aj v Rusku a inde) prepukne do
občianskej vojny. Nie je ináč možné. Je len jedna šanca toto zabíjanie zastaviť. Musí sa zrušiť aj
kresťanstvo a aj islam. Ináč nemáte šancu. Obidve tieto náboženstvá sú duševne choré!
Preto  na Slovensku treba  zakázať,  aby veriaci  v islam dostali  slovenské  občianstvo.  Nech si
hlúpy kresťanský  Západ  robí  s islamom,  čo  chcú.  My Slovania  sme  nijak  nevraždili  národy
islamu a ani nie sme proti nim nepriateľské. Naopak, islamskí Turci vraždili našich predkov. My,
Slovania,  na Slovensku a v širokom okolí (aj  na Balkáne) sme dávno pred Kristom vyznávali
duálneho boha Šivu/Živu, ktorý nemá nič spoločné s omylmi kresťanstva, aj islamu. My, praví
Slovania, (duchovne aj geneticky) sme na vyššej duchovnej úrovni ako národy islamu a preto
nemáme dôvod sa s nimi nepriateliť – nemáme s nimi veľa spoločného – sme rozdielni, sme im
duchovne  nadradení  a preto  sa  nesmieme  pred  nimi  duchovne  znižovať.  My  Slovania  sa
nesmieme geneticky miešať s duchovne nižšími národmi. Presnejšie, je možné kríženie rás, ale
len za podmienky,  že obidvaja jedinci  sú na rovnakej  duchovnej  úrovni,  teda  majú podobnú
karmu a genetiku mozgu. Myslím týmto vyslovene len na duchovne vysoké osobnosti. Priemerní
ľudia z rôznych rás sa v žiadnom prípade nesmú krížiť.... Tým dochádza k duchovnej degenerácii
(teda  zákonite  podľa  dôkazov  z mojich  kníh  aj  k degenerácii  mozgovej)  narodených  detí
z takýchto vzťahov. Ja absolútne súhlasím s indickým kastovým systémom, ktorý v Indii zaviedli
Slovania,  čo  je  geneticky  už  dokázané!  Preto  ani  my Slovania  v Európe  nesmieme  dopustiť
genetickú degeneráciu nášho „genofondu“ (teda ducha) a nesmieme sa „krížiť a znižovať svoju
genetiku“ s nízkymi národmi, ako sú Nemci, Rakúšania, Francúzi.... ale hlavne s národmi Islamu
a Afriky ......!!  Národy islamu musia vedieť, ako sa na nich pozeráme a nech sa snažia duchovne
rásť a zlepšovať sa. My, Slovania, ktorí sme im geneticky a aj duchovne karmicky nadradení!, im
v tom budeme pomáhať. Ale s príchodom nového svetonázoru (striktne Slovanského) a nového
všeobecného  štátneho  náboženstva,  sa  islamské  národy musia  podriadiť  a zabudnúť na  svoje
súčasné náboženstvo – islam. Ak to neurobia, tak budú nevyhnutne zničení. Študujte, ako islam
zničil budhizmus v Indii....

Toto  nové  Slovanské  náboženstvo  nebude  mať  problém  fyzicky  zlikvidovať
nenapraviteľných sluhov Satana, aby sa tieto nízke duše už na Zem nemohli viac reinkarnovať.
My Slovania,  musíme odsunúť Zem z moci  Satana,  z nízkych  duchovných úrovní  do vyšších
duchovných oblastí. Pretože problém je v tom, že duchovná nízkosť a teda hlúposť sa podstatne
ľahšie  naučí,  ako poctivosť  a pracovitosť.  Človek  duševne  trpiaci,  snažiaci  sa  a učiaci  sa,  je
podstatne cennejší, ako človek veriaci v omyly (kresťanstvo, islam, budhizmus, hinduizmus ....
demokracia, slobodná tržná ekonomika, globalizmus ....). Korán je duálne podobne mylný, ako
Biblia. Obmedzením moci Satana musíme jasne ukázať Mimozemšťanom aj Záhrobiu, že ľudský
rod, pod vedením Slovanov, má ešte šancu, aby sme sa zachránili pred samozničením.
Hoci mne sa to zdá už skoro nemožné............. Uvidíme?
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Duchovne silný nemá problém zabíjať, aby uchránil život. Ale slaboch a duševne chorý je totálne
zmätený z hlúpostí v jeho hlave a okolo. Napríklad aj myslenie Dostojevského „Zločin a trest“?
Však ten zločinec bol slaboch. Ak sa ja rozhodnem niekoho zabiť?,  tak určite nebudem mať
žiadne výčitky svedomia! To majú len ľudia z poľa A. Určite nie geneticky založením zločinci
a ani osvietení spravodliví z poľa B!! Chápete, vy obyčajní ľudia (z poľa A – kniha OS), akí ste
všetci  zmýlení  pod vplyvom Biblie  a iných súčasných náboženstiev?  A pretože  nerozumiete,
nechápete,  ste  slabosi,  neschopní  a  nevediaci  bez  komplexného  vzdelania  a praktických
životných skúseností, tak nesmiete mať právo verejne presadzovať svoj vlastný názor!! Pretože
vy z poľa A jednoducho nechápete nič a preto sa musíte podriadiť múdrym. Ak to neurobíte, tak
nakoniec určite zničíte aj svoje deti a celú svoju rodinu. Vy duchovne priemerní, všetci viete, že
neviete....!!  Preto  hľadajte  tých,  ktorí  vedia  a ich  počúvajte.  Vediacich  poznáte  v súčasnosti
ľahko  –  sú  proti  demokracii,  liberalizácii,  globalizácii,  slobodnej  tržnej  drancovacej
ekonomike, ....Západu, Vatikánu, islamu, všetkým súčasným náboženstvám ...... Sú za duchovnú
obrodu a zjednotenie Slovanov.

Boh podľa kresťanov všetkých ľudí  bez  rozdielu nekonečne miluje.  A tiež  kresťanskí
ľudia chcú všetkých milovať.... Ja ale neviem, čo tá láska kresťanská je? Chcú so mnou súložiť?
Ja nie som homosexuál, mne stačia ženy. Ja mám rád ženy – teda ja ich milujem. Ale kresťanská
cirkev nám hovorí, že Boh nás miluje. Ja tomu vôbec nerozumiem a ani neverím. Boh predsa
stanovil  nemenné zákony,  ktorými  sa riadi  sám a ak je taký neobmedzený,  tak musí  mať vo
svojom stvorení nejaký poriadok, disciplínu.... a nie chaos na princípe všeobecnej lásky? Láska je
u ľudí pasivita a poblúznenie sexuálne! To si fakt myslíte, že taký poblúznenec je aj náš Boh? Ja
tomu neverím. Som presvedčený, že Boh takýto hlupák ľudský nie je. Preto Boh nemôže milovať
takýmto  spôsobom.  Boh musí  „milovať“  komplexne  a  dokonale  –  jeho „láska“  nemôže  byť
„ľudská emotívnosť“, ale musí byť určite požiadavka na disciplínu, zodpovednosť, poslušnosť,
nutnosť  pracovať  a vzdelávať  sa,  kolektivizmus  ....  Boh chce  silných  a odvážnych  ľudí!,  nie
slabochov. Jasné?! 
Tí ľudia, ktorí pracujú na sebe, i pre ostatných, sa v živote cítia stále lepšie. To je prejav toho, že
vnímajú realitu života. Tí, ktorí nepracujú a sú leniví, sa majú horšie – aj na duši. Boh je ku
všetkým spravodlivý – to je jeho láska – jeho spravodlivosť Božská!  Nikomu neodpustí nič!!
Chápete? Nikomu neodpustí nič, čo ľudia nechápu vo svojom živote. Láska z pohľadu Boha je
pravdovravnosť  a  pravdomyslenie,  duchovná  sila,  duchovné  odhodlanie,  nekonečná  odvaha
ducha – aj za hranicu smrti.  Z tohto filozofického pohľadu je láska ako prejav života a Boha
a nenávisť ako prejav smrti ducha a Satana. Teda Božská láska určite nie je ľudská predstava
sexuálneho emocionálneho vzplanutia, rodinných a súrodeneckých vzťahov – nie je lenivosť –
nie je slabosť – nie sebaľútosť - nie ľahkovážnosť... Kto nepracuje, nerozvíja vedome (zámerne)
svoju dušu, nevzdeláva sa o existencii tohto Vesmíru,  .... ten sa má zle a tomu Boh s láskou
pomáha hoci i k smrti. Boh každého „s láskou“ privedie k smrti! Teda láska Božská je absolútne
nekompatibilná  s kresťanskou  predstavou  o láske,  ktorá  je  láska  sexuálna,  alebo  láska  medzi
súrodencami,  alebo láska  medzi  rodičmi  a ich deťmi,  alebo láska  medzi  kamarátmi.....  Slovo
láska vytvorená Bibliou a Vatikánom a nimi pridelená aj Bohu a jeho vnímaniu jeho stvorenia, je
omyl, je to hlúposť. Teda ak budete o „láske“ myslieť v pojmoch ľudských - Vatikánskych, tak je
to mylná predstava. Je to hlúposť. Vatikán nielenže nechápe, on zámerne falšuje – Vatikán je
sluha Satana, ako dokazujem inde (KCjeO) a aj v tejto knihe.

Božia  Vatikánska  „láska  kresťanská“  je  fakticky  nepochopiteľná  –  je  totiž  nereálna  –  je
zámerne falšovaná a schizofrenicky zneistená! Je jasné, že Satan „Vatikánsky“ vytvoril zámerne
túto „všeobecnú lásku“ – ktorá všetkých dezorientuje a nikto už nechápe, čo je to „božia láska“ –
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teda aj  ľudská. A čo je len jednoduchá spolupatričnosť,  národná a súkmeňovská spolupráca a
súdržnosť,  súrodenecká  spolupatričnosť  od  jedných  rodičov,  sila  ducha  rodič-dieťa  a ich
blízkosť, sexuálna láska“ ...... iná ...  láska ľudská. 

Boh nás všetkých donúti a hoci aj k smrti – to je jeho láska!! Nechápete Vatikánski kresťania?
Naši Árijskí a Slovanskí-Ruskí predkovia vyznávali svetonázor „Árijské védy“. Kresťania aj iné náboženstvá zničili
množstvo  informácii  o tomto svetonázore.  Napríklad  naši  predkovia  verili  vo  viac  bohov.  Je logické,  že večné
bytosti existujúce v druhých svetoch sú z pohľadu „duchovne nízkych“ ľudí bohovia! Však oni sú veční. Vynikajúco
popisuje svet nášho vesmíru – hrubohmotný svet a záhrobia – jemnohmotný svet - nemecký autor Abd-Ru-Shin
v knihe „Vo svetle pravdy“. A zaujímavú analýzu tejto knihy napísala slovenská autorka s pseudonymom „Natália
de Lemeny – Makedonová“ v knihe „Večné zákony“. Doporučujem obidve knihy!

C.Dejiny Vatikánu

11. Starý Zákon

Čítali ste kresťania, ktorí chodíte do Vatikánskeho „Slovenského“ kostola ich Starý zákon? Však 
to je jednoznačné vzývanie židovského národa ako nadradeného národa nad ostatnými národmi! 
Ja by som nemal problém s tým, ak by boli duchovné a genetické dôkazy toho, že židia sú 
skutočne lepší národ než iné národy. Ale v tom je práve problém....? Pretože reálny život 
dokazuje opak, že židia sú „duchovne aj duševne“ menej schopní, ako my Slovania – teda zasa 
hovorím o genetike... V tomto Starom zákone židovský  boh Jahve jasne nekriticky nadržuje 
a slúži len židovskému národu. Preto skutočne nechápem, prečo Slovania vyznávajú toto 
židovské náboženstvo?! ... A je tu aj zásadná duchovná vec, pretože tento ich židovský boh Jahve
(píše sa v Biblii aj Jehova) je nekritický k židovskému národu. Podľa Jahveho môžu židia urobiť 
akékoľvek neprávosti a doslova zločiny a Jahve ich ďalej ochraňuje?!... V mojej knihe KCjeO 
som na veľkom množstve citátov zo Starého zákona dokázal, že nechápem, ako takéto neprávosti
môžu Slováci a Slovania .. a ich farári? podporovať? Mimochodom, ak by ma niekto zažaloval?, 
tak pri súdnom procese jednoducho vytiahnem moju knihu KCjeO a citáty zo Starého zákona 
a budeme sa na súde baviť o filozofii a zločinnosti tohto Starého zákona.... ha, ha.
Čítali ste Starý zákon? Prečítajte si hlavne Vy, ktorí chodíte do Vatikánskych kostolov 
a vyznávate tohto „Boha?“ podľa Vatikánskeho (určite sfalšovaného) Starého zákona!
Podľa mňa je Jahve čistý Satan......... A celý Starý zákon je podľa mňa Satanistická ideológia 
židovského národa proti všetkým ostatným národom a tiež totálne sfalšovanie dejín židov,  
Izraela.... a hlavne Slovanov a nás Slovenov!!! Podrobne v ďalších kapitolách. V tomto súhlasím 
s nemeckým filozofom a psychológom F.  Nietzschem a jeho knihou „Antikrist“. Čítali ste 
nevzdelanci?  To už nehovorím o geniálnom diele F. Nietzscheho  „Tak hovoril Zarathustra“.......
podľa mňa neexistuje dokonalejšia analýza „duševne chorého Západného ľudstva“ ako napísal a 
analyzoval F. Nietzsche v tejto knihe „Tak hovoril Zarathustra“... A opakujem?, čítali ste aj jeho 
knihu „Antikrist“? Geniálne jednoducho napísané aj pre priemerných ľudí! Nietzsche dokonale 
dokázal, že toto Vatikánske kresťanské náboženstvo je podvod! A ja s ním súhlasím. Však som 
jasne dokázal v mojej asi najrozsiahlejšej knihe „Kresťanskí civilizácia je omyl“, že toto 
náboženstvo je chybné a dokonca úmyselne sfalšované! A to som do tej knihy nedal asi 300 
ďalších strán – citátov a analýz Starého zákona (ktoré mám stále uložené) – aby to nebolo extrémne 
veľké  a teda asi už nečitateľné.
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12. Ako Vatikán  sfalšoval dejiny Slovenov, Slovanov a aj celej Európy a Sveta

Spýtate sa ma, že ako súvisia dejiny s psychológiou a filozofiou? Prečo píšem o dejinách? 
Pretože ak človek verí v podvod a klamstvo v dejinách, tak je naklonený veriť aj nezmyslom 
v psychológii a filozofii. Však je toľko psychologických a filozofických teórií ... rôznych 
podvodníkov a klamárov... ale aj skutočne len bežne nechápajúcich „intelektuálov“... Tu 
nebudem rozoberať tie nezmyselné filozofické teórie Západnej civilizácie! Je jasné, že táto 
zločinecká Západná civilizácia, s ich jedným mocenským vrcholom Vatikánom, úmyselne 
propaguje tieto všetky hlúposti!!
Preto musíme si povedať zásadné informácie, ako boli totálne a komplexne sfalšované celé 
dejiny nás Slovenov, Slovanov, Európy a aj celého Sveta. Opakujem, všetko je sfalšované 
a všetko je klamstvo... to, čo ste sa učili v školách a ešte stále pozeráte v tej skurvenej 
demokratickej Západnej Satanskej televízii!!.... Hoci o našich skutočných dejinách som „riadne“ 
načal už v Úvode... V knihe STEjeK som napísal samostatnú kapitolu o Ariánskom náboženstve 
a ako Ariánistov Vatikán vyvraždil. 
Teda dajme si otázku, kto je kresťan? „Kresťan je nasledovník Ježiša Krista“. Teda títo Ariánisti 
boli tiež nasledovníci Krista. Ale mali trochu iné názory na dôležité veci „kresťanské“. Ale tieto 
rozdielne názory boli tak fundamentálne, že Vatikán ich nemohol vedľa seba strpieť! Boli 
Vatikánu konkurenčné a principiálne antagonistické! A tak Vatikán vyvraždil všetkých 
Ariánistov.... ha, ha. Vraždenie začalo v severnej Afrike, kde boli masy vyznávačov 
Ariánistického kresťanstva. Vraj v severnej Afrike zavraždili (ešte za Rímskej ríše... ha, ha) za cca 
100 rokov asi 1-5 miliónov Ariánistov.  Potom vraždenie pokračovalo aj v Európe. Je všeobecne 
známe, ako Vatikán vyvraždil vo Francúzsku Katarov. Údajne ich bolo 200 000 až 500 000. 
A Vatikán vyvraždil všetkých, ... aj ženy a deti.... Nikoho neušetril.... Totálna genocída... Prišla 
Vatikánska križiacka armáda a za pád dní a týždňov všetkých „kresťanov-Ariánistov“ 
vyvraždili.... do posledného!! Sústredili sa na to, aby neunikol ani jeden „neznaboh a kacír“.... 
A smejem sa, ako vraždili po celej Európe „bosorky“... Ale však Vatikán vydal aj „odpustky“, že 
ak ste niekoho zabil, tak ak ste zaplatili tento odpustok Vatikánu, tak ste bol „vyčistený“ a už ste 
nemal žiadny hriech!! ...... ha, ha... Len totálny nevzdelanec ešte ďalej verí v túto satanskú 
Vatikánsku cirkev!! Tak čo, je Vatikán sídlo Boha, alebo sídlo Satana?.... Vatikán je určite sídlo 
Satana na tejto planéte! 
A ako to bolo s Ariánistami Slovanmi? Ako to teda bolo s tými Ariánistami? 

Týmto dole, čo píšem, nie som si istý. Ako vždy, aj tu pochybujem, či sa nemýlim? Takže
k veci .......Vatikán bol vytvorený určitými Západnými „silami“, na využitie „Slovenského 
pôvodného kresťanstva“, ktoré sa ukázalo ako ohromná sila pri zničení Satanskej Rímskej ríše. 
Opakovane píšem, že Rímsku otrokársku ríšu sme zničili my Sloveni a naše Slovenské 
kniežatstvá z oblasti Karpatska a Panónie!! Nikdy nebolo žiadne sťahovanie národov – geneticky
dokázané na 100 % - napr. nikdy tu neboli žiadni Tatari, teda Mongoli...., bola to Slovanská 
armáda Veľkej Tartárie... Teda tiež o Tataroch totálny podvod! Naše pôvodné doslova 
„Slovenské“ Ariánske kresťanstvo vzniklo možno až 1000 rokov pred súčasným „židovským“ 
sfalšovaným kresťanstvom. Toto kresťanstvo Slovenov (našich predkov) sa začalo cez Balkán 
šíriť aj do Malej Ázie a Sýrie... A toto Slovenské prvotné kresťanstvo dorazilo aj do Izraela.... 
Logické. A potom v Izraeli vzniklo postupne ich  „zdeformované“ Izraelské kresťanstvo... Alebo 
možno skôr Vatikán úmyselne vytvoril po páde Rímskej ríše toto „ideologické židovské“ 
kresťanstvo? Teda postupom času, ako toto pôvodné Slovanské kresťanstvo dorazilo na blízky 
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východ, tak Izraeliti a iní... s nižšou kvalitou genetiky, postupne „upravovali“ toto kresťanstvo, 
tak ako im ich duchovnosť a teda potenciál ich genetiky dovoľovalo...?! Teda nízka genetika, 
nízka kvalita myslenia a aj ducha!!! Dokázal som dokonale priamy vzťah medzi hmotou 
a     duchom v     mojej knihe OS....... hlavne Kapitola 31. A tak asi 1000 rokov po vzniku prvotného 
kresťanstva v Karpatoch v strednej Európe, toto kresťanstvo duchovne a geneticky hierarchicky 
nižšie národy v Izraeli a Sýrii zjednodušili a zdeformovali.... teda sfalšovali... Však ich Pavol 
(teda Šavol) s jeho „názormi“ v Biblii?,... ja si o     ňom myslím, že bol určite duševne chorý.... Ak 
teda nebol len prešibaný zločinec (ako súčasní „politickí vodcovia“ v zdegenerovanej demokracii) a bol to 
len vtedajší mediálny ideologický klamár...? Však ak si prečítate jeho Biblické „výlevy“, tak ak 
máte psychologické a filozofické vzdelanie, tak musíte povedať, že bol určite duševne chorý!!!!...
A jeho „výlevy“... totálne nezmysly.... Ale opakujem, je dosť možné, že to nebol blázon, ale už 
vtedy sionistický prvoplánový zločinec.

A teraz moja idea, ako Vatikán využil toto prvotné Slovenské Karpatské kresťanstvo pre seba.... 
ako bola Rímska ríša zničená „vyznávačmi Ariánskeho náboženstva“ - slovenskými 
kniežatstvami z Karpatska a Podunajska..... – tak Vatikán pochopil duchovnú silu tohto 
náboženstva.... A tak vytvorili falšovanú „satanskú“ verziu kresťanského náboženstva s využitím 
princípov tohto starého pôvodného Slovenského Karpatského kresťanstva... Dúfam, že všetci už 
viete, že je geneticky dokázané, že my Slováci sme min. z 85 % potomkovia predkov, ktorí na 
Slovensku žili už pred 8000 rokmi..... Opakujem, je to geneticky dokázané!! Teda min. 85 % 
súčasných Slovákov sú potomkovia predkov, ktorí na Slovensku žili už pred 8000 rokmi...!! My 
Slováci sme najstaršie autochtónne obyvateľstvo v Európe!!!! Neviete? Všetko ostatné 
Vatikánske a samozrejme aj Vatikánsko-demokratické...  sú podvody!!!  Nikdy už neverte 
žiadnym falšovaným archeologickým výskumom a falšovaným Vatikánskym dokladom 
a písomnostiam..... Nikdy nebolo žiadne sťahovanie národov po páde Rímskej ríše!! Genetiky 
dokázané, že je to totálny podvod!!!!!!!! Opakujem znova!, je to geneticky dokázané, že my 
Slováci sme autochtónne obyvateľstvo a sme najstaršie pôvodné obyvateľstvo v Európe. Po nás 
druhí sú Walesania, len 70 % populácie starí asi len 4500 až 6000 rokov???????? Opakujem, 
nikdy nebolo žiadne sťahovanie národov po páde Rímskej ríše.... Je to geneticky dokázané! 
A opakujem, je geneticky dokázané napr. aj to, že nikdy tu v Podunajsku neboli žiadni Tatári, 
teda Mongoli.... všetko Vatikánske podvody...!! Boli to Tartári... teda východní ruskí Slovania..., 
ktorí nás prišli ochrániť pred Vatikánskymi zverstvami a vraždením... Tiež dúfam, že všetci už 
viete, že najstaršie písmo na tejto planéte (v poslednej post Potopnej dobe – posledná potopa bola
pravdepodobne pred 12 000 rokmi) je Vinčanské písmo z oblasti Podunajska a Karpát a je staré 
asi 7500 rokov... 

Takže ako bol „satanský, otrokársky“ Rím zničený Slovanskými kniežatstvami z oblasti 
Karpatska a Podunajska..... tak „Satanisti“ pochopili silu starého slovanské kresťanstva... pred 
Vatikánskeho nesfalšovaného slovenského kresťanstva a „starej viery v Boha“....  A tak toto 
„prvotné Slovenské“ náboženstvo Vatikán prispôsobil svojej Satanskej podstate a vytvorili 
Rímske Vatikánske Izraelské židovské sfalšované kresťanstvo!!! 

Odbočím, dúfam, že viete, že Ostrogóti, Vizigóti, Vandali, Huni, Markomani, Kvádi, Nemci, 
Góti... ktorí zničili Rímsku ríšu, tí všetci boli Slovenské kniežatstvá zo strednej Európy 
a Karpatska!! My Slovania, doslova Sloveni (teda Slováci), naši predkovia, sme zničili Rímsku 
ríšu! A viete, že Alexander Veľký bol Sloven a jeho armáda boli Sloveni z Podunajska 
a Karpatska? Však zločinci a piráti Gréci – bez duchovnej sily Ariánskeho Slovenského 
kresťanstva a „Starej predkresťanskej viery“ - by nikdy nedokázali to, čo Slovania! A viete, že 
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údajne „starovekí grécki“ Sparťania, bola slovenská vojenská posádka na Peloponéze, aby tých 
pirátov Grékov udržali na uzde? A že Homér bol Slovan a Trója bola Slovanské mesto?? 
Homérove diela boli napísané slovenským jazykom a len dodatočne boli preložené do gréčtiny... 
Neviete? Napríklad aj Samo a celá Samova ríša boli Ariánisti... Zasa neviete? Aj Svätopluk bol 
Ariánista... Predtým na  Slovensku a Morave - Kvádi a Markomani – predkovia Slovákov 
a Moravákov – boli samozrejme Ariánisti!! 

Opakujem, prečítajte si Bibliu. Starý zákon je čistý satanizmus a ich Jehova je čistý Satan.... Ale 
Nový zákon....., to je ako svetlo oproti tme a temnu Starého zákona! V Novom zákone zámerne 
uchovali veľa z prvotného „Ariánskeho“ - slovenského kresťanstva... to bola dobrá Satanská 
finta, ako oklamať „otrokov“..... Píšem inde v mojich knihách, že schopných treba oklamať tak, 
že im poviete 90 % pravdy a 10 % zásadných ideologických klamstiev... V tomto absolútne tiež 
súhlasím s ruským mysliteľom Zaznobinom.... Takže opakujem, Starý zákon sú vymyslené 
židovské Vatikánske Satanské nezmysly, ale dajú sa „ako-tak“ ešte archeologicky preukázať... 
OK. To je ich satanská finta, ako nás chcú oklamať. Ale Nový zákon to je iná „káva“... Tu je už 
množstvo údajov autentických od Slovenského Karpatského Ježiša a zvyšok falšované veci.... Ja 
osobne som presvedčený, že Ježiš Kristus bol Sloven, zakladateľ Slovenského prvotného 
„Ariánskeho“ náboženstva a žil v oblasti Karpát možno až 1000 rokov pred súčasným 
sfalšovaným „židovským Ježišom“....?! Alebo bolo to tak, že ako Sloveni v Podunajsku 
a Karpatsku zistili, akí sú Rimania „Satanisti“ (podrobnejšie píšem v knihe OS) a tak vyslali 
svojho ideologického diverzanta – Ježiša (starovekého „Lenina“) – do odbojnej časti Rímskej 
ríše, aby vnútorne ideologicky rozložili Rímsku ríšu?! ..... Ja by som to tiež tak urobil..... Mne sa 
to zdá reálne, aj vzhľadom na to, že Sparta v starom Grécku bola Slovenska vojenská posádka od 
Slovenov, aby tých gréckych pirátov udržiavali na uzde..... Aha, neviete, že Sparťania boli 
Sloveni a Alexander Veľký tiež Sloven a celá jeho armáda boli Sloveni z Podunajska 
a Karpatska! Opakujem sa, ale je to zásadné, však Gréci boli len piráti a zločinci a zločinci nikdy 
nevyhrali žiadnu veľkú vojnu....!! A pozrite sa na súčasných Grékov.... sfalšovali štátne rozpočty 
a skrachovali.... Typickí zločinci!..... Na veľkolepé vojenské víťazstvá musí byť „veľkolepá“ 
ideológia a sila „ducha“ ... a nie prízemnosť a zločinecká primitívnosť Gréckych pirátov!!!!!!!! 
Toto je moja druhá verzia Ježiša Slovena..., ktorý prišiel z Karpát do Izraela, aby rozpútal 
„náboženskú revolúciu“ proti otrokárskej Satanskej Rímskej ríše... Viete, že Etruskovia boli 
Slovania a ich Etruské písmo sa dá ľahko čítať, ak ho číta Slovan? Ale Západ a ich archeológovia
a historici neustále píšu, že Etruskovia boli neznámy národ a ich písmo sa doteraz nepodarilo 
vylúštiť??..... ha, ha. Zatĺkajú to medzinárodnej vedeckej úrovni už asi 50 rokov, aj keď je nám 
a Rusom jasné, že klamú a klamú. Taktiež asi neviete, že počiatok Rímskej ríše bol Slovanský... 
Ich architektúra a výzdoba bola čisto Slovanská a všade bola Slovanská svastika.... Ako sa teda 
stalo, že Slovanov Etruskov Satanové sily, Latinovia, ovládli a postupne celé obyvateľstvo 
Slovanské zotročili a duchovne zdegenerovali??  Aké sily duchovné a mocenské vtedy pôsobili? 
Neviem.... Myslím si, že do toho zasiahli „nepriateľskí“ mimozemšťania! A takto postupne po 
páde duchovnosti Slovanskej, Etruskej, sa Rímska ríša stala sídlom Satana....  To trvalo len asi 
100 rokov....A aj prvé kontakty medzi Rímskou ríšou a Slovenmi v oblasti Karpatska 
a Podunajska ešte nenasvedčovali, že sa duchovnosť Ríma zmenila a už ani ich Slovenská 
svastika nič neznamená a už to je len zásterka zločinnosti. A vtedy, ako rímsky Traján vyvraždil 
Slovenov Trákov v Rumunský Karpatoch...., tak postupne definitíve došlo všetkým Slovenským 
kniežaťom...., že Satanský Rím sa musí zničiť!!!!!!!! Takto sa medzi sebou dohodli a tak ho aj 
naši predkovia postupne zničili!! Dobre urobili!! Však už vieme, že Vatikánski sionisti, 
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Slobodomurári... Ilumináti... všetko falšujú a klamú a klamú........ a ak sa to prevalí, tak zasa len 
ďalej klamú a klamú? Ježiš mal svetlé vlasy a bielu pokožku.... vôbec sa nepodobal na židov!! Je 
jasné, že hrob a teda pozostatky Ježiša – dokiaľ tu bude vládnuť tento Satanský Vatikán – sa 
nikdy nenájdu, aby sa dalo geneticky dokázať, že Ježiš bol Sloven, teda geneticky haploskupina 
R1a.....!!

O Novom Zákone neexistuje v Izraeli žiadny seriózny archeologický dôkaz... Všetky 
archeologické dôkazy sú len z obdobia Starého zákona židovského...??  A ak náhodou je nejaký 
archeologický dôkaz o Novom Zákone?, tak je určite sfalšovaný... Už veľa takých 
„pseudodôkazov“ Nového zákon boli odhalené ako sfalšované.  Tu sa musím smiať, ako 
nemecký filozof Fridrich Nietzsche v jeho poslednej knihe „Antikrist“ dokonale vysvetlil, ako 
židovský národ totálne sfalšoval celé svoje dejiny... Som si istý, že Nietzsche má pravdu!! Čítali 
ste túto knihu „Antikrist“? .... Geniálne!!! ..... A proti Vatikánske ..... Ale teda to asi nebol 
židovský národ.... to boli iní??!!, ktorí sfalšovali celé dejiny židovského národa! ..... Však žid 
Hitler zabíjal židov a pritom židia v USA bankári financovali Hitlera?? Neviete, že vraždenie 
židov „osobne“ organizovali židia? Teda, že židia vraždili sami seba a medzi sebou...  Čo je to za
zdegenerovaná zločinecká genetika?... Aké zločinecké myslenie produkuje táto zdegenerovaná 
genetika židov?? Myslíte si, že toto bude akceptovateľné – táto degenerácia myslenia a morálky 
– v tomto vesmíre?! ......... Zabudnite vy „celo planetárni zločinci“, nechápete, že ako 
cudzopasníci, ak zničíte svojho hostiteľa, tak skapete tiež!!

A keď opakovane píšem o Nietzschem... tak opätovne sa musím zmieniť o jeho geniálnej knihe 
„Tak hovoril Zarathustra“, ktorej však skoro nikto nerozumie. Myslím si, že tejto knihe 
a posolstvu Nietzscheho na Slovensku rozumie asi len 5-10 mužov!! Škoda, že len tak málo!! Tí 
univerzitní profesori a docenti filozofie a psychológie sú totálne „impotentní“... jednoducho 
nerozumejú!!! Ale nemajte depresie, v Nemecku tej knihe rozumie v prepočte na počet 
obyvateľov asi 2-5 krát menej mužov... O ženách sa nevyjadrujem... tá kniha nie je pre ženský 
jednoduchý emocionálny mozog..... Možno moja posledná kniha bude analýza Nietzscheho „Tak 
hovoril Zarathustra“... bude to mať asi min. 2000 strán formátu A4.... tak dokonalé myslenie je 
obsiahnuté v tejto knihe!!!!!!! Asi ak to nenapíšem ja, tak nikto iný na Slovensku to nebude 
schopný napísať!?

Ďalej k názvu Ariánske kresťanstvo....? Aby Vatikán zakryl vek a pôvodov prvotného 
Slovenského (od slova Sloveni) kresťanstva, tak toto náboženstvo pomenovali po nejakom 
kňazovi, ktorý žil okolo r. 350 n.l., myslím v Carihrade.... Je to veľmi dobrá finta, pretože Arián 
žil až 350 rokov po židovskom Kristovi a tak vek a dobu vzniku tohto „jeho“ náboženstva tak 
časovo umiestnili až po Izraelskom Ježišovi! Chápete? To je ich bežná typická falšovateľská 
finta Vatikánska, ako sfalšovať a prekrútiť pravdu a zakryť dejiny, ktoré boli pred daným 
dátumom falšovania!!!! Takto falšovatelia dejín to urobili s celými dejinami Slovanov.... aby 
prekryli staré dejiny, tak si vymyslia nové, ktoré síce vychádzajú z predchádzajúcich, ale 
ideologické závery prefíkane prekrútia a hlavne časovo sfalšujú!!..... Ruský akademik Fomenko s
kolektívom jasne matematicky štatisticky odhalil model falšovania celých dejín a aj to, ako po 
zničení Árijsko-Slovanskej Tartárie tieto satanské sily zatajili a sfalšovali  existenciu najväčšej 
ríše, ktorá existovala ešte pred r. 1800 n.l.!! Teda celé dejiny Európy pred r. 1800 boli totálne 
vymyslené a sfalšované. Však sa len pozrite na vymyslený Maďarský národ a ich Maďarský 
jazyk... Maďari sú geneticky Slovania a ich jazyk je umelo vytvorený z Turečtiny... A rovnako je 
to aj s Rumunmi... Rumunskí Valasi prišli na stredné Slovensko a Štúr vytvoril spisovnú 
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slovenčinu z toho Slovenského Valaského jazyka.... Ešte pred r. 1850 n.l. viac ako 95 % 
populácie Rumunska hovorilo doslova po slovensky.... Choďte sa previesť autom po 
Rumunských Karpatoch a ich mestách a dedinách!! Okamžite pochopíte, ako nás Slovenov 
Západ a Vatikán úmyselne rozdelil!! ..... Hovorí sa, že Tartária bola zničená mimozemšťanmi atómovými 
zbraňami okolo r. 1812, ako išiel Napoleon do Ruska a Moskva bola spálená tiež týmito atómovými zbraňami....  
Potom nasledovala „atómová zima“ a odvtedy je na Zemi malá doba ľadová, ako zničili mimozemšťania klímu na 
Zemi... Predtým v Sankt-Peterburgu bolo tak teplo, že tam rástli palmy a v domoch nemali kúrenie..... Potom však 
dodatočne v domoch stavali zádveria a pece na kúrenie v zime... architektonicky je to vo všetkých domoch z toho 
obdobia nezvratne dokázané!! V južnom Švédsku sa predtým pestoval vinič... Grónsko bol zelený ostrov...  A píše 
sa aj to, kto bol a je spojenec týchto nepriateľských mimozemských entít na Zemi. Údajne sionisti..... hlavne 
Rotschildovci a iní satanisti vo Vatikáne. 

Základné princípy, ako sa falšujú všetky dôležité ideologické a filozofické informácie a dejiny sú
:

a) Povie sa 90 % pravdy, tak sa zaujme aj schopných myslenia... , ale k tomu sa doplnia zásadné 
falšované ideologické názory a falšované skutočnosti! Toto sú napr. aj všetky súčasné veľké 
svetové náboženstva – kresťanstvo, islam, budhizmus, hinduizmus....   

b) Do časovej línie sa vloží odkaz na subjekt a na jeho učenie, ktoré je podobné starému, ale ten 
človek žil o stovky rokov potom, ako daná udalosť sa skutočne stala, skutočnosť bola.... , ale 
„odkaz“ sa stotožní so starým...... a tak sa vymaže existencia pôvodného staršieho!! Zločinecky 
skoro geniálne. 

Vynikajúca finta... Chápete, akí boli a sú títo falšovatelia schopní nepriatelia?! Nikdy ich 
nesmiete podceňovať! Takto sú schopní oklamať aj skutočne vzdelaných ľudí...., ktorí však nie 
sú z poľa B. Ľudí z poľa B sa absolútne nedá oklamať – informácie o delení ľudí na kategórie 
A a B jedine v mojej knihe OS. Genetické a duchovné dôkazy musia byť vysoko nadradené, nad 
ich Vatikánskymi sionistickými sfalšovanými písomnými a inými materiálnymi dôkazmi .... 
Však všetkých 100 najdôležitejších historických dokumentov sú opisy originálov a opisy 
opisov..... teda jasne všetko Vatikánom sfalšované!! Genetika už jasne dokazuje, že všetky 
tieto Vatikánske dôkazy sú sfalšované.

Ešte k prvotnému Slovanskému (Slovenskému) kresťanstvu... Ich znal bol dvojkríž... Určite od 
starých rodičov ste počuli.... Tatra-Matra-Fatra....  To je to Trojvršie pod tým Dvojkrížom!... Ale 
smejem sa stále... odkiaľ vznikol tento dvojkríž?? Však to nie je skoro nikde inde, len na 
Slovensku, v Karpatoch a Podunajsku a okolí..... Pozrite si heraldický znak Žiliny....... 
Dvojkríž.... a akési „korene“ na dolnom konci kríža...?? To je presná trefa do Satanových 
podvodov!!! Prvotné slovanské kresťanstvo – asi až  1000 rokov pred sfalšovaný Izraelským 
kresťanstvom a ich Ježišom - vyznávali Boha, ktorý síce nie je v našom Satanovom vesmíre.... 
ale je tu jeho „duch“ a teda vyznávali ducha Boha, aj prírodu a lesy a stromy....... Podrobne ako 
funguje „duch“ som najviac napísal v knihe Obroda Slovanov. Všetko to dokazuje, že tento 
slovenský dvojkríž je symbol stromu!!!!! A tento symbol stromu je súčasne aj symbol Prvotného 
Ježišovho kresťanstva Slovanského!! Píšem inde... a aj v mojich knihách opakujem, jedná sa 
o ducha a duch sídli aj vo zvieratách, aj v strome ...... aj v každej hmote!! Preto je dvojkríž veľmi 
logický symbol tohto prvotného Slovenského kresťanstva.... a určite aj predkresťanského 
náboženstva na Slovenku – ako geniálne dokázal Sloven Cyril A. Hromník....  Tvrdím, že 
z genetického a teda odvodene duchovného hľadiska, nie je možné, aby Ježiš Kristus bol žid........
teda geneticky poškodená genetika a tak aj „poškodený duch“..... žid skoro určite nemohol byť 
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vysoký duch Ježiš Kristus!!.... A k tomu ešte Židia majú u mužov „obriezku“... teda odrežú mu 
časť údu... To nie je len fyzické zmrzačenie?, ale hlavne duchovné zmrzačenie....!! Takému 
mužovi sa nevyvinú hlavné dôležité duchovné čakry...... zostanú ako zombí a „démoni“ (teda 
mnohí zlí...) .... ako píše Rus Pjakin a s tým teraz súhlasím....... Chápete vzťah genetiky 
a myslenia? Teda hmoty a ducha?! Však všetci skutočne schopní genetici vedia, že prvotná 
genetika bielej rasy boli Slovania a teda haploskupina R1a....... A všetci genetici vedia, že ďalšie 
genetické zmeny boli vždy len degeneratívne a genetika zmutovaných genetík bola teda určite 
poškodzovaná!!!!! Celý Západ a ich Západné národy.......... celá Západná civilizácia 
zmutovaných degenov je toho teraz dôkazom – ich šialenstvo LGBT a klimatických zmien, 
ľudské práva, emancipácia žien...!!!! Pozrite sa na tých Satanistov,....... ako sa úporne snažia 
masívnym Vatikánskym falšovaním vymazať Slovenský Dvojkríž........ Pretože tento Slovenský 
Dvojkríž je tak „strašný“ pre Vatikánskych satanistov........., že sa boja čo i len o ňom 
zmieniť?!!!!!! Taký majú strach.... Dajte pred nich Slovenský Dvojkríž.......... a budú sa žehnať 
Vatikánskym satanským krížom!! 

„Duch“  aj tejto knihy je ako „vírusová nákaza“.... Váš mozog sa „nakazí vírusom myslenia“..... 
a už to ďalej pokračuje spontánne. V knihe OS som to vysvetlil – myslím v Kapitole 31 – Len 
myslenie je život ..... ako valiace sa valce pred ovcami... Však sa pozrite na ten zdegerovaný 
židovský Izraelský národ v súčasnosti, ako sa (k dátumu 10.11.2021) údajne až 90 % populácie 
sa nechali vakcinovať experimentálnymi mRNA vakcínami, za ktoré nikto nič neručí!! Však len 
duševne chorý človek si nechá pichnúť experimentálnu vakcínu, za ktorú nikto neručí!! A ako sa 
aj neustále vraždia s Arabmi, ale pritom politické „sionistické“ vedenie Izraelu úzko spolupracuje
so Saudskou Arábiou, centrom Koránu a     Islamu??.. Chápete? 

A od pána Stanislava Slabeyciusa je iná verzia existencie skutočného Ježiša. Tiež 
veľmi reálna...!! (Na internete si to vyhľadáte tak, že zadáte Stanislav Slabeycius, Nová chronológia.) 

Súhlasím, až na niektoré veci s ktorými nesúhlasím. Ale viete, že ja sám sebe neverím a že 
neustále pochybujem, či sa nemýlim, preto kopírujem niektoré nové charakteristické výroky. 
Citácie sú vyznačené italikou.
A.T. Fomenko, G.V. Nosovskij, „Rozkvet ríše“, 
Ak však uplatníme novochronologickú logiku a pokúsime sa lokalizovať „staroveký“ Egypt v strednej Európe a na 
Balkáne, stotožniac dunajský veľtok so slávnym Nílom („Níl“ môže byť variáciou pojmu „Ilion“ a znamenať „Božiu
rieku“ – aut.), môžeme v rámci našej premisy o jestvovaní dvoch frakcií staroegyptských žrecov vyvodiť nasledovné:

Zaujímavé vysvetlenie ponúka mladý ruský historik-amatér Jevgenij Chrustaľov. Podľa neho GAL, resp. GOL v 
stredoírskom dialekte znamená „sláva“. Od tohto koreňa pochádzajú anglické call (volať, zvať) a glory (sláva). Z 
toho sa dá vydedukovať, že Gallovia sú Slávni ľudia. Okrem toho, symbolom Gallie bol kohút, v latinčine gallus. Ale
GALLUS a slovanské GOLOS sú príbuzné slová, navyše v ruštine „golosovikami“ volali spevavých vtákov, vrátane 
kohútov. V ruštine zároveň existuje slovo „gologoliť“ – rýchlo hovoriť. Taktiež od koreňa GAL/GOL pochádzajú 
také slová ako hlaholika, hlas. Riadiac sa touto logikou môžeme dospieť k záveru, že Gallovia sú ľudia 
SLOVA/HLASU a SláVy, t.j. Slovania – Slavjane (rus.). Zároveň Gallovia znamená „Boží ľudia“, ľudia Boha. 
Pretože kostra slov HIERO(s) – ALLAH – GALL vykazuje, až na menšie variácie, rovnaký koreň:  GL – LLG – GLL.
A znamená jednoducho Boh / Allah, a taktiež Logos (ale aj SLOG-Sloh), jedno z mien, ktorými volali Krista. Z tejto 
perspektívy nadobúda aj znenie epigrafu z Jánovho Evanjelia zmysluplný význam, totiž: logos – slog – golos 
„Najprv bolo Slovo (LOGOS = Kristus), a Slovo bolo u Boha (ALLAG~ HIEROS ~ HORUS ~ GOLOS), a Boh bol 
Slovo (LOGOS ~ GOLOS)…“

Je možné, aby v podobe Cyrila (Konštantína Filozofa, a taktiež iných kresťanských prorokov) po našim krajinám bol
chodil a prorokoval sám Ježiš Kristus? A prečo nie, ak reinterpretujeme a zjednotíme chronologické a geografické 
rámce „rôznych príbehov, pojednávajúcich pod rôznymi názvami o jedných a tých istých udalostiach…“ 
Pravdepodobnosť tejto hypotézy sa mi zdala obzvlášť relevantná, keď som si na internete prelistoval knihu A.T. 

50

http://chronologia.org/seven5_2/0808.html
http://chronologia.org/seven5_2/0808.html
http://chronologia.org/seven5_2/0808.html


Fomenko a G.V. Nosovského „Cár Slovanov“, v ktorej sa nielen privádzajú svedectvá v prospech stotožnenia 
evanjelského Jeruzalema so stredovekým Konštantínopolom, ale aj Ježiša Krista s byzantským cisárom Andronikom 
I. Komnénom (1118-1185 podľa tradičnej histórie), ktorý panoval v druhej polovici XII.storočia nášho letopočtu.

O tom, že práve na Kryme sa s veľkou pravdepodobnosťou narodil Ježiš Kristus, rozpráva kniha A.T. Fomenko a 
G.V. Nosovského „Kristus sa narodil v Kryme. Tam umrela aj Bohorodička“. Spasiteľ sa mal narodiť v kultovom 
mieste na myse Fiolent, ktorý z dejín poznáme aj ako grécku veštiareň v Delfách. O Kryme hovoríme tak zoširoka aj 
preto, lebo zaujíma dôležité postavenie v biografii slovanského apoštola Konštantína-Cyrila. Ako sme písali v prvej 
časti štúdie, práve v Kryme totiž Konštantín počas svojej misijnej cesty k volžským Chazarom našiel „Evanjelium 
a Žalmy, písané ruskými písmenami“. Navyše sa na západoeurópskych mapách „Krym“ zapisuje ako „Crimea“, 
čím dostávame spoluhláskovú kostru „CRM“, čo sa s ohľadom na rôznu fonetiku jednotlivých národov mohlo 
ozvučiť aj ako „Solún“ (CRM ~ SLN). Ak totiž hypoteticky stotožníme Krista s cisárom Andronikom a Cyrilom, 
zistíme nasledovné. Cisár Andronikus Komnén („Andronikus“ = Andros + Nika, t.j. „človek-víťaz“; Krista volali 
„človekom“, „synom človeka“, „víťazom nad smrťou“), podobne ako Konštantín-Cyril, putoval po Východe 
a poznával východné krajiny. Obraciame Vašu pozornosť napríklad na misijnú cestu Konštantína („Večného“ – 
z lat. konštanta) ku Chazarom na Volge.

Skutočnosť, že posledný bol Slovanom, dosvedčuje aj názov dynastie, ktorej bol cisár Andronikus (čiže podľa našej 
hypotézy – Ježiš Kristus/Cyril) predstaviteľom – Komnénovci, Komnéni (Komnenoi – gréc.). Môže to byť odvodené 
od staroruského pojmu „komoň“ – kôň, a znamenať jednoducho jazdcov. My ich však poznáme z uhorských 
stredovekých kroník ako Kumánov. Keďže po maďarsky „Kumáni“ znejú Kuni, môžu Kumáni znamenať taktiež aj 
Hunov.  A keďže sú Huni podľa kroniky „De Gesta Hungarorum“ považovaní za predkov Uhrov, ba dokonca s nimi
priamo stotožňovaní, môžeme odôvodnene povedať, že tak, ako „Uhorsko“ bol v dnešnom ponímaní 
mnohonárodnostný štát, boli aj Huni a Kumáni – jednoducho profesionálne mnohonárodnostné jazdecké vojsko, nič
viac a nič menej.

Je povšimnutiahodné, že grécka pravoslávna cirkev kanonizovala “solúnskych bratov” len roku 1979. Dnešná 
podoba Cyrila a Metoda je výsledkom redakčnej činnosti nad prednostne bulharskými kronikami, ktoré v 
XIX.storočí, po “westernizačnej revolúcii” v Osmanskej ríši roku 1829, tendenčne redigovala skupina tzv. 
“helenizátorov” (jezuistských misionárov, ktorým sultán zveril reorganizáciu školského systému Osmanskej ríše). 
Historické pramene, ktoré boli takýmto spôsobom redigované, predstavovali slovanské písomnosti, ktoré v 
skutočnosti rozprávali o Ježišovi Kristovi, jeho prorockej misii medzi Slovanmi spolu s jeho spoločníčkou – Máriou 
Magdalénou. Cez zámenu Márie Magdalény (známej aj ako Júnia, Eudoxia Ingerina a i.) na Metoda a Ježiša Krista
na Cyrila sa falzifikátori snažili docieliť, aby autentický obraz Krista (Diva) a Magdalény (Devy) postupne vymizol z
národnej pamäti Slovanov, ktorí, odvážime sa predpokladať, si dlho pamätali skutočnú podstatu Krista-Andronika, 
ich súkmeňovca, Cára-Boha. Nielenže Kristus a Mária Magdaléna rozprávali slovanským jazykom, ale boli 
všestranne obdarenými osobnosťami.

Naopak, Slovensko a Uhorsko vykazujú mnohé “egyptské” a “biblické” názvy, ktoré sa u nás pravdepodobne 
objavili nie bezdôvodne. Napríklad:

 Tri najstaršie “staroegyptské” kresťanské centrá, kde žili a tvorili mnísi-pustovníci, sa nazývali Nitria, 
Kellia, Scetis. Najstarší kláštor Slovenska Zobor sa nachádza pri “slovenskom Sione” – “Egyptskej” Kellii
 pravdepodobne zodpovedá starobylé slovinské mesto Celje (lat. – “Celia”), zatiaľ čo Scetis predstavuje 
slovenský region Spiš, ktorý sa po latinsky píše Scepus; grécke “Ф“ (fita) sa môže v latinskej transkripcii 
zapísať aj ako „P“, aj ako „T(h)“.

 ....................

Drahí čitatelia, v skutočnosti žijeme v Svätej Zemi. Poodhalili sme Vám len začiatok fascinujúcej 
slovenskej/uhorskej histórie, ktorý sa spája s Ježišom Kristom ako úsvitom civilizácie a písomných dejín. V budúcich
článkoch budeme podobnou „case-study“ metódou poukazovať na nové zarážajúce skutočnosti a poskytovať úplne 
nový pohľad na dejiny našej krásnej, jedinečnej, neopakovateľnej Vlasti. Ktorá je naša, bola naša a aj vždy bude. 
Tým viac šancí máme uchovať si ju pre seba a naše deti, tým viac možností na jej nevídané znovupoznávanie, 
prehĺbenie lásky k nej, príležitostí k všemožnému jej zveľaďovaniu a zušľachťovaniu budeme mať, čím lepšie a 
dôvernejšie ju budeme poznať, a to znamená – milovať.
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Rozsah tejto knihy neumožňuje podrobnejšie citácie a analýzy objavov ruských analytikov A.T. 
Fomenko, G.V. Nosovskij a analýz a článkov od Stanislava Slabeyciusa. Preto len stručne na 
záver. Náš Cyril bol Ježiš Kristus a Metod bola Mária Magdaléna. Nová chronológia od 
Fomenka a Nosovského znamená, že celé dejiny Slovenov, Slovanov a aj celej Európy boli 
kompletne sfalšované a v skutočnosti boli súčasné postPotopné dejiny podstatne kratšie, ako sú 
Vatikánom teraz sfalšované!! .... Ešte ďalej veríte Vatikánu? Dajte túto knihu hlavne aj 
farárom na Slovensku!

Viete, prečo Vatikánsky pápež – Satan - bol na jeseň r. 2021 v Maďarsku len asi 6 hodín a na 
Slovensku až 4 dni?! Nedochádza Vám?......... Vatikán má strach, aby sa nezobudil Slovenský 
„Karpatský“ duch?....., ktorý zničil Rímsku ríšu?! Všetko nasvedčuje tomu, že sa tak stane a 
„duchovne zmrzačení“ Slováci, ako začnú masovo zomierať na mRNA vakcíny...... 
„pochopia“..., že im ide o život! ... ha, ha. 
Doporučujem tieto články o dejinách nás Slovenov od Stanislava Slabeyciusa : 
História a „Nová Chronológia“:
„Praha na obraze van Eycka? Č.I-II“ (nwoo.org)
„Cyril a Metod: medzi mýtom a skutočnosťou, č. I-IV“ (hlavnespravy.sk)
„Biblia ako hádanka. Kadiaľ pretekala rieka Raja Píšon?“ (protiproud.cz)
„Pravoslávie v Uhorsku. Tajomstvá a poklady srbského pravoslávneho múzea v Szentendre“ (nwoo.org)
„Príbeh slovenského dvojkríža. Tajomstvo svätoštefanskej koruny. Č.I-IV“ (nwoo.org)
„Kto boli v skutočnosti Svätopluk a Panna Mária Sedembolestná? Č.I-II“ (nwoo.org)
„Panna Mária Sedembolestná. Čierna Madona“ (tamže)
„Slovanský Babylon“ (tamže)
„Sodoma a Gomora. Uhorská stopa“ (tamže)
„Maďari či Mongoli? Tatársky vpád 1241 z pohľadu Novej Chronológie. Č.I-II“ (tamže)

NOVOCHRONOLOGICKÉ OKIENKO: O Svätoplukovi a jeho reálnej totožnosti som písal v 
novochronologickej štúdii – “Kto bol v skutočnosti Svätopluk a Panna Mária Sedembolestná? I-II”. Bol preukázaný 
zreteľný chronologický aj typologický paralelizmus
medzi Svätoplukom (9 stor.n.l) – Belom I. (11 stor.n.l.) – Belom III (12 – stor.n.l.) Historicky originál, kráľ Belo III,
je pritom matričnou postavou a odrazil sa v histórii v podobe viacerých tzv. “chronologických duplikátov”, napr. 
ako Balian I. Ibelin (ten, čo ho hrá Orlando Bloom v «Kráľovstve Nebeskom» J), a anglický kráľ Richard I. Levie 
Srdce. Presne ten istý paralelizmus vidíme aj na príklade komparácie anglického Jána Bezzemka (nasledovník 
Richarda) a uhorského Ondreja II. Jeruzalemského (nasledovník Bela III) s ich Magna Charta Libertatis z jednej, a 
Zlatou bulou sicílskou z druhej strany. Ale späť k Belovi III, ktorého veľa spájalo, ale aj rozdeľovalo s Kristom, jeho
súčasníkom a byzantským cisárom Andronikom Komnénom, pričom história ich vzťahov je reflektovaná v XI. 
stor.n.l. v príbehu o Andrejovi Bielom Uhorskom VS Belo I, a taktiež v biblických postavách Jakoba (Bela III-
Svätopluka), ktorý «ukradol» prvorodenstvo bratovi Ezauovi (Andronikovi/Kristovi). Belo-Svätopluk totiž v istom 
zmysle «zradil» Andronika-Krista, keď vyhnal jeho učeníkov (novochronologicka duplicita Andronikus Komnen- 
Konštantín/Cyril) z Veľkej Moravy=Uhorska. Je taktiež známe, že za Svätopluka si Metod (Mária Magdaléna) 
vytrpel mnohoraké príkoria od franského duchovenstva. Belo III (alias MOJMIROVEC alias MEROVEJEC), 
spríbuznený takmer dedič byzantského cisárskeho trónu alebo domu Tróje (na uhorskej ~ byzantskej korune je 
napísané „kráľ TURKOV“), pre favorizovanie ktorého sa bol vzoprel Andronikus-Kristus, je preto mnohovrstevnata
historická postava, ktorú ešte len náleží plnohodnotné preskúmať. Hovoriac suchým akademickým jazykom – Belo 
III, rovnako aj Svätopluk a «veľkomoravská» verzia osnôv našich národných dejín sú v istom zmysle nástrojom 
ideového aj chronologicko-historického ovladania u nás; sú to «lákavé, ale ideologicky do slepej uličky vedúce» 
historické paradigmy. Belo III, ktorý ako rukojemník vyrastal na byzantskom dvore, ako je známe, po tom, čo mu 
bol odmietnutý sľúbený byzantský trón, odišiel do uhorskej vlasti a s oporou na byzantské vojsko vyrval pre seba 
moc v kráľovstve svätoštefanskej koruny. Je vysoko pravdepodobné, že dokonca samotná „svätoštefanská koruna“, 
ktorá je vlastne korunou byzantských cisárov Romey, bola do Uhorska dovezená práve za vlády Bela III (údajné 
„druhé“ vyhotovenie koruny – pozn.). Tento príbeh s akoby „ukradnutou“ byzantskou korunou zrejme rezonuje s 
biblickým príbehom o Jakobovi-Belovi, ktorý ukradol prvorodenstvo Ezauovi-Kristovi. Fenomén zrady je viditeľný 
aj v tom, že Belo III, rovnako ako Svätopluk, vrátivší sa na Moravu s pomocou Frankov-Trójanov-Byzantíncov, sa 
obrátil proti svojim niekdajším dobrodincom a začal proti nim viesť víťazné a výbojné vojny. V histórii 
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«starozákonného» Izraelu je to známe obdobie tzv. Rozdeleného Kráľovstva. Každopádne, svojimi eskapádami si 
Belo-Beluš nadbiehal, a jeho kráľovstvo sa, tak či onak, po jeho smrti rozpadlo. Istá paralela na to je čitateľná v 
knihe Genezis ako príbeh o prekliatí Chanaána. Na známej litografii Babylonie zo slávnej Norimergskej kroniky, 
ktorú sme bližšie rozoberali v článkoch o Svätoplukovi a stotožnili so stredovekým Uhorskom (- Veľkou Moravou), 
sa píše, že «Babilonia bolo mesto Chaldeji, odkiaľ Beluš, Nimrodov syn, veľa rokov panoval. Toto kráľovstvo však 
do veľkej mizérie uvrhnuté bolo. Všetci sú v ňom grécki a latinskí pisatelia»

13. Vianoce a Veľká noc

Tu opäť musím odkázať na vynikajúcu knihu – analýzu dejín Slovenov : „Sloveni a Slovensko“, 
autor Cyril A. Hromník. Nie, to nie je vynikajúca analýza, podľa mňa je to geniálna analýza dejín
Slovenov. Knihu vydala Matica slovenská v r. 2013.
Začneme Veľkou nocou. Pán Hromník na str. 480 píše: „Tento sa v dravidskej Indii a zrejme aj 
na Slovensku  slávil dávno pred prepustením Židov z Egypta a bol spájaný s prvým splnom 
v jarnom slnovrate.  Bol to sviatok teologicko-kozmologický (splnenie prísľubu zjednotenia sa 
ľudu s Bohom), ako aj veselica jara spojená s kúpačkou, čomu slovenská pastierska tradícia 
určite pomáhala k prežitiu. Prechod zo zimy do jari tu na ľudovej úrovni symbolicky 
reprezentoval transcendenciu  Boha-človeka na Boha Všeomohúceho alebo nebeského, ako to 
vidíme v Ježišovej smrti a jeho vzkriesení. .... Že tradícia Veľkej noci na Slovensku prežila aj 
napriek tomu, že v cirkevnom jazyku aj na Slovensku sa sviatok menoval „pascha“, nepochybne 
nasvedčuje to, že Sloveni poznali pôvodné tamilské ... pašu ... a ... kam pre ovcu alebo baránka 
dávno predtým, než sa im do rúk dostala hebrejská Biblia...“
Kniha má cca 900 strán zväčšeného formátu. Takže je jasné, že v tejto „propagačnej“ knižke pre 
každého, nemôžem citovať a analyzovať väčší rozsah knihy. V stručnosti poviem len hlavné, 
s čím sa súhlasím a javí sa mi to duchovne absolútne logické a pravdivé – len opakujem, že verím
v existenciu Boha!!
Vianoce máme len na Slovensku a ešte v Čechách. Napísal som už v Úvode, že Český národ vznikol tak, 
že Praotec Čech zavraždil svojho brata v oblasti Hriňovej a aby nebol potrestaný, tak Praotec Čech ušiel aj so svojou
čeľaďou okolo z 700 n.l. pod horu Říp.... A tak vznikol český národ... teda napísal som to už v Úvode, ale je dobré 
si to opakovať.... pre pripečených „Západných demokratov“ Bratislavčanov...
Preto aj v Čechách majú Vánoce, pretože Český národ vznikol odštiepením sa od Slovenského 
pôvodného národa – teda od Slovenov. Všetky ostatné národy majú Vianoce ako „narodenie 
Krista“.... Vianoce sú jedine Slovenská „anomália“..... Pán Hromník píše, že v starom 
dravidskom jazyku, ktorý zanikol asi 3000 rokov pred n.l., slovo Vianoce malo presný význam, 
že je to oslava „zázraku slova“... Musím odbočiť a opakovať. My Slováci – Sloveni – sme 
najstaršie autochtónne obyvateľstvo v Európe. Je to geneticky jasne dokázané. Min. 85 % 
populácie Slovákov sú potomkovia predkov, ktorí tu žili už pred 8000 rokmi! Pán Hromník 
vynikajúco dokázal, že my Slováci sme vyznávali nosenie dlhých vlasov, ako znak sily 
a spojenia s vesmírom a Duchom... Ešte pred 150 rokmi si pozrite, ako zobrazovali na obrazoch 
Slovákov, pastierov ... muži mali vlasy splietané do vrkočov.... ako ženy. Pán Hromník jasne 
dokázal, že prvotné náboženstvo na Slovensku, bolo vyznávanie duálneho boha Šiva/Živa. Bol to
jediný duálny Boh, ktorý bol vyznávaný na tejto planéte „pošahaných“.... ha, ha. Šiva bol muž 
a Živa bola žena. Nehovorí Vám Slovákom nič indické slovo Živa? Však vieme, že sme živí od 
narodenia z matky... Preto je na Slovensku aj po 5000 rokoch tak populárna „Panna Mária“.... To 
bola predtým duálna časť Boha Šiva/Živa, bola to Živa... Jedine na Slovensku má slovo Živa tak 
jasný a presný význam! Teda Sloveni sa vyznačovali tým, že si podľa filozofie tohto duálneho 
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„vlasatého“ boha Šiva/Živa pestovali dlhé vlasy, ktoré boli ich „antény“ na spojenie s Duchom 
tohto vesmíru... a teda aj s Bohom. Veľa krát som písal, ako sa všetci v oficiálnych Západných 
dejinách čudujú, že sa Gréci tak čudovali, že Sparťania si pestovali dlhé vlasy a si ich splietali do
vrkočov... Sparťania neboli Gréci!!! Nikdy!!! Sparta bola vojenská posádka zo strednej Európy, 
od nás Slovenov, aby sa udržali tí Gréci – piráti a zločinci – na nejakej bezpečnej úrovni... 
Sparťania boli Sloveni...!! Tí piráti Gréci aj tak napadli slovanské mesto Tróju a ju vyplienili 
a zničili! Opakujem donekonečna, že Homér bol Sloven a jeho diela len dodatočne boli preložené
zo Slovanského jazyka do gréčtiny... Neviete? 
Tiež sa len opakujem, ale aj Alexander Veľký bol Sloven a jeho armáda boli Sloveni z Panónie 
a Karpatska. Však grécki piráti by nikdy nedokázali také „heroické“ vojenské výkony!!... Ste 
blázni?  Však aj v súčasnosti... Gréci rozkradli rozpočet, klamali vo výkazoch pre orgány EU....  
a tí zločinci priviedli štát do krachu... ha, ha... no typickí zločinci... nič sa s ich genetikou zásadne
od tých čias nezmenilo... Zločinci stále... Genetika nepustí.... Opakujem dokola, môj 
fundamentálny objav, že myslenie a hmota je navzájom závislá a nedá sa s tým nič robiť, je to 
analyzované v mojej knihe OS a asi hlavne Kapitola 31. 
Pán Cyril A. Hromník píše, že na Slovensko z Indie prišli hľadači rúd a spracovatelia týchto rúd. 
Preto na Slovensku sa vyrábalo železo asi 1000 rokov pred oficiálnym Západom uznaným 
výrobcom železa Chetitskou ríšou... teda 2000 rokov pred n.l. O Chetitskej ríši Západ tvrdí, že to 
boli nejaké „morské národy“... ha, ha... To je pre „debilov“.... Chetitské písmo je skoro identické 
s Vinčanským písmom z oblasti Podunajska – teda našim (doslova) Slovenským, ktoré je 
datované asi do obdobia 5500 rokov pred n.l. .... Teda bolo to najstaršie písmo v tejto post 
Potopnej dobe... Preto Chetiti boli jasne Sloveni, ktorí prišli do Anatólie z Panónie a 
„duchovného“ Karpatska... Preto my Sloveni – Chetiti - sme bojovali s Egyptskou Satanovou 
ríšou.... (Egyptský faraón Achnaton je výnimka. Achnaton sa chcel oslobodiť od vlády Satana, 
ale bol zničený.)
Preto ja si myslím, že to bolo naopak. Neprišli Indovia – hovoriaci dravidským jazykom – z Indie
na Slovensko, ale naopak naši Sloveni prišli do Indie... Preto je starý zaniknutý dravidský jazyk 
tak podobný slovenčine... Aj po zaniknutí „starodávneho“  dravidského jazyka, neskôr sanskrtu 
a následne vzniknutého Tamilského jazyka v Indii,  je Tamilčina v južnej Indii tak podobná 
slovenčine!
Však sa všetci smejú, keď občas prídu z južnej Indie obchodníci do Žilinskej KIA, výrobca áut, 
ako „niektorí“ dobre rozumejú slovenčine??..... Ako je možné, že Tamilský Indický jazyk je tak 
podobný slovenčine?!
Takže ak logicky predpokladáme, že Slovenské kresťanstvo – teda „PRVÝ“ Ježiš Kristus sa 
narodil v Karpatoch - asi 1000 rokov pred n.l., tak na prelome storočí bola Panónia (Podunajsko) 
a Karpatsko centrum duchovnosti na tejto planéte. Mali sme tu vyznávanie duálneho Boha 
Šiva/Živa a súčasne novo vzniknuté Kresťanstvo... a existenciu Ježiša Krista... Toto nové 
„kresťanstvo“ má novú silnú duchovnú moc, pretože chápe, že „emócie“ ľudí na tejto planéte sú 
energia pre Satana... Preto mnohé výroky Ježiša v Novom zákone sú pravdivé a správne!!!!!!!! 
Ježiš, ktorý „prišiel“ od nás Slovenov do Izraela okolo r. 20 n.l. (verím skôr tomu, že Ježiš 
pôsobil len v Panónii a Karpatsku a v Izraeli nikdy nebol!), bol už vzdelaný v tomto chápaní sily 
a energie Satana a preto aj takto učil....Preto Nový zákon v Biblii duchovne a ideologicky nemá 
absolútne nič spoločné so Starým zákonom... Čo je to za Boha, toho Jehovu (Jahveho?)?? .... 
však je to čistý Satan!!!!!!!!

Vianoce ..... Však sa pozrime na súčasné Vianoce na Slovensku. Všetci máme Vianočný 
stromček.... To je presná trefa!! Vianoce už pred 8000 rokmi na Slovensku a u Slovenov bol 
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sviatok stromov.... a všetkej prírody!! Vianocami Sloveni – naši predkovia – oslavovali silu 
DUCHA!! Pretože naši predkovia Sloveni vedeli, že DUCH o všetkom rozhoduje...  a Duch sídli 
vo všetkom, nielen v človeku a zvieratách, ale aj v tráve....  a stromoch...... Naši Slovenskí 
predkovia vyznávali „Ducha“, pretože vedeli, že Boh v tomto vesmíre nie je. Ale je tu jeho 
duch!! Toto je hlavné v tejto kapitole. Vianoce už pred 8000 rokmi naši Slovenskí predkovia 
vyznávali ako oslavu DUHA tohto vesmíru - stromček! 
Na záver k tejto dôležitej kapitole o minulosti a budúcnosti nás Slovenov. Vy farári a kňazi.... 
Slovenskí... teda geneticky Sloveni.... zavrhnite Vatikánsky Satanizmus.... Staňte sa centrom 
„duchovnej vzbury, ako sa to stalo pred zahájením likvidácie Rímskej ríše... Rímska ríša, 
pôvodne Slovenská (Etruská) a so Slovanskou svastikou, sa časom stala sídlom Satana a 
nakoniec bola zničená Slovenskými kniežatstvami (z Karpatska a Panónie...).  Na základe týchto 
vedomostí, že Vatikán je sídlo Satana, zavrhnime totálne sfalšovanú Bibliu a navrhujem, aby 
základ nášho nového Slovenského náboženstva – pôvodného Slovenského kresťanstva - 
a duchovenstva na začiatku boli knihy :
- Sloveni a Slovensko“, autor Cyril A. Hromník.
- Len Nový zákon v Biblii – ale dôkladne „čistený“ od omylov a úmyselných klamstiev.
- Dejiny Slovákov, Slovenov, ktoré sú písané Slovenmi, ako napr. Oskár Cvengrosch, 

Marián Kapolka, Alan Dolog. Nepoznám v súčasnosti iných „odhodlaných“, ale neverím 
svojim znalostiam, možno sú aj iní! Ostatní „historici“ na Slovensku, ktorí zastávajú 
„oficiálny“ Západný názor, sú hovná a prostitútky.

- Nová chronológia od ruských analytikov Fomenka a Nosovského a vynikajúceho 
vzdelanca a žiaka týchto ruských analytikov Slováka Stanislava Slabeyciusa.

- Odkazu najväčšieho Slováka-Slovena v novodobých dejinách a geniálneho klaviristu 
a skladateľa, politika a filozofa.... Františka Liszta.

- Nie kniha, ale „Pochopenie“, že sfalšovaný kresťanský „Duch svätý“ je „duchovná 
energia Boha, ktorá je vo všetkom, aj v kameni... to je náš slovenský dvojkríž s     koreňmi.

- Slovanské védy.
- Aj moje knihy Kysuckého.

V duchovnom kvase rokmi vznikne naše nové obrodené „Slovenské“ náboženstvo. Ale hlavne.... 
Tento duchovný kvas bude výrazne urýchlený, ak „nárazovo – okamžite“ znárodníme všetky 
majetky Vatikánu, aby zločinecký Vatikán nemohol previesť majetky a odviesť peniaze zo 
Slovenska. Takto treba zamedziť okradnutie Slovenska. A takto sa aj zamedzí akýmkoľvek 
majetkovým, teda hmotným Satanským vplyvom Vatikánu na vieru v Boha a jeho Ducha na 
Slovensku! 

14. Prečo je Vatikánska katolícka viera Satanská

Podrobná analýza Biblie, hlavne Starého zákona, menej Nového zákona, je v mojej knihe 
„Kresťanská civilizácia je omyl“. Pritom som v tej knihe neuviedol asi ďalších 400 strán citátov z
Biblie a mojich odpovedí na tieto citáty, pretože by už kniha mala neúnosnú veľkosť... Len 
opakujem z Úvodu, že túto knihu som aj tak nakoniec nemohol voľne predávať.... Je to tiež 
dôkaz, že celý súdny systém je zločinecký Satanský Rímsky Vatikánsky, ktorý maximálne chráni
zločincov a maximálne umožňuje zločincom likvidovať ich konkurentov, teda vysoko morálnych
a duchovných mužov.....
Hlavné dôkazy o satanizme tejto Vatikánskej sfalšovanej viere a ich Biblie sú tieto :
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- Prijímajú telo Ježišovo – doslova oblátky, ako časť Ježišovho tela, priamo do úst...... teda 
pojedajú, konzumujú.... jeho telo....

- Pijú jeho krv – farár v kostole vždy ukazuje, ako pije krv Ježiša.... aj keď to je len víno!

Toto sú čisto Satanistické praktiky!!!!!!!! Nechápete nevzdelaní Vatikánski Slovenskí veriaci, že 
realizujete v skutočnosti Satanistické obrady? Teda síce sa bijete do hrude, že veríte v Boha, ale 
v skutočnosti reálne vyznávate Satana?! Opakujem.... realizujete Satanistické obrady!!..... 

Tieto „krvavé a doslova kanibalské“ obrady v súčasných katolíckych Vatikánskych 
kostoloch (aj iných „pomýlených“ kresťanských kostoloch..) sú jednoznačne Satanistické obrady.
Predsa ale neveríte?? ... Však oni v tejto Vatikánskej viere presadzujú jesť mäso zavraždených 
ľudí a piť ich krv!!!, čo chcete viac vedieť?..  Nechápete Slovenskí veriaci stále, ako Vás Vatikán
oklamal?? Vatikán je čistá koncentrácia Satanizmu. Preto všetky kresťanské cirkvi, ktoré 
realizujú tieto Satanistické zvieracie obrady s pojedaním Krista a pitím jeho krvi, sú satanistické 
cirkvi!!!!!!! Neexistujú dôkazy, že toto nie je pravda, že tieto súčasné kresťanské cirkvi nie sú 
satanistické! Naopak, všetky pravdivé dôkazy dokazujú, že Vatikán je sídlo Satana a Vatikánska 
katolícka viera, je „vyznávanie“  Satana. 

Pri skutočných Satanistických obradoch zabijú človeka a účastníci tejto obety Satanovi potom 
jedia mäso tohto zabitého človeka a pijú jeho krv!!!! Nevedeli ste? Čítali ste niekedy niečo 
o Satanistickom „krvavom“ Babylonskom Bohu Baalovi? Tento Vatikánsky katolícky 
kresťanský rituál v kostole s „konzumáciou“ tela Ježiša a pitím jeho krvi je kópia rituálu 
vyznávania Satanského boha Baala... Reálne to isté!!

D.Pravdivé Slovenské kresťanstvo je opak sfalšovaného Vatikánskeho 
náboženstva

15. Ako sa zbaviť STRACHU a moci Vatikánu 

Však rozmýšľajte farári aj obyčajní veriaci a aj neveriaci. Ak som vyššie v tejto knihe dokázal, že
Vatikán je sídlo Satana a Vatikánska sfalšovaná katolícka kresťanská viera je v skutočnosti 
vyznávanie Satana, tak čo Vám bráni zmeniť svoje myslenie? 
Viem, čo Vám v tom všetkým bráni. Je to strach!!!!!! Máte strach. Strach je dvoch typov :
- Určený genetickým založením od rodičov a starých rodičov, prarodičov.... pra – pra – pra 

rodičov! Tento genetický strach je pre Slováka základ jeho strachu. Tento genetický 
strach Vás vystrašených a slabých vás ovláda po celý život! Nič nie ste schopní urobiť 
tak, ako by ste chceli.... Váš strach „slabochov“ Vám vždy zmení Vaše plány 
a predsavzatia... Nikdy ste nevedeli o tom, prečo sa tak stáva po celý Váš život? Pretože 
ste geneticky poznačení strachom Vašich predkov. 

- Druhý strach je duchovného a duševného charakteru... Ak Vás všetci okolo strašia, tak je 
to psychická sugescia. A len silní jedinci sú schopní odolávať psychickej sugescii. Takže 
kto Vás celý život straší? 

o Na prvom mieste všetkých kresťanov straší ich sfalšovaný Vatikánsky Boh. 
A najlepšie to je vidieť u Vatikánskych katolíkov.... „ak nebudeš bohabojný!, 
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pôjdeš do pekla...!!“ V kostoloch Vás neustále strašia!! Nechápete? Celá táto 
Satanská Vatikánska Biblia je strašenie!! Nechápete? Teda nielen to, že je Biblia 
totálne sfalšovaná, ale je písaná tak, že stále v podtexte, ale aj očividne 
STRAŠÍ!!!!!! Strach a strach... ha, ha.

o  Na druhom mieste je to „násilnícky“ demokratický štát. Pozrite si televíziu. Však 
tam neustále strašia, ak nezaplatíte dane, aké pokuty budete mať.... V týchto 
televíziách sú len vraždy a úmrtia a strašenia.... strach a strach. 

Ako sa teda oslobodíte od Vášho strachu? Pretože nič iné nie je dôležitejšie, ako ovládnuť svoj 
strach! Ako sa zbaviť zničujúce a mrzačiaceho „objatia“ Vatikánskej viery a vatikánskeho 
demokratického zločineckého režimu  a ich produkcie strachu? Sú len dve metódy, ktoré sa však 
musia „terapeuticky užívať“ obidve súčasne :
- Človek sa musí vzdelávať po celý život. Bez vzdelania Vás Satan a tento zločinecký 

demokratický štát duchovne zničí skoro vždy! Bez vzdelania je veľmi ťažké bojovať so 
svojim strachom.... Aj keď ste len robotník, musíte sa vzdelávať hlavne v oblasti 
psychológie a filozofie.

- Človek musí bojovať so svojim strachom neustále. Ľuďom, ktorí začnú toto „liečenie“, aj 
ďalej sa bude objavovať strach každý deň. Doslova každý deň ich napadne nejaký nový 
alebo starý strach... Budú to stále tie sté strachy, ako :

o  Strach zo straty zamestnania
o  Strach o zdravie a život svojich blízkych
o  Strach o stratu partnera – možný rozvod
o  Strach o stratu financií a majetkov
o  Strach o svoje vlastné zdravie – teraz koronavírus – úmyselne títo Satanisti strašia

a strašia....
o  Strachy rôzne : strach z daňovej kontroly - strach o konflikt na pracovisku - strach

zo súdneho sporu, teda strach zo súdov - strach z policajtov - strach zo štátnych 
úradníkov - strach z iných autorít, ktoré sú nepriateľky proti Vám zamerané..... 

o  Najnovšie je to absolútne nereálny strach z koronavírusu.....? Však pri epidémii 
má byť nakazených 2000 zo 100 00 občanov! Ale na Slovensku k dátumu 
12.12.2021 bolo naplnenie určenia epidémie za celý rok max. nárazovo len asi 22 
% dosiahnutia tejto hodnoty epidémie!! Chápete, ako vás tento zločinecký 
„sionistický“ a Vatikánsky demokratický systém úmyselne ekonomicky likviduje 
a STRAŠÍ???? Ste tupci. 

Uvedomte si, že „duch“ tohto vesmíru reaguje priamo v závislosti od hmoty a teda genetiky..... 
Nízka genetika zločinca? vždy bude klamať, strašiť.... a kradnúť  a zabíjať!! Čítajte moju 
fundamentálnu knihu OS. Takže ak sa nezbavíte strachu z tejto vymyslenej zločineckej skurvenej
„pandémie“, tak nemá význam sa s vami zaoberať.... ste duchovný odpad a hovno, a nič. Ste 
tupci nevzdelaní.... slabosi nekoneční.... sračky a hovná... ste nič.... vystrašení hovädzí dobytok 
a prasatá, ... ktoré idú na porážku... Máte už tie isté duševné pochody vystrašeného zvieraťa, ako 
ten hovädzí dobytok, ktoré odvádzajú na porážku??!! 

Ale treba vždy rozdeľovať medzi strachom... a opatrnosťou a rozvážnosťou... 
a predvídaním možných problémov.... To nie je strach! Teda,.... ak sa čokoľvek zlého stane proti 
Vám, tak musíte okamžite začať bojovať, a bez strachu! Celý život je v tomto Satanskom vesmíre
a na tejto planéte, ktorá je obsadená Vatikánskym Satanom, boj o prežitie. Bojujte.... Buďte 
celoživotný bojovník. Nikdy žiadny strach Vás neskolí. Vždy budete bojovať, až do svojej smrti! 
Samozrejme, že zomriete.... ha, ha. Aj ja zomriem... Ale nikdy nemajte strach zo smrti. Ako 
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budete bojovať tu v tomto Satanovom vesmíre, tak získate silu presadiť sa po smrti v iných 
vesmíroch a dimenziách! Bojujte!! A Mor ho! (Radšej nebyť, ako byť otrokom!) Až do konca.... 
A do smrti! A nie je až tak dôležité, či v tomto boji ..... zomriete vo veku 60 rokov, alebo si ešte 
tento „pozemský pobyt“ trochu predĺžite a zomriete vo veku 90 rokov... Zásadné a rozhodujúce 
je len to, ako ste prežili svoj život, ako ste mysleli – doslova „Len myslenie je život“ – moja 
Kapitola 31 v knihe Obroda Slovanov. Teda ak ste mysleli muži ako bojovníci..., hlavne 
duchovní bojovníci, tak len taký život mal význam... Bojujte!!! Mor ho!!!! Nikdy sa 
nezdávajte.... dokiaľ nezomriete!! A „duchovný bojovník“ – muž ale aj žena - bojuje najskôr a aj 
trvalo po celý život so svojim strachom!! .... Ale bolo veľa bojovníkov a na konci života 
v starobe zradili sami seba a svoju dušu? Len tí, ktorí vytrvajú – napriek demokracii, .... rodine, 
deťom... až do konca svojich dní, sú skutoční „bojovníci“... Ducha a Boha...............

16. Duchovné a logické analýzy o proroctvách z Biblie

Táto kniha nie je len pre veriacich a „neveriacich“ nevzdelancov, ale „možno hlavne?“ je aj pre 
farárov a kňazov vo Vatikánskych kostoloch na Slovensku!! Práve kňazi, po prečítaní informácii 
v tejto knihe, musia pochopiť, že Vatikán je Satan a je to úhlavný nepriateľ Slovákov!!! Práve 
kňazi (Slovenskí) na Slovensku musia pochopiť, že Vatikán je sídlo Satana a Vatikánska 
kresťanská viera aj s ich Bibliou sú totálne sfalšované bludy... My Slováci sme potomkovia 
slávnych Slovenov, ktorí tu žijeme už 8000 rokov a nikdy nebolo žiadne sťahovanie národov po 
páde Rímskej ríše,.... pretože Rímsku Satanskú ríšu zničili naši predkovia, Sloveni.... Opakujem 
donekonečna pre tupcov.... (aj farizejom v akadémii vied SR!) Markomani, Kvádi, Vandali, 
Huni, Vizigóti, Ostrogóti, .... všetci, ktorí sme zničili Rímsku ríšu, sme boli Sloveni z Karpatska 
a Panónie (Podunajska).... V súčasnosti sa začal proces našej „duchovnej obrody“.... Preto je 
Vatikán tak vystrašený z toho, čo sa deje na Slovensku.... Preto ten Satan pápež Vatikánsky bol 
na Slovensku (v septembri r. 2021) 4 dni, ale v Maďarsku len 6 hodín.... Nechápete? Ten Satan 
Vatikánsky vie,.... majú v archívoch dokumenty... že Sloveni zničili Rím a naše ideologické 
a duchovné centrum riadenia zničenia Ríma bolo vtedy na Slovensku!!!!!! 
Slováci sú jediný duchovný aj právny nasledovník Veľkomoravskej ríše a aj starého Uhorska 
z doby pred r. 1750 n.l. Maďarský národ a aj maďarčinu doslova „vymysleli“ po r. 1750 n.l. Celé
dejiny Maďarska sú doslova vyfantazírované nezmysly..... Maďari sú geneticky a aj pôvodne 
jazykovo Slováci!! Preto my Slováci citlivo – ale dôrazne a jasne argumentačne – vysvetľujme 
„pomúteným“ ... akože Maďarom...., že Maďarský národ je vymyslený a neexistuje a Maďarčina 
je umelo vytvorený jazyk z turečtiny... A ináč, tak isto je to aj s Rumunskom.... Z jazyka 
Rumunských Valachov, ktorí prišli na stredné Slovensko, Štúr vytvoril spisovnú slovenčinu.... 
Neviete? Rumunčinu tiež vytvorili umelo z latinčiny okolo r. 1800 n.l... Za všetkým bol 
Vatikán... Vatikán rozdelil nás Slovenov na Slovákov, Maďarov a Rumunov!!!!  Ďalej... 
slovenčina je najpodobnejšia všetkých slovanským jazykom... je akési „esperanto“ pre slovanské 
jazyky. Zaujímavé, však? Prečo sa tak stalo?...
Vy kňazi, farári... vzdelávajte sa a čítajte nielen moje knihy. Je skoro isté, že moju knihu 
„Kresťanská civilizácia je omyl“, ktorú som napísal asi pred 10 rokmi, ste nečítali... Je to 
dôkladná analýza Biblie...  Už pred 10 rokmi v tejto analýze Biblie dokazujem, že Biblia je 
totálne sfalšovaná... Skutočne vy Slovenskí farári nechápe .... s vašou Slovenskou genetikou 
a teda možnosťami „duchovnej úrovne“, že Vatikán je Satan?? 
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Myslite a pripravujte sa všetci „v podzemí“ na konečnú vzburu a zničenie tohto Satanského 
Vatikánu... a ich sionistov a „vymyslených“ židov. Teda, treba zničiť Vatikán. Nielen duchovne, 
ale aj skutočne... Ako to Vatikán urobil aj Slovenským Árijcom – potom Veľkej Tartárii okolo r. 
1812, keď ničením Tartárie tie svine Satanské „mimozemské entity“, napojené na Vatikán, tým 
vytvorili atómovú zimu a zničili klímu na Zemi ... . Toto zásadné poškodenie klímy na Zemi tu je
ešte aj po 200 rokoch!! Je tu zima a pritom tu predtým bolo tak príjemne teplo.... Grónsko bol 
zelený ostrov!!!!!!!! Teraz je to svet ľadu a snehu.... V Ruskom Peterburgu rástli palmy 
a v budovách nemali žiadne kúrenie pre zimu..... V južnom Švédsku pestovali vinič... Mám 
pokračovať??... ha, ha. Ak to neviete, tak ste totálne nevzdelaní....... Veríte sionistickej Západnej 
demokracii?? Ste možno aj hlúpi... Prečítajte si moje iné knihy.  Tých zločincov Satanistov 
z Vatikánu musíme my Slovania (Sloveni) zničiť!! Ináč ten Vatikánsky Satan zničí nás! Nie je 
iná možnosť!!!!

A teraz poďme k podstate tejto kapitoly.
V Biblii zostalo niekoľko textov, článkov, ktoré tým Satanistom nejako ušli... Oni jednoducho na
ich duchovnej úrovni v r. okolo 400 n.l., kedy sa „vytvárala Biblia“, nechápali texty, ktoré boli
nad ich  duchovné možnosti  tieto  texty chápať...!!  Pre  súčasnosť niektoré  texty  začínajú  mať
strašidelný a šokujúci význam.... Píšem moje nové analýzy týchto proroctiev, ale ako vždy, neviem, či sa zasa
nemýlim, ako som sa zmýlil aj s „nádejou“.... Prečítal som tieto proroctvá len 4 krát, písal som teda moje analýzy
a ich opravoval  len 4 krát...  (Nemal  som viac  času...  musím pracovať  a živiť  rodinu...  nie  som štátom platený
„humanistický profesor“, ktorý nič nerobí, ničomu nerozumie... ale dostáva „dobrý“ plat...) Pretože som nemal čas,
sám pochybujem o pravdivosti mojich analýz. Ja pesimisticky odhadujem, že moje výklady týchto proroctiev sú
pravdivé max. z 80-85 %! Ale možno som veľký pesimista?.... ha, ha. Ďalej citácie z Biblie.

16.1 Zjavenie Jána 13/16
1 Videl som vystupovať z mora šelmu, ktorá mala desať rohov a sedem hláv; na rohoch desať
diadémov a na hlavách rúhavé mená. 2 Šelma, ktorú som videl, podobala sa leopardovi; nohy
mala ako medveď a jej tlama bola ako tlama leva. Drak jej dal svoju silu, svoj trón i veľkú moc.
3 Jedna z jej  hláv bola akoby smrteľne ranená, ale jej  smrteľná rana sa zahojila.  Celá zem
obdivovala šelmu; 4 klaňali sa drakovi, že dal moc šelme, a klaňali sa aj šelme a volali: „Kto je
podobný šelme a kto môže s ňou bojovať?“ 5 A dostala tlamu, aby hovorila veľké veci, aby sa
rúhala, a dostala moc pôsobiť na štyridsaťdva mesiacov. 6 A aj otvorila tlamu, aby sa rúhala
Bohu, aby sa rúhala jeho menu a jeho stánku i tým, čo bývajú v nebi. 7 A bolo jej dovolené viesť
vojnu proti svätým a zvíťaziť nad nimi. Dostala moc nad každým kmeňom, ľudom, jazykom a
národom. 8 Budú sa jej klaňať všetci, čo obývajú zem, ktorých mená nie sú zapísané od počiatku
sveta v knihe života Baránka, ktorý bol zabitý. 9 Kto má uši, nech počúva: 10 „Kto má ísť do
zajatia,  pôjde  do  zajatia.  Kto  má  byť  zabitý  mečom,  musí  byť  mečom,  zabitý.  V  tomto  je
trpezlivosť a viera svätých.“ 11 Potom som videl inú šelmu vystupovať zo zeme. Mala dva rohy
podobné baránkovým, ale hovorila ako drak. 12 Vykonáva všetku moc prvej šelmy pred jej očami
a pôsobí, že sa zem a jej obyvatelia klaňajú prvej šelme, ktorej sa zahojila smrteľná rana. 13 A
robí veľké znamenia, ba spôsobuje, že aj oheň z neba pred zrakmi ľudí zostupuje na zem. 14 A
zvádza obyvateľov zeme znameniami, ktoré môže konať pred očami šelmy, nahovára obyvateľov
zeme, aby urobili obraz šelme, čo má ranu od meča a ožila. 15 A bolo jej dané, aby do obrazu
šelmy vložila ducha, aby obraz šelmy aj hovoril a pôsobil, že každý, kto sa nebude klaňať obrazu
šelmy, bude usmrtený. 16 A pôsobí, že všetci, malí i veľkí, bohatí i chudobní, slobodní aj otroci,
prijímajú na pravú ruku alebo na čelo znak, 17 a že nik nemôže kupovať alebo predávať, iba ten,
kto má znak: meno šelmy alebo číslo jej  mena. 18 V tomto je múdrosť: Kto má rozum, nech
spočíta číslo šelmy; je to číslo človeka a jeho číslo je šesťstošesťdesiatšesť.
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Moje komentáre k     jednotlivým vetám :
1. Veľmi ťažký „Jungovský archetyp“...  Postupne.  Šelma je sila....  a aj zabíjanie a zlo.

Šelma  je  aj  individualizmus.....  Vystupovať  z mora,  to  je  z  vody a teda  z podstaty  existencie
života a ľudstva na tejto planéte, ktorá je spojená s vodou... More je súčasne „slané“... Ale soľ je
základ  života  všetkých  živočíšnych  druhov  na  Zemi.  Ľudia,  ktorí  majú  nedostatok  soli,  tak
predčasne zomierajú vo veku cca 40-50 rokov... Naopak, ľudia, ktorí majú dostatok soli, teda
chlóru (podrobne v moje knihe NV), sa dožívajú 80-100 rokov, v závislosti aj od iných kritérií!
Ale chlór je základný biogénny prvok a preto sa vždy hovorilo „soľ nad zlato“.......  
Desať  rohov  a sedem hláv? Rohy sú  znak  :  pohlavnej  zvieracej  sily,  znak  samcov,  aj  znak
Baalovho satanizmu (Baal bol starý Babylonský Satanský „krvavý“ boh)  s ľudskými obeťami
a pojedaním mäsa  zabitých  ľudí  a pitím  ich  krvi.  Je  to  proroctvo,  že  z počiatkov  genetickej
existencie vystúpi Satan, starý predpotopný Baal, ktorý bude extrémne silný... pretože bude mať
10 rohov „Satanových Baalových“? 
Ďalej 7 hláv? V Baalovom Satanistickom obrade je 7 číslo tých, ktorí sú myslením priemerní
a tých Baal má vyvraždiť... Desať rohov zjavne nesúhlasí zo 7 hlavami. Teda 10 rohov bolo na
iných hlavách, ako bolo tých 7 hláv...  Na rohoch 10 diadémov?? Teda na každom rohu jeden
diadém? A čo je to ten diadém? .... Na internete sa píše, že Diadém je hviezda v súhvezdí „Vlasy
Bereniky“. Aj keď je označená „alfa“, nie je najjasnejšou hviezdou. Má jasnosť len 4,32 mag. Je
to  dvojhviezda  pozostávajúca  zo  zložiek,  ktoré  sa  navzájom  obehnú  za  25,85  rokov.  Teda
Diadém predstavuje 2 hviezdy!  Je to duálny princíp existencie tohto Satanovho vesmíru....  Aj
čínsky princíp jing/jang je tiež dualita..... ale ak čínska filozofia k dualite nepozná druhý zákon
tohto vesmíru a to Hierarchiu, tak to je znak Satanovej moci... Pretože opakujem, tento vesmír
vytvoril Satan s využitím energie Boha... Preto Vatikán je „šialený“ z toho „Svätého ducha, ktorý
je súčasťou „Svätej  trojice“. Ten Vatikánsky Biblický „Svätý duch“, je skutočný a je to  duch
Boha v celom tomto vesmíre a napriek tomu, že vesmír vytvoril Satan, tak vládu nad vesmírom
má božský „Duch“.
A na hlavách rúhavé mená ... Počet hláv je 7. Teda sú to hlavy – „numerologický odkaz – tých
priemerných, ktorí majú byť zavraždení... a preto na ich hlavách, sú aj „rúhavé mená“..... pretože
tí, ktorí sa rúhajú, musia byť potrestaní. Ale oni aj nechápu, že sa „rúhajú“, pretože „neveriaci“,
ktorí však veria v zločineckú demokraciu, nechápu, že demokracia je dokonalý Satanov systém...
Preto sú doslova označení na hlavách, že nad nimi má moc Satan.... 

2. Leopard je asi najinteligentnejšia mačkovitá šelma... Nohy medveďa znamená veľkú
silu...  ale možno aj zradu Ruského medveďa?....  Rusko je v súčasnosti  ovládané židmi a Rusi
Slovania nemajú skoro žiadne slovo vo svojom vlastnom štáte... Ako židia-Trockisti zavraždili
Stalina, tak sa zmocnili vlády nad Ruskom! Tlama leva, znamená veľká sila v stisku čeľustí leva.
Lev (okrem sibírskeho tigra, ale tento prorok určite nepoznal sibírskeho tigra, tak sa „odvolal“ na
leva“)  je  preto  pre  tohto  proroka  znak  „vojenskej  sily“  a stisku  „obetí-koristí“  tohto  leva.....
Drak, to je odkaz na Čínu!!...  A teda Čína zradila Rusko? Čína podporila svojou mocou túto
šelmu - Satanistickú moc – dokonca Čína vsadila na to svoju existenciu? A všetku moc, teda
energiu?!
To nejako nesedí, že všetci „spievajú“ o fantastickej spolupráci medzi Ruskom a Čínou... ha, ha. 

3. Jasné.... jedná hlava Satanského Vatikánu už bola zničená Slovanskými kniežatstvami
z Panónie  (Podunajska)  a Karpatska?  Rímska  ríša  bola  zničená...  nami  Slovenmi.  Ale  Satan
povstal  z popola...  V čase  Rímskej  ríše  všetci  obdivovali  tento  „skurvený“,  zločinecký
a otrokársky  neľudský  Satanov  systém  moci!!  Všetci  duchom otroci  sa  podriadili  Satanskej
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Rímskej moci... až na Slovenov z Karpatska a Podunajska.... My Sloveni...., naši predkovi, sme
zničili Rímsku ríšu, .. toho Satana na tejto planéte!! Ste komplexne nevzdelaní, ak stále veríte
v sťahovanie národov po páde Rímskej ríše, ak je už min. 20 rokov geneticky dokázané, že je to
nezmysel a že my Slováci sme z 85 % potomkovia predkov, ktorí tu žili už pred 8000 rokmi.?
Čítajte nových slovenských dejepiscov ako O. Cvengrosch, A. Dolog, C. A. Hromník ....
Potom, ako naši predkovia z Karpatska a Panónie síce zničili Rímsku ríšu, ale napokon podľahli
Vatikánskemu sfalšovanému kresťanstvu...., tak všetci začali obdivovať tohto Satana... ha, ha. Je
to logické a aj dejinne to presne sedí.

4. Klaňali sa Číne?, a teda čínsky drak dal moc šelme? Teda Čína umožnila v súčasnosti
Rímskej Satanskej sile ovládnuť Európu a Svet?  Proroctvo jasne hovorí, že Rímsky Satan sa
spojí... s Čínskym drakom!! 

5.  Šelma,  teda  Satan,  dostala  možnosť  hovoriť  cez  svojich  nemysliacich,  ale  s ich
„masovými“  papuľami....  teda  veľa  papúľ  dokopy,  tak  veľká  tlama......  Tak  „šelma“  dostala
obrovské mediálne možnosti,  aby „neskutočne“  klamali...  Obmedzenie možnosti  „masívneho“
klamania na 42 mesiacov je problém. Kedy sa  má určiť dátum začiatku klamania? Pretože tento
čas  určuje,  kedy  sa  začne  posledná  atómová  vojna...  Ja  si  myslím,  že  odpočívanie  času  42
mesiacov začalo  od Medzinárodnej  konferencie  „demokratických štátov“,  ktoré  zorganizovali
USA, myslím 9.12.2021....  Dokazujem v mojich knihách,  že  demokracia  je vrchol  duchovnej
degenerácie tejto Satanskej Vatikánskej zločinnosti na tejto planéte. Alebo začiatok „klamania“
bolo vo februári 2020, ako sa rozbehol celosvetový sionistický podvod s koronavírusom? Tento
dátum sa mi zdá reálnejší.  Takže ak počítam, tak posledná atómová vojna vypukne auguste r.
2023.... Zaujímavé, že to sedí s tým, že Nostradamus vo svojich 4-veršoch napísal, že „atómová“
vojna v Európe vypukne v auguste... ha, ha. Síce Putin v r. 2016 prehlásil, že veľká vojna môže
vzniknúť okolo r. 2025, ale ja si myslím, že Putin bol optimista.

6. Jeho stánok sú kostoly... Ako môže mať táto „šelma“ sebavedomie? Musí vedieť, že aj
v kostoloch farári zradili Boha? Ale Satan sa cíti silný aj v „nebi“, teda v záhrobí... Ha, ha. Píšem
v mojej prvej knihe DjePO, že Satan významne obsadil aj iné dimenzie a „záhrobie“... ale aj tak
je to pre Satana len „labutia pieseň“... Boha nie je možné poraziť, z princípu jeho existencie...... 

7.  Ja  jasne  dokazujem,  že  Boh  a Satan  boli  pred  vytvorením tohto  Vesmíru  dopredu
dohodnutí!! Prečítajte si moju knihu Obroda Slovanov... Ale Satan dohodu nedodržal... Z tejto
vety plynie, že zomrie veľká časť ľudskej populácie. Budete zomierať hlavne vy, ktorí ste uverili
Vatikánskemu Satanovi.

8. Tento článok je zložitý. Takže tí, ktorí sú nie zapísaní od počiatku Sveta, sú všetci slabí
a hlúpi a Satan ich ľahko ovládne.... Teda len tí, ktorých reinkarnácie sú staré, tak staré, že tu
v tomto  vesmíre  boli  pred  vznikom ľudstva  na  tejto  planéte,  len  tí  ľudia  budú  nezávislí  od
prichádzajúceho  Satana....  Vynikajúco...  Ja  sa  takým cítim...  ha,  ha!  Už  sa  teším na  boj  so
Satanom.... Vyhrám určite! Každá materiálna smrť nás strašne posilňuje... Nikdy na nás Satan
nemá  šancu!!  Fyzická  smrť  pre  nás  neznamená  nič....  Len  to,  že  sme  nemohli  realizovať
v materiálnom  vesmíre,  čo  sme  všetko  mohli...   Život  baránka  je  život  ľudí  duchovných
otrokov....  Chovajú  sa  ako  ovce,  ktorých  potom  obetujú  a zabijú.  Ale  teda  tento  duch
priemerných ľudí bol zabitý?! Takže to znamená, že títo priemerní ľudia už sú duchovne ako
„zombí“,  boli  duchovne  zabití?!...  Vidíme  dôsledky  koronavírusovej  vakcinácie,  ako  tí
vakcinovaní sa stávajú duchovne ako „zombí“... bez života... len materiálne ešte existujú... ale
ich myslenie je už totálne ovládané Satanom... A v knihe OS v Kapitole 31 doslova píšem, že
život je len myslenie!!!!!!!!!!
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9. Kto nie je schopný myslenia,  nepočuje nič!! Dokonale som to dokázal v mojej knihe
OS.

10.  Budúcnosť bola  dávno predurčená....  Ale nebolo  detailne  určené,  kto  bude zabitý
a nemá možnosti sa duchovne „obrodiť“?? Pretože starodávny Slovanský „kolovrat času“, ktorý
opisuje opakovanie času v dekádach miliónov rokov určuje len „globálne vesmírne“ opakovanie
už starého, ale to nie je opakovanie osudov a reinkarnácii každého konkrétneho človeka.  Ale
píše  sa  jasne,  že  neveriaci  a slabí  budú zabití.  A s tým súhlasím...  Teda  „trpezlivosť  a viera
svätých“ ...?  Je to  asi  aj  odkaz  na Bohov,  ktorí  pre  nás  ľudí  sú bohovia,  aj  keď sú hierarchicky podriadení
jedinému „stvoriteľovi a produkujúci Ducha“. Naše staré Slovanské Védy vyznávali veľa Bohov a bolo to logicky
správne. Pretože oni sú veční a aj keď podriadení Bohu, tak pre nás ľudí, ako veční, sú určite ako bohovia!!

11. Zo Zeme? Iná šelma? Teda z ohňa jadra tejto planéty? Teda z „pekla“? Má menej
rohov... Teda má menšiu „silu“, je to podriadená „existencia“ hlavnej šelme... Satanovi. Ale boli
spojení s drakom a teda s Čínou? Takže ich moc sa zmenšovala?  Teda moc Číny sa po tomto čase
Satanovej moci na Zemi začne zmenšovať na úkor posilňovania Ruska? Pretože je jasné, že Západná civilizácia aj
s USA už totálne zdegenerovala a ich degenerácia sa už nedá opraviť  a preto táto civilizácia bude zničená!

12. Jasne to ukazuje na Čínu a jej spojenie so Západom a Vatikánom!! Teda Čína „hojí“
smrteľnú ranu Vatikánu a celému Západu od Slovenov a Slovanov?! Teda Čína nie je spojenec
Ruska, ale je to úhlavný Vatikánsky spojenec a nepriateľ Slovákov aj všetkých Slovanov? 

13.  Atómové  zbrane?  Čína  ukazuje,  že  má  tiež  atómové  zbrane...  Však  Rusi,  teda
Slovania Rusi, naši Slovenskí bratia, ich vyvraždíme.... tých „duchovne poškodených“.... Čínu....
ak sa nespamätajú zo svojho Vatikánskeho Západného Satanského blúznenia.... Vieme, že Čína
má svojich občanov len za otrokov.....

14. A táto menšia šelma, ktorá má len 2 rohy, ale slúži „prvej šelme“, klame a podvádza
ľudí, aby ich prinútila duchovne „oživiť“ prvú strašnú šelmu....  teda toho najväčšieho Satana!
A tá prvá šelma má strašnú ranu od meča.... ha, ha. To bolo zničenie Rímskej ríše nami Slovenmi
z Podunajska a Panónie...  Nechápete,  prečo satanský pápež bol v Maďarsku len 6 hodín a na
Slovensku  4  dni??  To je  preto,  že  Vatikán  vie,  že  na  Slovensku sa  začína  prebúdzať  duch
dávnych slávnych Slovenov, našich predkov..... Dúfajme, že naše deti toto prebudenie už skoro
dokončia! Ale je už na Slovensku silná „decentralizovaná-nepoznaná“ skupina mužov, ktorí už
vedia, ako nás Vatikán okradol a oklamal!

15.  Ak sa do  obrazu Šelmy dá  duch...,  tak  to  by bol  koniec  tohto  vesmíru.  Preto  ja
absolútne neverím.... aby „šelma“ (teda Satan) získala niekedy silu Ducha... Bude to len „obraz“
šelmy a teda nie skutočnosť.... skrátka bude to podvod.... Neverte. Je to štandardné Vatikánske
strašenie... bu, bu, bu, bu... strach a strach... bojte sa, bojte sa.... Ale vystrašení vatikánski veriaci
ale  aj  pripečení  nevzdelaní  „demokrati“...  skutočne  Satanovi  podľahnú!!  Strach  je  najbližší
spoločník Satana! 

16.  Toto proroctvo jasne dokazuje,  že sa jedná o súčasnosť. Pretože ak nebudete mať
„kovid“ pas a iné „kovid“ nezmysly fašistické..., tak nemáte požadovaný „znak“. Ale požaduje sa
znak na čele alebo na ruke... To sa už pripravuje, že ľudia budú mať čipy na ruke, alebo na hlave!
Smejem sa, ako to mohol ten prorok tak dopredu vedieť? Aké sily duchovné pôsobia v tomto
vesmíre, že prorok, ktorý predpovedal udalosti, ktoré sa odohrajú o 2000-2500 rokov neskôr? Čo
to je? To určite nie je žiadna „materialistická“ primitívna veda 21. storočia....?? Je jednoznačne
jasné,  že súčasná „demokracia“,  už nie je žiadna demokracia,  aj  keď ja mám demokraciu za
totálnu hlúposť, ale tento systém štátnej moci (Vatikánsky a Satanský) v r. 2021-22 je už jasný
„fašizmus“.... 
A naivní „veriaci“ vo Vatikán aj demokraciu.... nechápu, že je to definitívny koniec toho, čo tu
bolo posledných asi 300 rokov! Budete donútení sa dať „označkovať“, ako dobytok... A tak sa
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jasne  stotožníte  s myslením,  že  ste  otroci  a teda  neschopní  myslenia....  Tak  čo  s takými
hlupákmi?? Do hnoja! ... tak hovoril môj profesor chémie na strednej škole.... ešte za socializmu
v Banskej Bystrici  – tú školu po „kľúčovej  nežnej  revolúcii“  zrušili...  Tento profesor bol tak
zúrivý z lenivosti mladých ľudí.... Ako študent, som si zapamätal jeho ducha a     myslenie na celý
život!!

17. Smejem sa.... jasný znak súčasnosti!! Však toto musí byť jasné aj pre vakcinovaných
nechápajúcich. Ak vy nevakcinovaní nemáte QR-kód a iné doklady... tak si nemôžete už ani nič
kúpiť a ani nebudete môcť pracovať.... Technika je bezduchá... Len človek, ktorý stratil spojenie
s Duchom Boha sa začne spoliehať na techniku Satana. Píšem na  www.obrodaslovanov.sk, že
Akašické pole je „bezenergetické“ pole Satanové.

18. Číslo šelmy a teda Satana je 666. Mimochodom aj CERN v Švajčiarsku je označené
číslom 666. A vraj tam inštalovaná socha boha Šivu, bola „iniciovaná“ krvavou ľudskou obetou
pre  Satana,  pretože  vraj  Šiva  je  boh  ničiteľ  vesmíru....  Neverím,  možno  boh  Šiva?  Ale  on
neexistuje! Existuje len duálny bod Šiva/Živa, ktorý je presný opak. Ale to je zasa finta Satana...
povie Šiva... ale nepovie, že tento boh Šiva je duchovný Satanov plagiát,  pretože existuje len
Šiva/Živa.  A že je to číslo človeka?? Teda prorok označuje ľudí v súčasnej dobe za „neľudí“
a sluhov Satana? Však Biblia hovorí, že ľudia sú „opak“ Satana.... Ale prorok hovorí, že ľudia
v tejto dobe budú rovnakí „duchom“ ako Satan!  Že číslo Satana 666 je aj číslo človeka? .... ha,
ha... A viete, aký je nekonečný rozdiel medzi Západnou civilizáciou a Slovanskou civilizáciou?
Podrobne som to  analyzoval  v moje  knihe  OS.  Tak potom pochopíte,  že  Západ  je  Satanská
civilizácia  a Západný  človek  je  preto  číslo  666...  ľutujem...   My  Slovania  100-krát  radšej
zomrieme,  ako by sme mali  byť  zničení  „duchovne“  Satanom a stratili  spojenie  s  „duchom“
božím!!

16.2 Matúš, 24. kapitola
1 Keď  Ježiš  vyšiel  z  chrámu  a  odchádzal,  pristúpili  k  nemu  jeho  učeníci  a  ukazovali  mu
chrámové stavby. 2 On im však povedal: „Vidíte toto všetko? Veru, hovorím vám: Nezostane tu
kameň na kameni;  všetko  bude zborené.“ 3 Keď potom sedel  na Olivovej  hore a boli  sami,
pristúpili k nemu učeníci a spýtali sa ho: „Povedz nám, kedy to bude a aké bude znamenie tvojho
príchodu a konca sveta?“ 4 Ježiš im odpovedal: „Dajte si pozor, aby vás niekto nezviedol. 5
Lebo prídu mnohí v mojom mene a budú hovoriť: »Ja som Mesiáš.« A mnohých zvedú. 6 Budete
počuť o vojnách a chýry o bojoch. Dajte si pozor, aby ste sa neplašili. To musí prísť, ale ešte
nebude koniec. 7 Lebo povstane národ proti  národu a kráľovstvo proti  kráľovstvu.  Miestami
bude hlad a zemetrasenie. 8 Ale  to  všetko  bude len  začiatok  útrap. 9 Potom vás  vydajú  na
mučenie, budú vás zabíjať, a všetky národy vás budú nenávidieť pre moje meno. 10 Vtedy mnohí
odpadnú a budú sa navzájom udávať a nenávidieť. 11 Vystúpi mnoho falošných prorokov a zvedú
mnohých. 12 A pretože sa rozmnoží neprávosť, v mnohých vychladne láska. 13 Ale kto vytrvá do
konca,  bude  spasený. 14 Toto  evanjelium  o  kráľovstve  sa  bude  hlásať  po  celom  svete  na
svedectvo  všetkým národom. A potom príde koniec. 15 Keď uvidíte  ohavnosť spustošenia  na
svätom mieste, ako predpovedal prorok Daniel - kto číta, nech pochopí: 16 vtedy tí, čo budú v
Judei, nech utečú do hôr; 17 kto bude na streche, nech nezostupuje vziať si niečo z domu, 18 a
kto bude na poli, nech sa nevracia vziať si plášť. 19 Beda ťarchavým ženám a tým, čo budú v tie
dni pridájať! 20 Modlite sa, aby ste nemuseli utekať v zime alebo v sobotu, 21 lebo vtedy bude
veľké súženie, aké nebolo od počiatku sveta až doteraz a už ani nebude. 22 A keby sa tie dni
neskrátili, nezachránil by sa nik; ale kvôli vyvoleným sa tie dni skrátia. 23 Keby vám vtedy niekto
povedal: »Hľa, tu je Mesiáš« alebo: »Tamto je,« neverte. 24 Lebo vystúpia falošní mesiáši a
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falošní  proroci  a  budú  robiť  veľké  znamenia  a  zázraky,  aby  zviedli,  ak  je  to  možné,  aj
vyvolených. 25 Hľa, hovorím vám to vopred. 26 Keby vám teda povedali: »Hľa, je na púšti,«
nevychádzajte; »Hľa, skrýva sa v dome,« neverte. 27 Lebo ako blesk vzíde na východe a vidno ho
až po západ, taký bude aj príchod Syna človeka. 28 Kde bude mŕtvola, tam sa zhromaždia aj
orly. 29 Hneď po súžení tých dní slnko sa zatmie,  mesiac nevydá svoje svetlo,  hviezdy budú
padať z neba a nebeské mocnosti sa zachvejú. 30 Vtedy sa na nebi zjaví znamenie Syna človeka.
Všetky kmene zeme budú nariekať a uvidia Syna človeka prichádzať na nebeských oblakoch s
mocou a veľkou slávou. 31 On pošle svojich anjelov za mohutného zvuku poľnice a zhromaždia
jeho vyvolených zo štyroch strán sveta, od jedného kraja neba až po druhý. 32 Od figovníka sa
naučte podobenstvo. Keď jeho ratolesť mladne a vyháňa lístie, viete, že je blízko leto. 33 Tak aj
vy; až uvidíte toto všetko, vedzte, že je blízko, predo dvermi. 34 Veru, hovorím vám: Nepominie
sa  toto  pokolenie,  kým sa to  všetko  nestane. 35 Nebo a  zem sa pominú,  ale  moje  slová  sa
nepominú. 36 Ale o tom dni a o tej hodine nevie nik, ani nebeskí anjeli, ani Syn, iba sám Otec.  37
Ako bolo za dní Noema, tak bude aj pri príchode Syna človeka. 38 Ako v dňoch pred potopou
ľudia jedli  a pili,  ženili  sa a vydávali  až do toho dňa,  keď Noe vošiel  do korába, 39 a  nič
nezbadali, až prišla potopa a zmietla všetkých, tak bude aj pri príchode Syna človeka. 40 Vtedy
budú na poli dvaja: jeden bude vzatý, druhý sa ponechá. 41 Dve budú mlieť na mlyne: jedna
bude vzatá, druhá sa ponechá. 42 Bdejte teda, lebo neviete, v ktorý deň príde váš Pán. 43 Uvážte
predsa: Keby hospodár vedel, v ktorú nočnú hodinu príde zlodej, veruže by bdel a nedovolil by
mu vniknúť do svojho domu. 44 Preto aj vy buďte pripravení, lebo Syn človeka príde v hodinu, o
ktorej neviete. 45 Kto je teda verný a múdry sluha, ktorého pán ustanovil nad svojou čeľaďou,
aby jej načas dával pokrm? 46 Blahoslavený sluha, ktorého pán pri svojom príchode nájde tak
robiť. 47 Veru, hovorím vám: Ustanoví ho nad celým svojím majetkom. 48 Ale keby si zlý sluha v
srdci povedal: »Môj pán voľajako nejde« 49 a začal by biť svojich spolusluhov,  jesť  a piť s
opilcami, 50 pán toho sluhu príde v deň, keď to najmenej čaká, a v hodinu, o ktorej sa nenazdá,
51 oddelí ho a dá mu podiel medzi pokrytcami; tam bude plač a škrípanie zubami.

Moje komentáre k     jednotlivým vetám:
2. To, že všetko bude zborené, platí od zničenia Slovienskej duchovnosti a Panónie na celú 
súčasnú ľudskú civilizáciu.... Pretože Ježiš bol Sloven!
4., 5. Jasné, prišiel Vatikán a s ich sfalšovanou Bibliou!
6. Je to naplánované, ako oddeliť schopných ľudí od ľudských zvierat, biorobotov a démonov. 
Strašia a plašia vás, aby z Vás vypestovali poškodenú genetiku a teda aj zdegenerované 
myslenie? A nemajte strach!
7. Nastane všeobecný chaos a nedorozumenia medzi národmi – teda možná svetová vojna. Teda 
duchovná očista od „parazitov“... nedá sa inak.
8. Chápem, to bude len začiatok očisty...
9. Satanovi poslušné Západné národy s poškodenou genetikou (teda všetky národy okrem 
Slovanov, genetika haploskupina R1a) ... budú vraždiť tých, ktorí budú mať morálku, nebudú 
kradnúť a klamať a aj budú schopní logického myslenia – nezávislého od Vatikánu, pretože 
Vatikán je ústredné centrum Satana na Zemi. 
10. V Západnej civilizácii... kompletne... sú geneticky zdegenerovaní... udávajú sa...  Ale na 
Slovensku je už veľká časť populácie duchovne zdegenerovaná! Sú hlavne slabosi a vystrašené 
myši... Píšem v Kapitole - 4 , že sú to genetiky asi len myši a opice..., ak nie sú haploskupina R1a
a cvičení v boji a ovládaní strachu!!
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11. Satanské média vytvoria mnoho „povolaných“, ale oni, ako hlupáci, nepochopia, že vládu 
budú mať len „duchovne vyvolení“, teda morálni vodcovia!
12. Rozšíri sa demokracia... Jasne som dokázal v knihe OS, že demokraticky mysliaci sú 
duchovne zdegenerovaní. Takže láska pre demokratov neexistuje, pre nich je len právo.... ale 
demokratické právo je „čistá zločinnosť“!
13. Kto bude ďalej odmietať demokratickú všeobecnú degeneráciu a zločinnosť, tak jeho 
myslenie a duch sa stane nadradeným nad ostatnou okolitou masovou „duchovnou zberbou 
a odpadom“.
14. Dôjde ku krachu demokracie na celej planéte. Bude posledná atómová vojna, ktorá zničí 
Vatikán aj túto Satanskú Západnú civilizáciu. Putin v r. 2016 verejne prehlásil, že okolo r. 2025 
môže vzniknúť veľká vojna a preto dovtedy musí Rusko kompletne prezbrojiť armádu novými 
modernými zbraňami... Má Putin nejaké „špeciálne“ informácie „iného druhu“?
15. Sväté miesto je táto planéta. A Vatikánska Západná demokracia pustoší a ničí duchovnosť 
a vzdelanie všade. Daniel prorok predpovedal Satanskú demokraciu?
16. Vtedy vy židia, vyznávači mylného náboženstva, sa vráťte k prírode a k vyznávaniu „ducha“, 
dvojkríž, slovenský strom.
17. Byť na streche znamená mať rozhľad, mať vedomosti nad tými pod strechou.... A títo nesmú 
zostúpiť medzi ľud a brať od nich materiálne statky! Pretože v dome je to, čo sa vypestovalo, 
vyrobilo,... tam je majetok. Títo na streche sa nesmú nakaziť Satanovým majetkom v dome!
18. Človek na poli pracuje... Žije s prírodou. Je to ťažký život, práca od rána do večera a 7 dní 
v týždni.... Teda tí ľudia, ktorí poctivo pracujú... a nielen na poli, ale kdekoľvek, nesmú prijať 
ochranu od Satana! Plášť je ochrana pred dažďom a zlým počasím... Nesmiete vy duchovne silný 
byť v pohode a v teple... nesmiete prijať žiadne „pohodlie“... 
19. Ženy, ktoré sú duchovne na výrazne nižšej úrovni ako muži (teda platí pre Vatikánske 
a Západné ženy), nebudú chápať, čo sa deje a preto mnohé privedú na svet opäť duchovne nízke 
reinkarnácie a tieto ich deti ich budú duchovne trápiť! Počúvajte ženy svojich mužov. A učte sa, 
ako funguje reinkarnácia duše.
20. Buďte duchovní a spojení s duchom, potom vás nezničí ani zima a ani nedostatok potravín. 
Tí, ktorí pracujú aj v sobotu, majú lepšie predpoklady, aby blížiaci sa hladomor prežili.
21. Jasné... to bude koniec Satanskej Vatikánskej sionistickej demokracie! Bude aj veľký 
nedostatok potravín... 
22. Iné „sily“ obmedzia vraždenia ľudí, aby zomreli hlavne tí duchovne nízki. ... Smejem sa, ale 
možno tá vakcinácia mRNA vakcínami vymedzí práve tých, ktorí odolajú a nedajú sa 
vakcinovať, od tých, ktorí ostatní zomrú? Zdá sa to reálne! Ale myslím si, že ďalšie triedenie 
bude posledná svetová vojna. Myslím si, že táto vojna vypukne okolo r. 2025, ako píšem už v r. 
2018  v knihe OS.
23. Súhlas...
24. Ako ja píšem, ako funguje Satan. Napíše 90-95 % pravdy a 5-10 % „zásadného“ klamstva 
a tak oklame aj veľmi schopných mužov. Čítajte moje knihy, ako Vám klamú!!
26. Je na púšti... teda je sám a v prostredí, ktoré je smrteľné. Ale ten prorok práve preto oklame 
ľudí, ktorí mu budú veriť. Teda nemáme my ľudia týmto veriť a nemáme im vychádzať 
v ústrety... Skrýva sa v dome? To znamená, že nechce tento Satanista, aby sme vedeli, že existuje
a ak už existuje, ako vyzerá... Skrýva sa pred nami ľuďmi! 
27. Syn človeka príde z východu, teda od Árijcov, sibírskych Slovanov? A myslením oslní aj 
Západnú už zdegenerovanú civilizáciu. 
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28. Okradnutých, teda materiálne „umŕtvených“ demokraciou pred konečnou vojnou v r. 2025, 
budú sa na nich chcieť priživiť aj vodcovia duchovne krachujúcich národov a štátov. 
29. Jasné, atómová vojna. Atómový prach zatmie oblohu a nebude vidieť ani mesiac a ani 
hviezdy.....
30. Mimozemšťania? Určite! Ale budú to ľudstvu priateľsky naklonení mimozemšťania.
31. Mimozemská armáda začne robiť poriadky so Satanovým Vatikánom.
32. Ale po Slovensky : „Marec, poberaj sa starec“. Chápete?
34. Súhlas, nebude zničená táto zdegenerovaná demokratická populácia, dokiaľ nevznikne táto 
atómová vojna! Tá vojna je nevyhnutná!!
35. Hmota má obmedzenú životnosť, ale duch, ktorý prekročí „Hranicu smrti“ (moja kniha OS) 
je nekonečný.
36.  Teda budúcnosť je stále nepredvídateľná, pretože Boh umožnil možné zmeny a korekcie 
nastaveného plánu! Ale isté je len to, že Satan bude zničený.
37. To je vážne... bude opäť geologická katastrofa? Píšem v mojich knihách, že duch a hmota sú 
vzájomne na sebe závislé. Teda myslenie ovplyvňuje hmotu. Takže súčasné „zlé“ myslenie 
vyvolá reakciu hmoty podľa myslenia človeka?? Ja som si tým istý!! Takže Vaše zlé myslenie 
vyvolá geologickú „hmotnú“ reakciu, aby ste dostali to, čo chcete.... teda vás zničí! 
39. Príchod „syna človeka“ bude „nepozorovaný“. Nikto si toho nevšimne! Chápem. Však ak by 
Vatikán vedel, že kto je „syn človeka“?, tak by ho okamžite zavraždili!!
40. Smejem sa, ale je to presne moje rozdelenie ľudí do 2 kást.... Študujte moju teóriu o „Hranici 
smrti“, aj v knihe OS.
41. Dve duše... budú žiť život... ale jedná bude „zošrotovaná“ a druhá duša sa ponechá pre ďalšie 
testovania...
42. Preto sa neustále vzdelávajte a neustále „pochybujte“ o tom, či sa nemýlite! Môj absolútny 
súhlas, v tom sa vidím.
43. Ak by Boh vedel, kedy Satan vytvorí tento zločinecký demokratický Vatikánsky sionistický 
systém, tak by sa pripravil. 
Alebo iná verzia analýzy tejto vety : Ak by ľudia vedeli, ako demokratický systém umožňuje 
kradnúť a klamať a ako základné filozofické princípy demokracie odporujú základným zákonom 
tohto vesmíru, ako demokracia umožňuje zločincom kradnúť?, tak by demokraciu zrušili! Ale 
preto Satanská demokracia vnikla do všetkých štátnych štruktúr a všetky nezávislé štátne 
organizácie a úrady sú v demokracii mafiánske štruktúry!! 
44. Nie je jasné, kedy vypukne posledná atómová vojna.
45. Prorok sa pýta, kto je teda „morálny“, duchovne nadradený pre riadenie tých „ostatných“? 
Aby pod ich vedením dočasne žili? Pretože príde nové náboženstvo!
46., 47 Takýto „duchovný“ subjekt bude mať Hierarchicky nadriadené právo vládnuť – teda 
koniec tejto sfalšovanej Vatikánskej demokracii.
48.-51. To je jasné! Počíta sa aj s klamármi a pokrytcami... „Vodu kážu, ale víno pijú“....

Viem, že táto kapitola je 10 krát „ťažšia“ ako akékoľvek iné kapitoly. Aj pre mňa bola táto 
analýza podstatne ťažšia, než napísanie ostatných kapitol. Ale som rád, že zasa môžem 
pochybovať o mojich názoroch, či sa nemýlim? Však citujem proroctvá z Biblie? A pritom 
tvrdím, že Vatikán, ktorý vytvoril Bibliu je sídlo Satana? Alebo aj vo Vatikáne sú sily Boha 
a jeho Ducha, ale o tom nevieme?
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17. Ako Vatikán rozdelil nás Slovenov a tým nás kolonizoval

„Maďari sú naši bratia slovenskí.“ My sme boli „Horniaci“ a oni „Dolniaci“ - Uhri. Slováci aj 
Maďari sme Uhri - Slovania!!  Je to nezvratne geneticky dokázané už aspoň 20 rokov! 
Maďarčina je umelo vytvorený jazyk z tureckého nárečia židovskými obchodníkmi, keď bolo 
Turecko vytlačené z Uhorska. Toto rozdelenie Uhorského národa slovanského bolo organizované
Vatikánom a Západom. Oni sú hlavní nepriatelia Uhrov – teda Slovákov aj Maďarov!!
Ako ťažko súčasný maďarský národ (umelo vytvorený jazykový národ), naši slovenskí bratia – 
trpia, môže byť zrejmé žiaľ aj z počtu samovrážd. Údajne najviac samovrážd na Svete  v 20. 
storočí na počet obyvateľov bolo v Maďarsku. Strata jazyka a duchovného kontaktu s predkami 
zákonite vyústilo v celoživotný smútok súčasného Maďarského národa, našich bratov Dolniakov 
Uhrov. Naši Uhorskí bratia, keď stratili spojenie so svojimi predkami, tak u nich vznikli veľmi 
žialivé a melancholické „ľudové“ piesne. Počúvali ste maďarské ľudové piesne? 
Veľmi smutné.... A prečo sú smutní, keď majú také dobré prírodné a klimatické podmienky pre 
život?.... Len preto, že stratili „svoje korene slovenské“. Táto strata spojenia s predkami je ich 
večný bôľ a žiaľ....
Keď som v Maďarsku a hovorím s Maďarom trochu dlhšie, či už zle rusky alebo anglicky ...., 
vidím mu v očiach, že je rád, že sa so mnou „Slovákom“ stretol.... Vidím na ňom, že je Uhor-
Slovák, aj keď nešťastným osudom teraz rozpráva umelým maďarským jazykom .... Zo 100 
Maďarov cítim, že až 95 je duchovne vnútorne šťastných, keď sa dlhšie rozprávajú so mnou 
Slovákom – taká je moja skúsenosť za posledných 10-15 rokov, ako chodím do Maďarska. A ak 
budete prechádzať nejakú hranicu medzi Maďarskom a ostanými štátmi a budete so Slovenským 
pasom... tak tam budete cítiť tú „Maďarskú ľudovú“ spolupatričnosť s nami Slovákmi....Otvorene
prehlasujem, že mám Maďarov rád! Maďari sú duševne a duchovne Sloveni! V Maďarsku majú 
fantastický guláš, halásle ... a biely chlieb. Ale som šokovaný, ako sú Maďari medzi sebou zlí. 
Slovák to nepochopí, čo Maďari zlé robia sami medzi sebou. „Zlá myseľ“ v Maďarsku je ťažko 
predstaviteľná pre Slovákov. Trochu to vidíme na južnom Slovensku, ale v Maďarsku je to 
násobne horšie. Maďar Maďarovi neverí nič. Ale ja už viem, že Maďari sú v hĺbke duše dobrí 
ľudia – sú Uhry...! Je to len nešťastné obdobie....... boli oklamaní!! Všetci ich oklamali – 
Vatikán, Západ, Židia .... Turci. Je to vesmírna duálna reakcia – podvod za podvod. My Slováci 
musíme pomôcť našim Maďarom – Uhrom. Musíme našich bratov „vyrvať“ z pazúrov 
západného Satana. Hovorme im otvorene, že pravda je taká, že oni sú Uhri-Slováci. Je jasné, že 
toto budú zásadne až agresívne odmietať..... je to bežná reakcia oklamaných! Nebudú nám 
Slovákom-Uhrom na začiatku veriť!! Ale nepoľavme, pretože my Slováci máme pravdu! My 
Uhry – Slováci musíme chápať strašný duševný bôľ našich bratov Maďarov-Slovákov. My Uhry 
sme boli najviac ničení Vatikánom a Západom. Oni - južní Uhri-Dolniaci - boli podstatne viac 
vraždení Turkami a islamom ako my Slováci-Horniaci. My všetci Slováci musíme chápať strašné
duševné rozpoloženie každého človeka v Maďarsku – južnom Uhorsku. A aj celého národa 
Maďarov – dolniakov Uhrov........ Boli oklamaní ....A ďalej im klamú... Nemajú budúcnosť...... 
Nie!! Majú budúcnosť! My spolu Maďari aj Slováci, teda Uhry, máme budúcnosť. Teda my Uhri 
(Slováci aj Maďari) máme budúcnosť, ale musíme sa spojiť! Čítal som na internete, že 
budapeštiansky filozof a spisovateľ Arthur Koesler vyslovil kedysi nadčasovú myšlienku : „Byť 
Maďarom je kolektívna neuróza“. 
Som hlboko duševne presvedčený, že my Uhri sa musíme opäť spojiť, aby sme dokázali spoločne
prežiť. Maďari nie sú ani Ugrofíni, ani Turci, ani žiadny turkický národ (ako som čítal novú 
verziu klamstva „imperiálnych“ protiUhorských kruhov „Západu a Vatikánu“ na internete 
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v septembri 2018). Maďari sú Uhri – teda Slováci, starí Sloveni. Preto Maďari sa musia čo 
najskôr opäť naučiť hovoriť po slovensky. Keď sa Maďari naučia slovensky, tak sa potom určite 
obnoví spoločný historický štát Uhorsko. Navrhujem, že hlavné mesto bude novo vybudované 
v oblasti súčasného Lučenca na Slovensku, alebo v Maďarsku! 
Slovenčina je akési „esperanto“ pre Slovanov? Slovenčina je najzrozumiteľnejší a najbližší jazyk 
pre všetky ostatné slovanské jazyky! Chápete? Slovenčina a Slovenský (pôvodne Uhorský) národ
je ten prapôvodný zdroj myslenia a aj vzniku. Naši všetci potomkovia Uhry : Slováci, Maďari aj 
Rumuni, sa musíme vrátiť k odkazu našich predkresťanských predkov.....  Po 2. svetovej vojne sa
posunuli hranice Poľska na Východ (na úkor Nemecka) a asi 30 % súčasného Poľska sa stali 
obyvatelia bývalého Nemecka. A títo Nemci sa všetci naučili poľsky za 5 až 10 rokov... Preto, ak
sa v Maďarsku uzákoní slovenčina - jazyk predkov - ako druhý paralelný jazyk, tak naši bratia 
Uhri Dolniaci v Maďarsku sa naučia po slovensky najneskôr do 10-15 rokov!! 

Ale aj súčasní Rumuni sú naši slovenskí bratia. Rumunskí Valasi, ktorí prišli v 15. až 17. storočí 
z Rumunska (ktoré v tom čase neexistovalo!) na stredné Slovensko, boli Slovania, doslova 
Sloveni. Z jazyka Valachov z Rumunska – na strednom Slovensku 19. storočia – vznikla 
spisovná slovenčina...... Štúr vytvoril spisovnú slovenčinu zo slovenského valaského nárečia 
„Rumunov“ na strednom Slovensku...!! Chápete vy nevzdelanci? Chápete, ako nás Vatikán 
a Západ podviedol a oklamal? Ešte na začiatku 18. storočia všetci „Rumuni“ rozprávali len po 
slovensky!! Preto aj „neexistujúci Rumuni“ sa musia opäť naučiť jazyk svojich predkov a teda aj 
„Rumuni“ budú s nami v spoločnom štáte „Uhorsko“, alebo Veľkomoravská ríša.

V „Rumunsku“ sa ešte do 18. storočia používal slovanský jazyk ako jazyk liturgický. Po 
roku 1815 novozavedená latinská abeceda postupne v Moldavsku a Valašsku nahrádzala cyriliku 
a do konca 19. storočia ju úplne vytlačila. Cyrilika sa v „Rumunsku“ používala do roku 1860. 
Územie Valašska a Moldavska bolo predmetom mocenského súperenia Ruska a Turecka v 18. a 
19. storočí. Nekonečné vojny ukončila až Parížska mierová zmluva v roku 1856. V roku 1858  sa 
uskutočnila Parížska mierová konferencia európskych štátov, kde sa delegáti dohodli, že obe 
kniežatstvá (Moldavsko a Valašsko) budú spojené do jednej provincie, a rok na to bol na čelo 
oboch kniežactiev zvolený bojar Alexander Ion Cuzu. Následne v roku 1861 obe kniežatstvá 
utvorili jeden štát – Rumunsko, pričom naďalej každoročne platili Osmanskej ríši stanovenú daň. 
Od polovice 19. storočia sa vytvárala nová konštrukcia jazyka, pri ktorej došlo k očisteniu od 
francúzskeho a talianskeho vzoru. Nový jazyk však napriek všetkému zdedil zhruba 20 percent 
slovnej zásoby z pôvodného „slovanského“ jazyka. Vo Valašsku i v Moldavsku dlho pretrvávali 
dva národné jazyky, jeden umelý (novovzniknutý) spisovný a literárny a ten druhý bol tradičný 
ľudový (slovänský) jazyk. Počas 19. storočia sa „literárny“ (novovzniknutý) jazyk postupne 
presadil ako jazyk štátny a tak v duchu Herderovskej filozofie, počnúc rokom 1861, vzniká nový 
národ, národ rumunský.... ha, ha? 
Po porážke Rakúsko-Uhorska a Nemecka v prvej svetovej vojne, sa vo februári 1919 rumunská 
armáda zmocnila Sedmohradska a Bukoviny, následne bola obsadená Budapešť, kde rumunskí 
vojaci zotrvali štyri mesiace. Podľa ustanovení trojice zmlúv z rokov 1919 - 1920 (Saint-
Germainská, Neuillyská a Trianonská mierová zmluva) Rumunsko získalo Sedmohradsko, 
Bukovinu, východný Banát a Južnú Dobružu, pričom na týchto novozískaných územiach bol 
automaticky zavedený novovytvorený úradný jazyk rumunský. 
V Uhorsku sa ako úradná reč používala latinčina až do roku 1786, kedy Jozef II. dekrétom 
vyhlásil za úradný jazyk rakúskej monarchie nemčinu. Vo všeobecnosti to spôsobilo nevôľu a 
odštartovalo v Uhorsku nárast maďarského nacionalizmu. Po rakúsko-uhorskom vyrovnaní v 
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roku 1867 sa rovnako ako v iných krajinách, i v Uhorsku šíril maďarský jazyk centrálne z 
hlavného mesta. Ešte citujem od výnimočne talentovaného slovenského dejepisca pána O. 
Cvengroscha :
K tomuto možno dodať, že meno Rumunsko je termín novodobý - 19. storočie a jeho pôvod 
pravdepodobne pramení v pojme "Rumelia", čo bolo pomenovanie pre celý Balkán. Rumelia 
pravdepodobne pramení v pojme "Roma" - "Rím", čo bolo, ako z histórie všetci vieme, meno 
"Rímskej ríše", ktorá sa nachádzala na Balkáne a v Anatólii s centrom v Carihrade. Tzv. 
Západorímska ríša nikdy nejestvovala. Ta vznikla až keď "západ" zboril Carihrad... 
Na termín Rumun som zatiaľ nenarazil ani ako etnikum Uhorska. Všade sa spomínajú Valasi, 
pričom je pravdou, že nikomu nie je jasné, kto tí Valasi vlastne boli. Je zjavné, že Valasi boli 
slovenské etnikum (nie slovanské) vzhľadom na ich jazykovú výbavu. Štúr zaviedol spisovnú 
slovenčinu podľa nárečí z oblastí, ktoré boli a sú osídlené prevažne Valaským obyvateľstvom. 
Toponymické názvy Valašska, ako aj Sedmohradska sú toho dostatočným dôkazom… 
Do 20. storočia "Rumuni" v Uhorsku o rumunčine s najväčšou pravdepodobnosťou ani len 
nechyrovali. Používali ešte zo zotrvačnosti v úradnom styku latinčinu, pretože "maďarčina" im, 
tak ako nám,  vôbec "nevoňala". Samotná Rumunčina má údajne blízko k francúzštine, lenže 
francúzština je vidiecka latinčina, a práve latinčina je ten spoločný základ, na základe ktorého 
panuje presvedčenie o spoločnom pôvode francúzštiny a rumunčiny ... To sú ďalšie tragikomické 
uzávery modernej lingvistiky. Detailne som sa Rumunskom a Rumunmi nezaoberal, je tu priestor 
pre seriózny výskum, a som presvedčený, že každý, kto sa do toho zavŕta v hrubých rysoch 
potvrdí nasledovné: 
- Rumuni nie sú "románsky" národ, z etnického a genetického hľadiska sú zmesou slovanských a 
slovenských kmeňov 
- historickí Dáci, od ktorých odvíjajú Rumuni svoj pôvod nikdy neboli národom, jednalo sa o 
slobodné slovanské kniežatstvá - vojvodstvá 
- Rumunsko je novodobý názov pre zjednotené Valašsko, Moldavsko a "v 20. storočí urvatú časť 
Uhorska" 
- uhorskí Rumuni zvaní Valasi do 1. pol. 20 storočia nevedeli po rumunsky ani zaťať, tzv. Valasi 
boli slovensky hovoriace etnikum

V lete  mi  hovoril  jeden  čitateľ  mojich  kníh,  že  asi  pred  15  rokmi  išiel  s kamarátom
z Prešova na motorke cez Rumunsko. Vybrali  si úmyselne Rumunské Karpaty a „zabudnuté“
prírodné časti Karpát. Ale žiaľ, niekde v tých Karpatoch “Rumunských“ zablúdili.  A tak našli
nejakého sedliaka a v strese sa ho tento Slovák z Prešova spýtal po slovensky, kde sú ... a ako sa
majú dostať tam a tam??  A ten „Rumun-Sloven“ kľudne a dokonalou slovenčinou odpovedal ...
„tam a tam a tak  a tak“...  ha,  ha.  Aj  v súčasnosti  ....  v „Rumunských“  Karpatoch  hovoria  po
slovensky...  sú  to  naši  bratia  Sloveni...  Musíme  sa  s oklamaných  národom  „Rumunským“
zjednotiť najskôr duchovne a okamžite aj jazykovo, ako potomkovia slávnych Slovenov!! 
Píšte a posielajte  tieto informácie do Rumunska....!!  Že spisovnú Slovenčinu vytvoril  Slovák-
Sloven  Ľudovít  Štúr  zo  stredoslovenského  nárečia  Valachov,  ktorí  prišli  na  Slovensko
z Rumunského  Slovenského  Karpatského  Valašska...  Teda  spisovná  slovenčina  je  vytvorená
z „Rumunského“ Valašského slovenského nárečia? .... Chápete? ... Ten podvod?!

Upozorňujem, že Ukrajina ako štát dlhodobo nebude fungovať. „Ukrajinci“ sú v oblasti Karpát geneticky mentalitou
Uhri – teda Sloveni. Vo zvyšku Ukrajiny sú to ale Rusi. Preto sa musí Ukrajina rozdeliť na dve časti. Karpatská časť
si vytvorí nový štát a ostatná Ukrajina od Rovna, cez Kyjev … sa pričlení k Rusku – sú to geneticky a mentálne 
Rusi. Karpatský ukrajinský štát po zániku Ukrajiny sa bude po určitom čase integrovať do nového „Karpatského-
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Panónskeho“ Uhorska. Určite Karpatskí „Ukrajinci“ sa nedokážu zjednotiť s Poľskom, pretože Poliaci sú mentálne 
Rusi! Aj keď sú teraz zhlúpnutí z Vatikánskeho falošného náboženstva....
Navrhujem  zahájiť  práce  na  vytvorení  novej  Veľkomoravskej  Uhorskej  slovanskej
konfederácie, neskôr štátu. 
Tento plán na vytvorenie  nového  Veľkomoravského Uhorského slovanského štátu vychádza z mojej  analytickej
knihy  „Obroda  Slovanov“.  Navrhujem vytvoriť  dva  Slovanské  bloky :  východný  Ruský a západný  Slovensko-
Uhorský.  Duch  Západného  zločineckého  omylu  v  myslení  neúprosne  zničujúco  pôsobí  a na  materiálnej  úrovni
zákonite  vyvoláva  všeobecnú  telesnú  degeneráciu  ľudí  Západu!!  Vysvetlenie  závislosti  genetickej  degenerácie
ľudstva od jeho myslenia, je tiež v mojej knihe „Obroda Slovanov“.

Pravda je, že aj Maďari a Rumuni sú Slovania, teda starí Uhri, tiež potomkovia slovenskej Veľkomoravskej
ríše  (hoci  hlavné  mesto  Veľkomoravskej  ríše  bolo  s vysokou  pravdepodobnosťou  v súčasnom Sedmohradsku  v
Rumunsku). Prvá Veľkomoravská ríša zahrňovala Slovenov (myslením aj genetikou v tom čase) na tomto území :
Slovensko,  Česko,  Rakúsko,  Slovinsko,  severné  Chorvátsko,  Srbsko,  Macedónsko,  Maďarsko,  Rumunsko,
Karpatskú časť Ukrajiny, južné Poľsko. Okrem toho populácia súčasného Bavorska a aj bývalej NDR je geneticky
hlavne slovenská a teda pôvodne Uhorská. 
Genetika a myslenie sú vo vzájomnom úzkom vzťahu – ako som dokázal v knihe OS. Hmota a duch sú medzi sebou
duálne závislí.  Nízka kvalita hmoty,  tak zákonite produkuje aj  nízku kvalitu ducha,  teda myslenia.  (Všimnite si
napríklad,  že len menej  ako  5  miliónov Slovákov –  Cigáni  nie sú geneticky  Slováci  –  aké  dosahujú  výsledky
v medzinárodných  súťažiach  matematiky,  fyziky.....)  A na  základe  druhého  základného  zákona  tohto  vesmíru  –
hierarchie – je duch nadradený hmote. Preto podobné má byť spolu. Preto geneticky rovnakí, majú predpoklad byť
aj  duchovne podobní,  len sa musia naučiť rovnaký,  alebo podobný jazyk.  Preto je jasné,  že toto budúce štátne
spojenie bude možné len vtedy, keď sa všetci potomkovia Slovenských Uhrov (Slovenov) naučia slovenský jazyk.
Prečo slovenský a nie napr. český? Aj preto, že slovenský jazyk je najviac pochopiteľný pre všetky slovanské jazyky
vrátane  ruštiny.  Slovenčina  je  akési  esperanto  medzi  slovanskými  jazykmi.  Ale  oveľa  vážnejšie  dôvody
sú duchovné...... A tiež to, že slovenčina bol prvotný jazyk, starý 8000 rokov! Teda má to preto aj zásadný genetický
dôvod! Dôkladne je toto vysvetlené v mojej knihe „Obroda Slovanov“.
Vyššie uvedené informácie logicky vedú k týmto záverom :
Slovensko je jediný nasledovník – nástupca - Veľkomoravskej ríše a aj starého predMaďarského slovanského
Uhorska. Pretože okrem iného …. Slovensko a ich obyvatelia si jediní zachovali pôvodný slovensko-uhorský
jazyk a aj Slovensko-Uhorské myslenie a tiež starú predkresťanskú vieru!! 

Ak sa 5 až 10 miliónov Nemcov, po posunutí hranice Poľska na západ po 2. svetovej vojne, naučili po
poľsky do 5 rokov, tak nevidím problém, aby sa Maďari aj Rumuni postupne nenaučili slovenčinu do 20 rokov! 
Mimochodom „primitívne“ západné jazyky ako angličtina, nemčina, taliančina .... vznikli degeneráciou z podstatne
zložitejších  slovanských  jazykov.  Pretože  aj  západná  genetika  -  haploskupina  R1b  -  vnikla  tiež  degeneráciou
pôvodnej Slovanskej haploskupiny R1a...! Ako zdegenerovalo myslenie, tak zdegenerovala aj hmota- mozog a teda
ľudia s nižšou kvalitou mozgu si zjednodušili jazyk, ktorým hovorili!! (Teória závislosti hmoty a ducha je v mojej
knihe OS.) Pretože jazyk samozrejme zásadne ovplyvňuje aj ducha a teda myslenie človeka aj národa, preto treba,
aby  sa  genetickí  Slováci,  Uhri,  Sloveni  ….  naučili  opäť  zložitý slovenský  jazyk,  jazyk  ich  genetických  aj
duchovných predkov. Opakujem, jazyk zásadne ovplyvňuje myslenie človeka.

Plán je najskôr zmeniť myslenie ľudí z oblasti starej Veľkomoravskej ríše. Aby populácia týchto štátoch
pochopila, aká je pravda. Sily, ktoré sa budú chcieť dostať na pozície moci, budú sa musieť prispôsobiť verejnej
požiadavke „nového myslenia“. Budú nútené pracovať v tomto duchu – v duchu obnovenia „Veľkomoravskej ríše“
v strednej Európe a na Balkáne! 

18. Odluka slovenských kresťanov od Vatikánu a znárodnenie Vatikánskych 
majetkov

Vatikán po celú svoju existenciu klamal a okrádal ľudí aj národy a aj štáty. A to nehovorím, ako 
Vatikán vraždil ľudí... Však viete, ako tí besní Satanisti Vatikánski vraždili údajné „bosorky“ po 
celej Európe...? A masové vraždenia a okrádania nás Uhrov si pripomeňme napr. aj tým 
sfalšovaným vpádom Tatarov – teda Mongolov! 
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Tatársky vpád do Uhorska nikdy neexistoval. Tatári, teda Mongoli, v Uhorsku nikdy neboli, čo 
definitívne dokázali genetické výskumy. Boli tu Tartari. Tartaria bola slovanská ríša, 
rozkladajúca sa na území súčasnej Ukrajiny a Ruska, na východ za Karpatmi. V tom období začal
Vatikán systematické cirkevné súdne procesy proti uhorským-slovanským šľachticom 
a zemanom. Súdne procesy končili odsúdením, potom popravou obžalovaných a skonfiškovaním 
ich majetkov... Ha, ha,  bežné Vatikánske..... Aj takto sa Vatikánska cirkev samozrejme 
dopracovala k súčasným majetkom.... Toto sa v tom čase začalo diať masovo. Preto Uhorská 
(slovenská) šľachta pozvala svojich bratov Slovanov, Tartarov, aby im pomohli. Prišli, vyhrali 
bitku proti Rímu – porazili križiacku Vatikánsku armádu v roku 1242, niečo dohodli v prospech 
svojich bratov Slovanov (v Trogiri, kde ušiel Vatikánsky kráľ a Vatikán tají zmluvu, čo sa tam 
dohodlo!...) a odišli.... 
Majetky súčasnej rímskej cirkvi, Vatikánu, na tomto území, patrili nám Slovenom vždy. Treba 
rímskemu Vatikánu odobrať všetky naše slovenské majetky. 

Katary v južnom Francúzsku, ktorých Vatikán a križiaci v stredoveku všetkých 
vyvraždili, boli určite tiež Sloveni. Svätá rímska katolícka cirkev vyvraždila asi až 0,5 milióna 
Slovenov (Uhrov) Katarov. Odmietli poslušnosť Vatikánu? Mali vlastný názor, aký je Boh........ 
Kresťanská západná Vatikánska civilizácia je hnus a     odpad, ako na konci svojho života napísal 
nemecký filozof Friedrich Nietzsche – v knihách „Tak hovoril Zarathustra“ a „Antikrist“.
Preto treba konečne napraviť bezprávia a krádeže z minulosti. Treba znárodniť všetky majetky 
Vatikánu na Slovensku!! Tým Satanovým sluhom Vatikánskym a bojovať o vrátenie majetkov 
a financií, ktoré nakradli a odviedli zo Slovenska od zločineckej Západnej „revolúcie“ v r. 1989!!

Teda, pre všetko to, čo Vatikán za tie storočia napáchal proti Slovákom – nám Slovenom 
- navrhujem vytvoriť novú Slovenské kresťanskú vieru, ktorá bude zodpovedať našim 
Slovenských predVatikánskym tradíciám a duchovnosti. Znak tohto nášho Slovenského 
kresťanstva bude náš súčasný dvojkríž!! 
Mor ho! 
Zjednocujte sa farári aj veriaci spolu v tejto veci. Pripravujte duchovnú vzburu proti 
Vatikánskemu Satanovi, oslobodenia sa od moci Satana a tiež navrátenie ukradnutých majetkov 
našich predkov. Súčasne organizujte našu Slovenskú kresťanskú vieru. Ježiš Kristus bol 
Sloven.... Je to náš predok! Nebojte sa tejto šokujúcej myšlienky.... Uvidíte, že keď sa to 
všetko za 5 až 20 rokov prevalí,......... že som mal pravdu!!!!! A túto pravdu neudržia pred 
masovým zverejnením dlhšie, ako 20 rokov!... Vo Vatikáne vedia, že my Sloveni už vieme. 
Celo Európska duchovná vzbura proti Vatikánu a „Rímskemu“ Západu bude zasa vedená 
„organizovaná“ zo Slovenska!! Preto ten Satan Vatikánsky pápež bol na Slovensku 4 dni 
a v Maďarsku len 6 hodiny!! ............
Dajte túto knihu slovenským farárom! Myslím si, že veľa „našich“ farárov už tuší, že Vatikán je sídlo Satana na 
Zemi. Navrhujem oddelenie sa Slovenskej katolíckej aj všetkých kresťanských cirkví od Vatikánu...  a omylov a 
falší Biblie. Navráťme sa k nášmu Slovenskému duchovnu a sile!!!!...... Navrhujem, aby „duchovne“ rozhodnutí 
farári : 1. Najskôr pôsobili ako vírus medzi kňazmi v „Uhorsku“, teda v strednej Európe. Vy Slovenskí farári ste 
duchovne zodpovední za ďalšiu existenciu Slovenov, tejto unikátnej genetiky a     najvyššej duchovnosti! Šírte medzi 
sebou túto moju knihu a informácie z nej plynúce! 2. V čase zabezpečenia Slovenska ruskými obrannými zbraňami 
proti atómovému útoku zo Západu, tak znárodnite majetky Satanského Vatikánu pre Slovensko. Pomaly vypovedajte
„duchovnú“ poslušnosť Satanistickému Rímskemu Vatikánu a v danej obci vytvorte „ohnisko“ duchovnej vzbury 
a nového osvietenia ducha! Je jasné, že na začátku je to teraz len málo Duchovne silných mužov... Ale ich sila 
Ducha sa bude rýchlo šíriť okolo nich... To sa už teraz nedá zastaviť, aj ak by ste nečítali túto moju knihu. Ale 
všetko je to nevyhnutné.... je to zákon tohto vesmíru... Táto moja kniha len trošku „predbieha“ čas a budúcnosť...  
Ale o to budete nakonec všetci „pripravení“ Duchovne silnejší! Hlavne nemajte strach... Strach je duchovná smrť.... 
Ten, kto má strach, je paralyzovaný po celý jeho život! Ale tým nehovorím, že buďte naivní ... Musíte si všetko 
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dôkladne premyslieť, pôsobte v podzemí.... a zaútočte, keď budete pripravení... takto píšem slovenským farárom, 
ako sa oslobodiť od Satanského Vatikánu!  Potom súčasná Vatikánska   Biblická sfalšovaná viera na Slovensku sa 
zruší! A zavedie sa nové Slovenské „kresťanské“ náboženstvo! Tí duchovne schopní farári „neVatikánski“, ktorí 
chápali, že sú ako otroci Vatikánom využívaní, tí budú základ „novej duchovnosti“ Slovenskej. Zničenie 
Vatikánskej satanovej mysli..., je výrazne aj ekonomická záležitosť. Ak zničíte „cudzopasníka“, ktorý vás vysával... 
a ekonomicky ničil 1200 rokov (údajne, ale čas a teda dejiny sú podľa Novej chronológie totálne sfalšované!!), tak 
samozrejme, aj ekonomika bude fungovať podstatne efektívnejšie. Však ak vás nebudú okrádať a „zabíjať“??, 
tak chápete, ako sa zvýši ekonomická produkcia „geneticky-duchovne“ schopných národov a rás?!

19. Sen, ako mám prevrátiť tento podzemný brloh hore nohami

Keď som začal písať moju prvú knihu „Demokracia je principiálny omyl“, tak sa mi snívalo
niekoľko zásadných „Jungovských“ snov..... Okrem dvoch snov som všetky napísal v tejto knihe
DjePO. Jeden sen, má však pre túto knihu zásadný význam a preto ho znova uvádzam. Ten sen sa
mi sníval okolo r. 2009.... a opakujem aj moje vtedajšie komentáre k tomuto snu.

Išiel  som so  svojou  ženou na dovolenku  na víkend.  Odpočinúť  si.  Vybrali  sme  si  nejaký
odporučený kvalitný hotel s rôznymi službami. Keď sme prišli do tohto hotela, veľmi sa nám to
páčilo.  Hotel  bol štýlový,  z obdobia začiatku 19.  storočia.  Priestranná hala a celé  prízemie,
veľmi luxusné zariadenie aj celkový štýl a architektúra. Akurát ma prekvapilo, že tam bolo málo
návštevníkov, pretože v cestovnej kancelárii mi hovorili, že hotel je väčšinou stále obsadený a je
ťažké získať pobyt počas víkendu. No nič. Asi sa zmýlili, alebo tento víkend bol náhodou úplne
voľný. Mali sme pridelený veľký apartmán. Ale sa nám tam nejako nechcelo byť a sedeli sme celý
deň na prízemí. Nikto tam nebol. Bol tam len vysoký, silný a veľmi distingvovaný hlavný čašník.
Mal som dokonca dojem, že je to riaditeľ toho hotela? Ale asi nebol, keď ma obsluhoval. Riaditeľ
by hostí neobsluhoval. Zdal sa mi veľmi seriózny a mal som dobrý pocit z neho. Akurát sa mi
nechcel pozerať do očí. Čo mi bolo trochu divné, asi je to zvyk dobrých čašníkov? Zdal sa mi
dôveryhodný a schopný. Počas celého dňa som mal pocit, že cez prízemie hotela snáď ani nikto
neprešiel. A keď áno, tak musel prejsť tak rýchlo, že som si ho ani nevšimol. S manželkou sme sa
vyvaľovali  vo veľkom diváne,  skoro ako v posteli.  A tak som si  dal pivo.  Čašník mi doniesol
fľaškové pivo a ja som si ho dal chladiť do nádoby s ľadom, v akej sa chladí šampanské. Čašník
sa na mňa trochu hlúpo pozeral, ale ja som na to kašlal. Postupne som popíjal pivo a ležal v
„posteli“. Pil som stále, ale pivo fľaška sa nevyprázdnila. Vypil som síce dosť veľa, ale cítil som
sa úplne triezvy. 

Podvečer  som  sa  začal  už  nudiť  z  tejto  dovolenky  a  rozhodol  som  sa,  že  s  manželkou
využijeme  služby  tohto  hotela.  Čašník  –  ten  vážny,  seriózny  a  dôveryhodný  človek,  nám
odporučil, že v suteréne sú veľmi pekné a obľúbené kúpele. Že vraj väčšina návštevníkov hotela
chodí hlavne do týchto ich kúpeľov. Tak sme sa rozhodli aj so ženou, že pôjdeme do kúpeľov. 

Zišli sme po schodoch do podzemia a prišli sme do šatne, alebo nejakej prezliekarne. Tu sme
si odložili topánky. Všetci si tu podľa nášho čašníka musia odložiť svoje topánky. Aj on si ich
odložil. Išiel za nami. Služba mu už skončila, podľa jeho slov pravidelne chodí do týchto kúpeľov
v suteréne si odpočinúť a regenerovať svoje sily. Vyšli sme zo šatne do vlastných kúpeľov. 

Vôbec sa mi tam nepáčilo. Boli to veľké priestory. Klenuté klenby, hrubé kamenné múry. Boli
tam sály, ako hromadné sprchové boxy pre vojakov v kasárňach. Avšak všetko kamenné, štýlové.
Pripadalo mi to ako v starom Ríme. Prešlo okolo nás zopár veľmi nesympatických ľudí. Zlostne
zazerali  a  vyzerali  veľmi agresívne.  Rozhodol  som sa aj  so ženou,  že  sa vrátime.  Vošli  sme
naspäť do šatne a chceli sme si vziať svoje topánky, ktoré sme tam nechali. Ale na mieste, kde
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sme si  ich odložili,  neboli.  Bolo tam plno iných topánok,  ale  nie  naše.  Prezerali  sme všetky
poličky, ale naše sme nenašli. Chceli sme odísť bez topánok, ale nejako som cítil, že bez topánok
nás nepustia nahor na prízemie. Vtom za nami došiel tento náš hlavný čašník. Bol som veľmi rád,
že ho tam mám so sebou. Vysvetľoval som mu, že nám niekto musel naše topánky zobrať a nech
to okamžite vyrieši. Presnejšie, bol by som veľmi rád, keby mi v mojom probléme pomohol, že sa
mu odvďačím.  Povedal  mi,  aby  som s  ním šiel  naspäť  do  kúpeľov,  odkiaľ  som vyšiel.  Tam
nájdeme naše topánky. Asi si ich len niekto bez zlého úmyslu požičal. 

Vošli  sme  teda  spolu  tam,  kde  sa  mi  nepáčilo.  Čašník  išiel  len  vo  svojej  tunike,  ako  za
rímskych  čias.  Zastavil  sa  pred  jedným  oddeľujúcim  múrom,  ktorý  rozdeľoval  dva  rôzne
priestory. V tom múre bol veľký otvor. Čašník prešiel cez tento otvor na druhú stranu. Mne sa ten
otvor nepáčil a nevidel som dôvod, prečo by som sa cezeň mal preťahovať ako mačka, keď múr
môžem obísť  a dostať sa na druhú stranu aj  takto.  Tak som teda tento hrubý “rímsky” múr
obišiel  – asi  10 m dookola – a dostal  som sa do nejakého iného priestoru.  Pozeral  som na
čašníka. Nejako zvláštne sa zmenil. Hovoril som na neho a pýtal sa, kde nájdem svoje topánky.
Ale vôbec si ma nevšímal. Prišiel som teda k nemu, postavil sa pred neho, že čo bude s mojimi
topánkami. Mal som pocit, že ma vôbec nevidí. Odrazu som si všimol, že na mieste pupku nemá
pupok, ale veľký otvor na šírku asi 15 cm a na výšku asi 7 cm do vnútra tela. Otvor bol ale
obkľúčený ostrými zubami,  ako u žraloka.  Za zubami som videl  vnútornosti.  Striasol  som sa
hnusom. Čo sa s ním stalo? 

Skúsil som ešte raz na neho rozprávať a primäť ho, niečo robiť ohľadne mojich topánok. No
vôbec ma nevnímal. Presnejšie som mal pocit, že ma vníma, ale som pre neho hmyz pohybujúci
sa po zemi a prekážam mu. Nemieni sa mnou zaoberať. Vtom spoza jeho chrbta pribehla nejaká
veľmi pekná dievčina–žena vo veku asi  18–20 rokov. Mala čierne vlasy,  dievčenskú postavu.
Bola mi sympatická. Ale bola celá vystrašená, a žiadala čašníka aj mňa o pomoc, že ju obťažujú
nepríjemní  muži  a  že  sa  chce  odtiaľto  nejako  dostať.  Prenasledovala  ju  strašná  kreatúra.
Plešatý,  len pár  vlasov.  Vychudnutý,  krívajúci,  ale  pritom behal  asi  podstatne  lepšie  než  ja.
Kostnaté  ruky.  Vycerené  zuby  v  zlostnom  a  chorobnom  trvalom  úškľabku.  Mal  len  nejakú
bedrovú zásteru. Na hrudi mu mokvala malá krvavá škvrna. Avšak keď sa otočil, videl som, že
celý hrudník mu mokvá nejakou tekutinou.  Bol strašne nechutný a odporný.  Naťahoval svoje
kostnaté ruky po tomto dievčati. Tá v smrteľnom strachu sa otočila, len letmo spočinula svojím
pohľadom na mne a bežala preč. Bolo vidieť, že už je unavená, že ju už táto "zrúda" asi dosť dlho
prenasleduje. Ale za týmto netvorom sa objavili ďalší. Podobní ako on. Každý už na prvý pohľad
nejakým  spôsobom  výrazne  poznačený.  Všetci  bežali  za  ním,  akoby  s  nejakým  malým
oneskorením. Ako keď bežci bežia na trati, a niekto je prvý a druhí sú za nimi. A bežalo ich dosť
veľa. Všetci očkom mrkli na mňa a bežali ďalej. 

Vyšiel som pred svojim čašníkom do priestoru týchto kúpeľov, spoza múrov, ktoré boli akýmsi
vstupným priestorom. Predo mnou sa objavil veľký priestor. Niekoľko 100 m vpravo aj vľavo.
Vysoký klenutý strop. V strede bola veľká fontána. Bolo tu mierne prítmie. A bolo tu skutočne
veľa ľudí. Mal som pocit, že sa asi všetci odrazu začali pozerať na mňa. Prečo? 

Odrazu  som  to  jasne  vedel.  Všetci  boli  nejakým  spôsobom  hrozne  fyzicky  zmrzačení  a
poznačení. Teraz by som sa chcel okamžite otočil naspäť. Ale hneď som cítil, uvedomil som si, že
od začiatku, asi ako som do tohto hotela aj so svojou ženou vošiel, nebolo možné už z neho asi
vyjsť a moja cesta tu dolu bola dopredu určená. 

Čo robí moja žena? Zostala v šatní? Tam ju tí netvory zničia a zabijú rovnako ako tu. Áno.
Teraz som mal jasný pocit, že som tu preto, aby ma títo dotyční vysali ako upíry a zabili. Nič,
mojej žene teraz už nepomôžem. Nepomôžem ani tomu dievčaťu. Všetci sa začali nenápadne ku
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mne približovať. Čašník bol už úplne inde, vôbec som ho už nevidel a ani nevnímal. Išiel som
rýchlo do stredu,  aby som všetkým tým „diablom“ ukázal,  že sa ich nebojím.  Nebolo to nič
platné. Blížili sa ku mne. Začal som im ukazovať svaly, že radšej zomriem, ale slabosť a strach
im neukážem. Budem bojovať. To asi predpokladali a čakali. 

Vôbec im to neprekážalo. Desiatky netvorov sa na mňa vrhlo. 
Prebehlo my mysľou, že moja žena nemá žiadnu šancu, pretože som v tom momente zistil, že

jediná šanca je, úplne sa im odovzdať na milosť, nech ma roztrhajú a zožerú, nebudem sa vôbec
brániť, pretože viem, že oni nemôžu nič. 

Od toho okamihu, besniace beštie besnili okolo mňa, nado mnou, ale mne sa nič nedialo. Boli
akoby 50 cm všade vzdialení od môjho tela. Áno nemôžu nič. Som úplne pokojný. Ani zlosť, ani
bojovnosť, ani odvaha, ani útek. Nič, len istota, že na mňa nemajú. Vedel som, že za chvíľu sa
zdvihnem a prejdem sa po tomto podzemnom brlohu neohrozený. Budem to tu musieť rozvrátiť.
Aby nemohli zničiť ďalšie svoje obete. Ale bude to vôbec možné? Nevedel som, či sa mi odtiaľto
niekedy podarí odísť. Mal som pocit, ako som nad tým už pokojne ležiac na zemi pred veľkou
fontánou rozmýšľal,  že  to  asi  nebude možné......  Ak to  nebude možné,  tak dokedy tu  budem,
budem prevracať na svojej ceste v tomto brlohu všetko, na čo narazím a prejdem to tu všetko. 

Nemôžu ma nijak obmedziť  a nič mi už zakázať. Vyhral som. Nemôžem tým netvorom nič
urobiť, ani oni mne. Všetci, čo ma obklopujú sú znetvorení a duševne chorí. Chcú ma roztrhať na
kúsky, pretože im vadím. Som úplne iný. Nemôžu ma vedľa seba zniesť. Oni nemôžu vedľa mňa
žiť. Každý kto je iný, najskôr ho roztrhajú a potom ho poskladajú naspäť podľa svojich plánov a
projektov.  Dotyčný už nikdy nie je,  ako bol.  Je v skutočnosti  mŕtvy,  ale existuje.  Je schopný
vyvíjať aktivitu, ale to je všetko. Je rovnaký, ako sú oni. Je poskladaný – znetvorený. 

Ja im asi zatnem "tipec"??!!
Ja im to tu asi budem musieť rozbúrať..........
Napadlo ma, ak moja žena bude stále čakať pri topánkach na mňa, ako som jej  povedal,

možno do tej obuvárne tie ohyzdy nemôžu ísť. Možno preto ma ten podvodnícky čašník ťahal do
haly, že tam nájdem svoje topánky. Napadlo ma, ten čašník je predsa len trochu iný než ostatní.
Je  ich  vodca,  je  znetvorený  na  tvári  najmenej.  Je  to  asi  politický  vodca.  Je  asi  nenažratý,
nestačia mu na jedenie ústa, ale urobila sa mu zubatá papuľa už rovno aj na bruchu, kde si
všetko ukladá. Pred ostatnými týmito ohyzdami ukazuje, že je rovnaký, ale predsa je len trochu
iný. Nemá záujem roztrhať ani to dievča, ktoré utekalo a ani mňa. Prečo? Je to ich vodca. Má
najlepšieho „filipa“. Nepotrebuje trhať a skladať ľudí. Tým nech sa zaoberajú ostatní, ktorým je
vodca. Nech sa bavia. On môže nerušene žrať. On potrebuje žrať a vydržať medzi nimi.

Preto sa mi zdal asi ten čašník, ešte hore v hoteli, nielen ako čašník, ale aj ako majiteľ toho
luxusného hotela. Ako čašník slúži "ohyzdom" a ako majiteľ vlastní luxusný hotel.

A prečo sme v hoteli na dennom svetle nikoho nevideli? Tieto netvory asi neznášajú svetlo.
Potrebujú prítmie podzemia a prichádzajú z minulosti? 

Alebo na dennom svetle ich nie je vidieť? Alebo v skutočnosti ich tam hore bolo plno, ako nám
hovorili v cestovnej kancelárii, len my so ženou sme nikoho nevideli? Nemohli sme ich vidieť,
však sú iného druhu....  A tých spravodlivých je tak málo....?

Tento sen si ďalej vyložte podľa Jungovských princípov, čo sa má stať........ha, ha. Napísal som v moje prvej
knihe DjePO asi pred 10 rokmi .........
Ale pre túto knihu v r. 2022 vám tento sen vyložím.... Narodil som sa na túto planétu obsadenú
Satanom a zničenú satanským Vatikánom, aby som zničil tento Satanský systém! Preto nepadlo
lietadlo so mnou (píšem v knihe OS), pretože mám úlohu pracovať na tom, ako toto Satanské
„podzemie“ rozvrátiť a zničiť. Mojou úlohou je to tu poznať a vymyslieť systém, ako zničiť tento
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Svet  znetvorených ľudí..... Celé ľudstvo je duchovne zničené.... Je len niekoľko normálnych....
ako tá mladá žena, ktorá utekala pred tým davom „zmrzačených“.... Musím tento Satanov systém
tu zničiť!!.... To je moja úloha a tak aj budem ďalej konať! Nemôžu mi nič urobiť... Ten, kto mi
bude siahať na život, na toho vznášam túto moju kliatbu :
Ten, kto zakáže predaj a distribúciu tejto knihy (aj ostatných mojich kníh), nech zomrie. Ten, ktorý sa vedome 
aktívne zúčastní na procese zakázania predaja a distribúcie tejto knihy, nech zomrie. Ten, kto sa zúčastní na 
poškodení a/alebo likvidácii mojej osoby, mojich blízkych, kamarátov, akýmkoľvek vedomým spôsobom (teda 
myslením vedel, čo robí) kvôli mojim knihám, nech zomrie....!!!! Ten, kto urobí „toto zlo“ proti mne a mojej rodine
a kamarátom nevedome, nech vážne ochorie on, aj všetci jeho blízki v rodine, nech majú všetci do konca ich životov
vážne problémy, nech trpia do konca životov všetci z tejto rodiny..... Nikto nesmie konať „zločinne“ a pritom sa 
tváriť, že on za to nemôže, pretože on to nevedel..... Západná civilizácia zaviedla „zločinecké Rímske“ pravidlo 
„neznalosť zákona neospravedlňuje“..... tak na tomto ich vlastnom princípe a aj podľa Slovenského „Ako sa do lesa 
volá, tak sa z neho ozýva“, ja vznášam moju  kliatbu aj na všetkých tých, „ktorí nevedeli, že slúžili zlu“. To sú moje 
kliatby proti tým, ktorí budú škodiť a usilovať o     môj život. Ha, ha.... Som zvedavý, či vás všivákov Satan teraz 
dokáže ochrániť!! Moja kliatba na tých, ktorí ma budú chcieť zničiť, je týmto nekonečná ...... Ani ja ju už 
nedokážem odvolať!! Nemám strach zo smrti a som odhodlaný v sebaobrane zabiť akýchkoľvek mojich nepriateľov,
ktorí budú chcieť zabiť mňa!! A vyzývam mojich duchovných partnerov zo záhrobia, zabiť dopredu tých, ktorí budú
pripravovať moju smrť!! 
Chápete satanisti?, že kašlem na Vaše Vatikánske satanské katolícke a iné náboženské podvody??!! 

Záver :

Táto kniha nie je dokonalá analýza. Potom by tá kniha mala možno aj 1000 strán. Ale nikto by ju 
potom nečítal..... Tak čo je teda táto tak krátka a šokujúca kniha? :
Táto kniha je duchovný manifest.
Je to strašný duchovný budíček pre nevzdelaných optimistov.
Je to bolestivé vytrhnutie zo sladkého nevedomého spánku „nafúkaných“ intelektuálov 
a ostatných nevzdelancov.
Je to revolučný počin.
Je to odstránenie „konských“ klapiek z očí pre tých, ktorí to duchovne prežijú...
Je to rozdelenie ľudí na „ľudí lži“ a ostatných – aj Ježiš hovoril, že jeho viera ľudí rozdelí.
Je to pohľad za oponu.
Je to jediná možná reálna budúcnosť pre Slovensko a Slovenov.
Je to pre „pripravených“ úžasné duchovné oslobodenie.
Je to pre „nevedomých“ priblíženie sa smrti – nemôžu to ani len čítať!
Je to svetlo na konci po stáročiach sa kľukatiacej tejto strašnej cesty.
Je to asi pozvánka do väzenia pre autora a distribútorov... ha, ha – nemám strach.
Je to pocta „duchovnej sile“ našim dávnym predkom, ktorí na Slovensku žili už pred 8000 rokmi.
Je to pokus o duchovný návrat k našim predkom, ktorí žili a boli morálni a duchovne silní, ako to
už v súčasnosti skoro neexistuje... Teda je to snaha o duchovné aj genetické „obrodenie“ nás 
Slovenov.
Je to duchovné oslobodenie sa „duševných otrokov“, ktorí uverili zločineckému Vatikánu.
Je to nová cesta... 
Je to duchovne nové narodenie sa a tí, ktorí túto knižku prečítajú, tí sa dostanú do stavu nového 
duchovného zrodenia, začiatku – opakovania Slovenského „Kolovratu času“.
Je to výzva na odštartovanie 3.svetovej atómovej vojny..... ? Ako sa zabaviť Vatikánskeho 
Satana, ak nie zničením Vatikánu atómovou hlavicou? Však tak mimozemšťania v r. 1812 n.l. 
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pod vedením Vatikánu zničili atómovými zbraňami Slovansko-Ariánku ríšu „Tartáriu“, ktorá sa 
rozprestierala od Uralu cez celú Sibír až k Tichému oceánu. Vtedy vznikla atómová zima 
a odvtedy je na Zemi asi o 10 stupňov nižšia teplota, ako predtým. Však pred r. 1812 bolo 
Grónsko zelený ostrov (teraz je to ľad a sneh), v Ruskom Peterburgu rástli palmy a nikto nemal 
v domoch kúrenie, tak bolo v „zime“ teplo. Je architektonicky dokázané, že v Peterburgu všetci 
začali stavať „zádveria“ a pece.... až ako prišla táto atómová zima.... A aj množstvo historických 
záznamov napr. aj zo Švédska dokazujú, že v južnom Švédsku bolo tak teplo, že tam pestovali 
vynič!! (Uvidíme, či tieto záznamy Vatikán a sionistická vláda Švédska už skoro nezničia... ha, ha.) Teda ako sa 
píše v Biblii „Oko za oko, zub za zub“, súhlasím...., teda za atómové zničenie Slovanov 
navrhujem proti „atómové zničenie“ Vatikánu!.... ha, ha. To len bude sranda. Rusi – Slovania – 
Árijci – nesmú odpustiť týmto Satanistom Vatikánskym – a aj ich mimozemských vládcom – 
zničenie Tartárie...!!! Zničte ich Satanistov Vatikánskych... , rovnako, ako oni zničili Vás!! Mor 
ho!!
Táto kniha je „systémová chyba“ .... pre vládu sionistov vo Vatikáne.
Je to kniha, ktorá by nemala existovať.... ha, ha.
Je to motivácia pre myslenie, s ktorým nikto zo zločineckého Vatikánu nepočítal.
Je to taká duchovná vzbura!, ktorá od zničenia Tartárie nebola.
Je to možný začiatok nového Sveta Slovanského, ak väčšina nevedomých, neschopných 
myslenia, sa nechali vakcinovať a väčšina ich do 5 rokov zomrú!? Teda identifikuje sa 
poškodená Slovanská genetika a tá sa musí eliminovať, teda musia vykapať?... ha, ha. Neviem.
Je to aj úvaha o tom, že mRNA vakcíny budú „smrteľná nirvána“ a šťastie nekonečné  ich 
životov pre tých, ktorí majú v krvi nielen tie S-proteíny..., ha, ha, ale aj „žiletkový“ grafen, ktorý 
všetko v tele reže .... a patológovia nemajú šancu zistiť pri týchto mikroskopických poškodeniach
príčinu smrti.... Ale však počty mŕtvych vakcinovaných mRNA vakcínami so „žiletkovým 
vražedným“ grafenom a S-proteínmi a nevieme, čo ešte tam je??....sú všetci „samovrahovia“,  sú 
to všetci „nevedomí“, teda hlúpi demokrati... Ja hovorím, že hlavne „pripečení“ Bratislavčania, 
ha, ha. Vakcinovaní budú nakoniec aj tak Poisťovňami identifikovaní, že podpísali zmluvy 
s poisťovňami za podmienok, že ich poistka je platná len vtedy, ak nebudú súčasťou nejakej 
„experimentálnej“ liečby...... Ale však všetci vakcinovaní ste podpísali, že ste súčasťou 
„experimentu“.... Ha, ha.... Vy nevzdelaní a naivní „demokrati“.... od poisťovní „židovských“ 
nedostanete nič, ak zomriete.... Vyberajte si svoje peniaze okamžite, pred tým ako zomriete.... pre
svoje deti. Zdá sa, že sa touto sionistickou nepriateľskou vakcináciou v skutočnosti robí výber 
medzi tými, ktorí majú žiť ďalej a sa aj rozmnožovať... (majú dostatočné IQ) a medzi tými 
ostatnými, ktorí majú všetci zomrieť aj s ich deťmi, ktoré sa narodili vakcinovaným ženám...? 
Neviem. Ale je to podľa mňa logické. Podrobne píšem o vzťahu Boha a Satana, ako si rozdelili 
tento Satanov vesmír...  v mojich predchádzajúcich knihách.
Táto kniha musí byť povinné čítanie pre všetkých Slovákov nad 18 rokov!
Je to kniha aj pre ľudové vrstvy, aj pre tých, ktorí ne/chodia do kostola. 
Je to kniha aj pre farárov. Myslím si, že genetika – haploskupina R1a - určuje, že je veľa farárov 
na Slovensku, ktorí budú so mnou súhlasiť. To je vážny problém pre Vatikán, ha, ha.
Je to kniha, ktorá Vaše optimistické myslenie „uväzní“ do „Nového Sveta“, ako nakoniec myslím
aj ja... Ale ak tento Nový Svet nevznikne, tak tento súčasný – asi 500 rokov realizovaný – 
židovský chazarský Vatikánsky Satanský marazmus zničí túto planétu určite. Ľutujem, neexistujú
optimistické varianty riešenia tohto mocenského sporu na tejto planéte, ak mimozemské 
civilizácie, zodpovedné za toto „pieskovisko a záhradku“ pre pestovanie ľudských geneticky 
poškodených „potomkov Bohov“ nie sú schopné toto riešiť mocensky a silovo!
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Je to otvorené vyhlásenie vojny proti Vatikánu. Aj keď som mravec proti slonovi, ha, ha?
Je to boj o prežitie Slovákov v tomto Satanskom čase a čase duchovného temna.
Je to záchrana rodiny a našich detí od ďalšej duchovnej Západnej degenerácie od Vatikánskeho 
Satana.
Je to v tejto dobe vlády Satana z Vatikánu nekonečný optimizmus!!, ha, ha, .. Ale ja sa aj tak 
cítim skutočne ako „neohrozený bojovník“ s nekonečnými a skoro nepremožiteľnými 
Satanovými veternými mlynmi... Bojujem, ale asi nemám žiadne možnosti úspechu v tomto 
mojom živote? Ale po smrti mi nikto – ani „anjeli“ na druhom svete – nebudú môcť povedať, že 
som súhlasil ... s tým hovnom ... na tejto planéte a nič som nerobil........... 
Mor ho! .............Na záver. 
Tvrdím, že genetika haploskupina R1a, je najkvalitnejšia „ľudská“ genetika na tejto 
planéte. Treba zachrániť pred vakcináciou proti neexistujúcej pandémii koronavírusu (a aj iným 

budúcim útokom Satana a Vatikánu proti nám Slovanom..) max. množstvo genetických Slovanov, 
haploskupinu R1a..... Myslím si, že genetika všetkých ostatných národov a ľudských rás je 
významne poškodená... (Ale samozrejme, že sa môžem zasa mýliť?) A po nastávajúcej Západnej mRNA
vakcinácii sú už asi ostatné rasy a „haploskupiny“ nielen geneticky, ale následne a nevyhnutne 
automaticky aj duchovne skoro nepoužiteľní... Teda ostatné rasy budú definitívne „vyradené“ 
z ďalšieho možného „ľudského vývoja“! Neviem, nemýlim sa zasa? Ale súvislosti a zákonitosti 
vzťahu hmota-duch sú nekompromisné! Síce v súčasnosti len JA dokazujem a odhaľujem 
vzťah medzi hmotou a duchom... Nemôžem napísať odkazy na žiadnych iných „svetových“ 
autorov.... No nikto nič.... Nikto toto nechápe.... Však Západ sa už asi 2000 rokov nedohodol, čo 
bol skôr : Hmota, alebo duch?... Totálni somári... celá ich Západná civilizácia... Západná 
civilizácia už definitívne zdegenerovala tak, že oprava už nie je možná.... Sú to nejakí... mutanti...
Táto Západná civilizácia musí byť zničená... aj s ich Satanským Vatikánom!! 

Text na zadnej obálke:
Vatikánski kresťania nechápu, že slúžia Satanovi. Vo Vatikánskych katolíckych kostoloch 
prijímanie tela Ježiša veriacimi (cez oblátku) a pitie krvi Ježiša farárom, je Satanistický obrad! 
Neviete, že Satanisti pri ľudských obetách pojedajú ľudské mäso a pijú ľudskú krv?! Nechápete 
farári, že ste služobníci Satana? Však obrazne pijete krv Ježiša! 
Neveriaci neveria, že Boh existuje a tak neveria ani v existenciu Satana. Títo neveriaci sú hlavne 
„komplexne“ nevzdelaní – teda len jednostranne a jednoducho až primitívne „materiálne“ 
zameraní ... a nemôžu sa „kvalitatívne“ porovnávať s oklamanými Biblickými Vatikánskymi 
veriacimi... Neveriaci sa vyznačujú tým, že s obrovským sebavedomím, ale s nízkym vzdelaním, 
„veria“ v Darwinovu evolúciu druhov, demokraciu, ľudské práva .... a iné klamstvá.
Po „upaľovaní čarodejníc“ a predávaní „odpustkov“ Vatikán preskočil na demokraciu. Logicky, 
Satan je za všetko zlo! Nechápete stále, že „Vatikánskymi-Satanskými“ silami Západu 
vytvorená „demokracia“ je tiež Satanský plán na zničenie Slovanov a našej morálky a 
duchovnosti? 
Prehlasujem, že ja som hlboko veriaci v existenciu Boha (ale aj Satana)! Chcete ma žalovať 
u „demokratického“, teda zločineckého súdu? Smejem sa dopredu.... Som pripravený verejne 
filozoficky, psychologicky, ale aj materiálne-dokumentárne dokázať, že Vatikán je sídlo Satana 
a hlavne, že ich Biblia je sfalšovaná! Demokracia je samozrejme Západný Satanský Vatikánsky 
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zločinecký systém štátneho zriadenia! Nevidíte, že v každej demokracii akýkoľvek 
„nezávislý“ štátny úrad a organizácia sa okamžite a spontánne stáva mafiánska zločinecká 
ekonomická štruktúra?

Tiráž :
Vatikán je úhlavný nepriateľ Slovákov
Máte strach. Ste duchovne zmrzačený. Ježiš Kristus bol Slovák (Sloven)
Autor : Pavol Peter Kysucký
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